
BRM.0002.3.2024 

P R O T O K Ó Ł NR III/2024 

z III Sesji Rady Miasta Sanoka 

IX kadencji, która odbyła się w dniu 27.05.2024 r. od godz. 16:00 

do godz. 20:10 w Sali Herbowej tut. Urzędu Miasta 

pod przewodnictwem Przewodniczącego Rady Miasta Sanoka Pana Sławomira Miklicza. 

 

 

Wypowiedzi radnych oraz wszystkich osób uczestniczących w sesji wygenerowane zostały 

przez platformę editor.beey.io służąca do automatycznej transkrypcji tekstu. 

 

Na ogólną liczbę 21 Radnych w II Sesji Rady Miasta Sanoka IX kadencji udział wzięło 

wg listy obecności 19 Radnych. 

 

1. Jerzy Domaradzki  

2. Maciej Drwięga  

3. Karaczkowski Ryszard 

4. Konrad Kawa 

5. Bogusław Kmieć 

6. Agnieszka Kornecka – Mitadis  

7. Adam Kornecki  

8. Grzegorz Kozak  

9. Dawid Lewandowski  

10. Łukasz Łagożny  

11. Sławomir Miklicz  

12. Grzegorz Nogaj  

13. Grzegorz Pasztyła 

14. Robert Płaziak  

15. Łukasz Radożycki  

16. Andrzej Romaniak  

17. Anna Szpiech  

18. Henryka Tymoczko  

19. Krzysztof Wronkowicz  

Przewodniczący Zarządów Rad Dzielnic obecni na III Sesji Rady Miasta Sanoka IX kadencji. 

1. Hipner Jolanta - Rada Dzielnicy Zatorze 

2. Małek Bogusława - Rada Dzielnicy Posada 

3. Kornecki Józef - Rada Dzielnicy Dąbrówka 

4. Kozak Grzegorz - Rada Dzielnicy Olchowce 

5. Osękowski Marian - Rada Dzielnicy Wójtostwo 

6. Wachel Tomasz - Rada Dzielnicy Błonie 

7. Szul Krzysztof – Rada Dzielnicy Śródmieście 

Ponadto w III Sesji Rady Miasta Sanoka udział wzięli: Burmistrz Miasta Sanoka  

Pan Tomasz Matuszewski, Zastępca Burmistrza ds. Społecznych Pani Jowita Nazarkiewicz,  

Zastępca Burmistrza ds. Rozwoju Pan Artur Kondrat, Skarbnik Miasta Pani Ewa Zamaria. 

 

 

 



Ad.1 

Otwarcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Pan Sławomir Miklicz przywitał wszystkich Radnych Rady 

Miasta Sanoka, zaproszonych gości oraz osoby które oglądają sesję online dzięki transmisji na 

żywo. Przewodniczący Rady Miasta Pan Sławomir Miklicz złożył życzenia wszystkim 

samorządowcom, wszystkim pracownikom samorządowym, którzy w tym dniu obchodzili 

swoje święto. 

 

Ad. 2  

Powołanie sekretarza sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Pan Sławomir Miklicz na sekretarza sesji powołał Pana Radnego 

Jerzego Domaradzkiego i stwierdził, że na Sali jest wystarczająca ilość Radnych do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Ad.3 

Zapoznanie Rady z porządkiem obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Pan Sławomir Miklicz przedstawił Radnym porządek III Sesji 

Rady Miasta Sanoka.  

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Powołanie sekretarza. 

3. Zapoznanie Rady z porządkiem obrad. 

4. Informacja Przewodniczącego o złożonych interpelacjach, odpowiedziach na 

interpelacje oraz działaniach Rady. 

5. Sprawozdanie Burmistrza Miasta o jego działalności w okresie między sesjami. 

6. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Stałych Rady Miasta o działalności 

komisji między sesjami. 

7. Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta w sprawie wniesienia wkładu pieniężnego 

na pokrycie kapitału zakładowego spółki prawa handlowego pod firmą „Sportowy 

Sanok Spółka Akcyjna” z siedzibą w Sanoku, z ewentualnym podjęciem uchwały 

w tej sprawie. 

8. Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta w sprawie zaciągnięcia zobowiązania 

finansowego wykraczającego poza rok budżetowy, z ewentualnym podjęciem 

uchwały w tej sprawie 

9. Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta dot. zmiany uchwały w sprawie emisji 

obligacji komunalnych oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu 

(zmiana Uchwały Nr XXVI/184/20 Rady Miasta Sanoka z dnia 27 lutego 2020r.), 

z ewentualnym podjęciem uchwały w tej sprawie. 

10. Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta dot. zmiany uchwały w sprawie emisji 

obligacji komunalnych oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu 

(zmiana Uchwały Nr XLII/339/21 Rady Miasta Sanoka z dnia 27 kwietnia 2021r.), 

z ewentualnym podjęciem uchwały w tej sprawie. 

 

 



11. Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta dot. zmiany uchwały w sprawie emisji 

obligacji komunalnych oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu 

(zmiana Uchwały Nr LXIX/616/21 Rady Miasta Sanoka z dnia 24 listopada 2022r.), 

z ewentualnym podjęciem uchwały w tej sprawie. 

12. Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta w sprawie emisji obligacji komunalnych 

oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu, z ewentualnym podjęciem 

uchwały w tej sprawie. 

13. Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta dot. zmiany uchwały budżetowej Miasta 

Sanoka na rok 2024, z ewentualnym podjęciem uchwały w tej sprawie. 

14. Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Sanoka na lata 2024 – 2040, z ewentualnym podjęciem uchwały 

w tej sprawie. 

15. Rozpatrzenie wniosku Klubu Radnych Łączy nas Sanok w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia Burmistrza Miasta Sanoka, z ewentualnym podjęciem uchwały w tej 

sprawie. 

16. Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta w sprawie sprzedaży w drodze 

bezprzetargowej nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Miasta 

Sanoka położonej w Sanoku obr. Olchowce oznaczonej w ewidencji gruntów jako 

działka nr 460 o pow. 0.0132 ha na rzecz właścicieli nieruchomości przyległej 

oznaczonej jako działka nr 461, z ewentualnym podjęciem uchwały w tej sprawie. 

17. Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta w sprawie sprzedaży w drodze 

bezprzetargowej nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy Miasta 

Sanoka położonych w Sanoku obr. Dąbrówka oznaczonych w ewidencji gruntów 

jako działki nr 657/17 o pow. 0.0065 ha, nr 657/19 o pow. 0.0019 ha, nr 657/21 

o pow. 0.0013 ha na rzecz współwłaścicieli nieruchomości przyległej oznaczonej 

jako działka nr 657/14, z ewentualnym podjęciem uchwały w tej sprawie. 

18. Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta w sprawie sprzedaży w drodze przetargu 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej stanowiącej własność Gminy Miasta 

Sanoka położonej w Sanoku obr. Śródmieście oznaczonej w ewidencji gruntów jako 

działka nr 1539/5 o pow. 0.0421 ha, z ewentualnym podjęciem uchwały w tej 

sprawie. 

19. Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta w sprawie przyznania prawa do używania 

herbu Miasta Sanoka przez Stowarzyszenie „ARS MUSICA”, z ewentualnym 

podjęciem uchwały w tej sprawie. 

20. Zapytania i wolne wnioski. 

21. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad.4 

Informacja Przewodniczącego o złożonych interpelacjach, odpowiedziach na 

interpelacje oraz działaniach Rady. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Sanoka Pan Sławomir Miklicz poprosił o odczytanie interpelacji 

Wiceprzewodniczącą Rady Miasta Sanoka Panią Agnieszkę Kornecką – Mitadis.  

 

Agnieszka Kornecka - Mitadis (Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Sanoka) 

Dziękuję. Przewodniczący Rady Miasta w Sanoku mgr Sławomir Miklicz interpelacja radnego 

Macieja Drwięgi złożona na prośbę jednego z przedstawicieli środowiska hokejowego  

w Sanoku w sprawie działań nowo wybranych władz miasta w sprawie hokeja w imieniu 



własnym i większości kibiców hokeja oficjalne pytania do Pana Burmistrza Tomasza 

Matuszewskiego i nowej rady. Kiedy zostanie podana oficjalna informacja dotycząca 

powstania nowej spółki hokejowej? Kiedy zostanie ogłoszony konkurs na prezesa nowej 

spółki? Przewodniczący Rady Miasta Sanoka Sławomir Miklicz interpelacja do Burmistrza 

miasta Sanoka dotycząca dostarczania źródła ciepła do dzielnicy posada. Szanowny Panie 

Burmistrzu mieszkańcy dzielnicy Posada są zaniepokojeni rozwiązaniem umowy z Sanok 

Rubber Company na dostawę źródła ciepła dostarczanych do mieszkań, firm oraz instytucji 

publicznych zlokalizowanych na wyżej wymienionym osiedlu. Posada jest dzielnicą 

zamieszkującą większości przez ludzi starszych dlatego kolejne podwyżki opłat za 

doprowadzanie ciepła nie są na naszym osiedlu w żadnym stopniu potrzebne. W związku  

z powyższym zwracam się do Pana Burmistrza z następującymi pytaniami. Proszę o podanie 

szacunkowej kwoty przedmiotowej inwestycji oraz dokładnej lokalizacji wraz z projektem. 

Dlaczego dopiero końcem roku 2023 został złożony projekt budowlany na budowę 

elektrociepłowni na Posadzie? Dlaczego nie podjęto wcześniej żadnych czynności w sprawie 

zabezpieczenia dopływu ciepła skoro miasto wiedziało o zbliżającym się wypowiedzeniu 

umowy przez Sano Rubber Company. Jaki będzie koszt utrzymania dotychczasowych 

kontenerów grzewczych? Czy w ramach takiego rozwiązania piec w kontenerze, mieszkaniec 

posady zapłaci więcej czy mniej za dostawę ciepła i ciepłej wody. Radny miasta Sanoka 

Grzegorz Nogaj. Dziękuję. 

Ad.5 

Sprawozdanie Burmistrza Miasta o jego działalności w okresie między sesjami. 

 

Tomasz Matuszewski (Burmistrz Miasta) 

Panie przewodniczący, Panie i Panowie radni, przedstawiciele mediów, zaproszeni goście. 

W okresie sprawozdawczym organ wykonawczy gminy realizował zadania związane  

z wykonaniem dochodów i wydatków budżetowych oraz organizowaniem i nadzorowaniem 

działalności jednostek podległych w tym okresie wydałem 35 zarządzeń, które są do wglądu  

w Biuletynie Informacji Publicznej na stronie Urzędu Miasta. W okresie sprawozdawczym 

uczestniczyłem w spotkaniach, konferencjach oraz uroczystościach, m.in. 22 marca wraz  

z Wiceburmistrzem do Spraw Społecznych Panią Jowitą Nazarkiewicz odwiedziłem Szkołę 

Podstawową nr 3 z okazji święta patrona szkoły, w szkole odbyła się uroczysta akademia 

poświęcona patronowi szkoły Tadeuszowi Kościuszce. 22 marca w Szkole Podstawowej nr 1 

odbyło się podsumowanie powiatowego konkursu języka angielskiego pod patronatem 

Burmistrza Miasta Sanoka. Dyplomy wszystkim uczestnikom wręczyła wiceburmistrz Pani 

Jowita Nazarkiewicz. 3 kwietnia odbyło się uroczyste otwarcie drugiego etapu mediateki, strefy 

komputerów i gier retro. Strefa retro jest unikalnym w skali regionu swoistym muzeum 

komputerów. Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej nawiązał współpracę z Uniwersytetem 

Łódzkim, w jego imieniu już dziś zapraszam Państwa na prelekcję Pani dr Katarzyny Prajsner 

z katedry nowych mediów i kultury cyfrowej Uniwersytetu Łódzkiego na temat gier 

komputerowych, która odbędzie się w piątek 7 czerwca w Mediatece. 5 kwietnia w ramach 

budowy drogi dla pieszych i rowerów w Sanoku etap 1, odcinek Carrefour Kaufland 

podpisaliśmy umowę z inspektorem nadzoru inwestorskiego, 2 kwietnia podpisano umowę  

z wykonawcą robót budowlanych oraz przekazano mu plac budowy. Prace realizuje Sanockie 

Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej. 9 kwietnia odbył się finał Pierwszego Rejonowego 

Konkursu Plastycznego i Wiedzy o ks. Zdzisławie Jastrzębiec Peszkowskim zorganizowanego 

przez Szkołę Podstawową nr 4 w Sanoku oraz Parafię pw. Chrystusa Króla w Sanoku. 

15 kwietnia podpisaliśmy umowę z inspektorem nadzoru inwestorskiego na rozbudowę ulicy 



Jagodowej, tego samego dnia podpisaliśmy również umowę z inspektorem nadzoru 

archeologicznego oraz umowę z wykonawcą robót budowlanych przekazując mu plac budowy. 

15 kwietnia gościłem Marszałka Województwa Podkarpackiego Pana Władysława Ortyla oraz 

jego zastępcę Piotra Pilcha, którzy odwiedzili Sanok w ramach wizyty gospodarczej. Celem 

wizyty było monitorowanie postępu inwestycji realizowanych wspólnie z Urzędem 

Marszałkowskim. 16 kwietnia uczestniczyłem w uroczystym wernisażu piątej edycji 

wojewódzkiego konkursu fotograficznego pod nazwą Spójrz w Niebo, który wraz z Kuratorem 

Oświaty objąłem honorowym patronatem. Organizatorem konkursu była Szkoła Podstawowa 

nr 8 w Sanoku. 16 kwietnia w Sali Herbowej gościliśmy najpopularniejszych sportowców, 

laureatów dorocznego plebiscytu tygodnika sanockiego Złota Dziesiątka została wyłoniona  

w 2 kategoriach sportowa młodzież i seniorzy. Serdecznie gratuluję wszystkim sportowcom, 

na których swoje głosy oddawali sanoccy kibice. 18 kwietnia w sanockim domu kultury odbył 

się Drugi Przegląd Zespołów Piosenki Dziecięcej pod nazwą Bajkowe Piosenki, którego 

organizatorem było Samorządowe Przedszkole Publiczne nr 3 w Sanoku. 24 kwietnia na arenie 

G2 w Jasionce odbyła się uroczysta inauguracja projektu pod nazwą RaP Steam - Robotyka  

i programowanie w szkołach podstawowych z terenu województwa podkarpackiego, w której 

uczestniczyła wiceburmistrz Pani Jowita Nazarkiewicz oraz dyrektorzy miejskich szkół 

podstawowych, projektem objętych zostało 5 stanowisk szkół podstawowych oprócz szkoleń z 

zakresu robotyki i programowania dla uczniów i nauczycieli w ramach projektów zostaną 

zakupione m.in. 140 zestawów robotów edukacyjnych oraz 80 zestawów komputerowych wraz 

oprogramowaniem. 28 kwietnia na sanockim rynku odbył się patriotyczny program artystyczny 

Przedszkolaki z Biało Czerwoną przygotowane przez dzieci z miejskich placówek 

oświatowych. 30 kwietnia podpisaliśmy umowę z projektantem na kwotę 64 000 zł netto na 

opracowanie dokumentacji projektowo kosztorysowej dla zadania pod nazwą Budowa 

Kompleksu Rekreacyjnego Wraz z Budynkiem Sanitarnym i Drogą Dojazdową w Zakresie 

Utworzenia Miejsca Przyjaznego Kajakarzom w Ramach Projektu Blue Valley Wiślanym 

Szlakiem nad Sanem w okolicy lotniska. W rocznicę uchwalania konstytucji 3 maja 

spotykaliśmy się, aby uczcić jeden z najważniejszych momentów historii Polski. Dziękuję 

wszystkim za obecność i za to, że razem mogliśmy uczcić to ważne święto. 7 - 8 maja podczas 

Europejskiego Kongresu Gospodarczego odbyłem kilka spotkań, m.in. Z prof. Jerzym Buzkiem 

na zaproszenie organizatorów miałem możliwość podzielić się swoją wiedzą i doświadczeniem 

związanych z projektem ciepłowniczym wykorzystującym technologię wodrową. Od 14 do 

16 maja w sanockich szkołach podstawowych odbył się egzamin ósmoklasisty, w tym roku do 

egzaminu przystąpiło 233 uczniów, wyniki tegorocznych egzaminów zostaną ogłoszone 

3 lipca. 14 maja odbyła się pierwsza sesja Młodzieżowej Rady Miasta Sanoka trzeciej kadencji, 

w skład której weszło 12 uczniów sanockich szkół podstawowych i średnich. Podczas spotkania 

radni złożyli uroczyste ślubowanie, odebrali akty powołania z rąk Przewodniczącego Rady 

Miasta Sanoka Pana Sławomira Miklicza oraz Zastępcy Burmistrza ds. Społecznych Pani 

Jowity Nazarkiewicz. 15 maja w auli Centrum Sportowo Dydaktycznego Uczelni Państwowej 

imienia Jana Grotka odbył się Szósty Przegląd Dziecięcych Zespołów Tanecznych Ziemi 

Sanockiej, którego organizatorem było Samorządowe Przedszkole Publiczne nr 3. Dyplomy  

i nagrody wszystkim uczestnikom wręczyła wiceburmistrz Pani Jowita Nazarkiewicz. 15 maja 

miały miejsce powiatowe obchody dnia strażaka, w którym w moim imieniu uczestniczył 

wiceburmistrz Artur Konrad, spotkanie było okazją do zaprzysiężenia nowego komendanta 

PSP w Sanoku brygadiera Floriana Semenowicza. Z radością pragnę podkreślić, że Florian 

Semenowicz 4 maja został uhonorowany brązowym krzyżem zasługi za pracę w dziedzinie 

ochrony przeciwpożarowej oraz za działalność społeczną. 16 do 19 maja obchodziliśmy 35 

lecie podpisania umowy partnerskiej pomiędzy Sanokiem a Rainham. Ogromne podziękowania 

należą się twórcom tego wspaniałego projektu przede wszystkim wymienię tutaj Karla 

Hartmana, wieloletniego burmistrza Rainham oraz Witolda Przybyłę, pierwszego burmistrza 



Sanoka po przewrocie solidarnościowym, jak i również Wojciecha Blecharczyka, który 

partnerstwo kontynuował, dziękuję wszystkim osobom, które przyczyniły się do zacieśnienia 

naszej współpracy, Panu Tomaszowi Jadczyszynowi, Annie Małek, Państwu Kircherom, 

Manfredowi Makowi, wielu innym mieszkańcom Rainham i Sanoka dziękuję radnym, 

pracownikom administracji, nauczycielom, uczniom, przedsiębiorcom i wszystkim, którzy 

przyczynili się do nawiązania i umacniania naszego partnerstwa. 17 maja odbyły się uroczyste 

obchody Dnia Patronki Szkoły Podstawowej nr 8 Królowej Zofii Holszańskiej. Pierwsza część 

obchodów zorganizowana była w szkole, natomiast część druga na dziedzińcu sanockiego 

zamku. 18 maja odbył się piknik rodzinny zorganizowany przez Samorządowe Przedszkole 

Publiczne nr 4. Przedszkole przygotowało bogaty program artystyczny, wiele atrakcji zarówno 

dla dzieci jak i dorosłych. 19 maja na rynku odbył się koncert przygotowany przez Katolickie 

Stowarzyszenie Rozpalenie Duchem reprezentujący Stowarzyszenie ks. Dominik długość jest 

wikarym sanockiej farze, od wielu lat z powodzeniem pracuje z młodzieżą i dorosłymi, budząc 

talenty i zachęcając do dzielenia się umiejętnościami muzycznymi na scenie. 

21 maja w Sanockim Domu Kultury miały miejsce uroczyste obchody święta Szkoły 

Podstawowej nr 2 im. Świętej Jadwigi w Sanoku. W trakcie tych obchodów wręczone zostały 

nagrody laureatom międzyszkolnych zawodów matematycznych, Mały Super Matematyk  

i Super Matematyk oraz zaprezentowano program artystycznych wykonaniu uczniów pt. Noc 

w Szkole. 21 maja ogłoszone zostały 3 konkursy na dyrektorów szkół podstawowych nr 1 i nr 

9 w związku z kończącą się pięcioletnią kadencją oraz na dyrektora Samorządowego 

Przedszkola Publicznego nr 1 w związku z rezygnacją ze stanowiska i przejściem na emeryturę. 

Przeprowadzenie konkursu wstępnie zaplanowano na dzień 25 - 26 czerwca 2024 roku. 

21 maja w Szkole Podstawowej nr 6 oraz Szkole Podstawowej nr 9 odbyły się podsumowania 

międzyszkolnych konkursów w kategoriach recytacje, plastyka i historia oraz sprawnościowe 

zorganizowane pod patronatem burmistrza miasta wszyscy uczniowie biorący udział  

w zmaganiach konkursowych wyróżnieni zostali dyplomami oraz nagrodami rzeczowymi. 

23 maja w Uczelni Państwowej im. Jana Grodka w Sanoku odbyło się spotkanie pod nazwą 

Cyfrowy Detoks, jak znaleźć równowagę między technologią a rzeczywistością, które 

skierowane zostało do mam młodszych i starszych dzieci. Podczas spotkania omówiono m.in. 

jaki ma wpływ technologia na najmłodsze dzieci oraz na funkcjonowanie dzieci. 

Przedyskutowano także sposoby wsparcia domowego oraz profesjonalnego dla osób 

zmagających się z uzależnieniem od internetu. 25 maja odbył się 17. piknik rodzinny 

zorganizowany przez Samorządowe Przedszkole Publiczne nr 3. W kwietniu i w maju odbył 

się 2 ważne imprezy muzyczne. Pierwsza z nich to Międzynarodowe Spotkania Akordeonowe, 

wydarzenie zorganizowane przez Państwową Szkołę Muzyczną I i II stopnia w Sanoku, druga 

to Międzynarodowy Festiwal Muzyki Organowej i Kameralnej, którego organizatorem jest 

Stowarzyszenie Pro Artis. Sprawy bieżące realizowane między sesjami. Przedsiębiorstwo 

Budowlano Usługowe KROSPOL realizuje obecnie roboty związane z budową stanu surowego 

sali gimnastycznej w Szkole Podstawowej nr 2. Wybudowano ściany piwnicy oraz strop 

budynku łącznika, a także ściany parteru między istniejącym budynkiem szkoły, a budowano 

salą gimnastyczną, obecnie przystąpiono do budowy murów parteru, sali gimnastycznej oraz 

stropu nad parterem budynku łącznika. Wewnątrz budynku szkoły wykonano szyb windowy, 

trwają też prace związane z remontem łazienek. Przedsiębiorstwo Budowlane Melioracyjne 

Tolos Piotr Walczak i Wspólnicy realizuje prace związane z zabezpieczeniem osuwiska na 

górze Parkowej przy ulicy Kościuszki. Wykonawca zakończył prace nad palisadą 

zabezpieczającą osuwisko oraz wykonano oczep żelbetowej i ławę pod ścianą osłonową. 

Obecnie trwają prace nad budową ściany osłonowej, odcinka kanalizacji deszczowej. 

Planowany termin zakończenia prac to 17 czerwca br. na etapie końcowym robót budowlanych 



jest przebudowa pierwszego piętra budynku szkoły przy ulicy Lipińskiego, w którym ma swoją 

siedzibę mediateka. Trwają prace wykończeniowe przy przebudowie żłobka nr 2 są one 

zaawansowane i obecnie na poziomie 90%. Zakończono przebudowę chodnika na ulicy 

Wierzbowej na Posadzie. Wartość zadania wyniosła 146 000, z czego środki Rządowego 

Funduszu Rozwoju Dróg to 116 822 zł. Na Wójtówstwie wykonano nawierzchnię chodnika na 

odcinku od ulicy Traugutta do ulicy Poprzecznej. Zadanie zostało odebrane i rozliczonego jego 

koszt to 76 698 zł. Nawierzchnia chodnika została wykonana z kostki betonowej. Z kostki 

betonowej wykonano także nawierzchnię drogi dojazdowej do przedszkola nr 3 przy ulicy 

Kochanowskiego, kosz zadania to 51 892 zł. Przebudowano ulicę Batorego, odcinek od ulicy 

Hetmańskiej do ulicy Narożnej. Zadanie jest w trakcie rozliczenia rzeczowo finansowego. 

Nawierzchnia jezdni została wykonana z betonu asfaltowego a pobocze z klinca. Trwają prace 

związane z przebudową ulicy Batorego odcinek od ulicy Strażackiej w kierunku ulicy 

Hetmańskiej. Zadanie zlecono SPGK w ramach umowy wieloletniej. Długość odcinka wynosi 

197 m, szerokość jezdni 5 m. Nawierzchnia będzie wykonana z asfaltu z betonu asfaltowego, 

wykonawca kontynuuje roboty przy budowie oświetlenia ulic Mickiewicza w Śródmieściu  

i Stróżowskiej na Posadzie. W ramach programu Mosty Dla Regionów realizowane są dwa 

etapy budowy mostu przez San wraz budową dróg dojazdowych i skrzyżowania z drogą 

wojewódzką nr 886, pierwszy etap trwają prace fundamentowe przy posadowianiu pylonu oraz 

przyczółków mostu po obu stronach Sanu. Drugi etap wykonawca uzgadnia projekt organizacji 

ruchu na czas przeprowadzenia robót na ulicy Królowej Bony oraz przedłużenia ulicy 

Sobieskiego. Rozpoczęto również roboty związane z przebudową gazociągu na przedłużeniu 

ulicy Sobieskiego. Do projektu wybrano inżyniera kontraktu firmy INKO Consulting z siedzibą 

w Krakowie. Rozliczono zadanie obejmujące wykonania nawierzchni ulicy Batalionów 

Chłopskich koszt wyniósł 125 635 zł. Długość odcinka to 50 m. szerokość jezdni wynosi 4,5 m. 

Nawierzchnia wykonana jest z betonu asfaltowego, a pobocze z klinca. Trwa opracowywanie 

dokumentacji projektowo kosztorysowej dla zadania Budowa Drogi Dla Pieszych i Rowerów 

w Sanoku Etap Drugi MOSiR most olchowski, opracowywana jest również dokumentacja 

projektowo kosztorysowa dla zadania Budowa Drogi Dla Pieszych i Rowerów w Sanoku Etap 

Trzeci Nowy Most do w Kierunku MOSiRu. Opracowano dokumentację projektowo 

kosztorysową dla zadania pod nazwą Budowa Ścieżki Rowerowej single track w ramach 

projektu rozbudowy infrastruktury turystycznej w zakresie ruchu drogowego. Na wniosek 

zarządu dzielnicy Olechowce wysłano zapytania ofertowe dotyczące zakupu 14 lamp 

solarnych. Termin złożenia ofert upływa 29 maja. Zakończono modernizację oświetlenia 

ulicznego przy ulicy Przemyskiej, wymieniono 13 opraw oświetleniowych, sodowych na 

ledowe. Zmodernizowano oprawy oświetleniowe w rejonie przejść dla pieszych przy ulicy 

Kościuszki, wymiana opraw sodowych na ledowe, rozpoczęto modernizację oświetlenia 

ulicznego w dzielnicy Wójtostwo w rejonie pawilonu tzw. alfy wymieniono 9 opraw sodowych 

typu kule na oprawy ledowe. 20 maja dokonano otwarcia ofert w postępowaniu dotyczącym 

zakupu 3 autobusów elektrycznych wraz z niezbędną infrastrukturą ładowania. Wpłynęła jedna 

oferta złożona przez automat grup spółka z o. o. Oferta jest badana pod kątem zgodności ze 

specyfikacją warunków zamówienia. Wniosek pod nazwą Dostosowanie Infrastruktury Szkoły 

Podstawowej nr 1 im. Generała Prugara Ketlinga w Sanoku do Potrzeb Osób ze Specjalnymi 

Potrzebami Edukacyjnymi, złożony przez Gminę Miasta Sanoka został wybrany do 

dofinansowania w ramach programu Fundusze Europejskie dla Podkarpacia 2021 - 2027. 

Projekt obejmuje remont i dostosowanie pomieszczeń oraz zakup wyposażenia pracowni 

Szkole Podstawowej nr 1 w Sanoku. Zakres prac obejmuje wymianę posadzki w stołówce  

i salach lekcyjnych, remont i dostosowanie łazienek, wymianę stolarki drzwiowej, adaptację  

i wyposażenie pomieszczeń do zajęć, montaż rolet przeciwolśnieniowych, wymianę posadzki 

oraz korytarza, korytarzach na antypoślizgową, remont i wyposażenie świetlicy oraz sali 

artystycznej. Projekt przewiduje także doposażenie i zakup sprzętu niezbędnego do korzystania 



z materiałów multimedialnych wspomagających naukę przedmiotów przyrodniczych oraz 

wyposażenie mini siłowni. Planowany termin realizacji projektu to lata 2024 - 2025. Całkowita 

wartość projektu wynosi 2 140 788 zł. 80 gr, z czego prawie 1 700 000 to dofinansowanie. 

Dodatkowy projekt o wartości 4 021 246 zł otrzymał dofinansowanie 3 373 197zł 40 gr  

w ramach projektu Konkurencyjna i Cyfrowa Gospodarka zawarto umowę na realizację zadania 

publicznego w obszarze profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz 

przeciwdziałania narkomanii pod nazwą warsztaty dla rodziców szkoła dla rodzica realizowane 

w ramach przez Stowarzyszenie Pro Artis kwota 8300 zł, Międzypokoleniowa Więź, 

realizowane przez Chorągiew Podkarpacką Związku Harcerstwa Polskiego Hufiec Ziemi 

Sanowskiej kwota 3000 zł. Podpisano umowy na realizację następujących zadań publicznych. 

Przeciwdziałanie Wykluczeniu Osób Niepełnosprawnych Poprzez Integrację Środowiska  

z Osobami Zdrowymi kwota 3000 zł. Realizowane przez Polskie Towarzystwo Walki  

z Kalectwem SALUTARIS w Sanoku, Wsparcie Psychologiczne w Chorobie Nowotworowej 

kwota 4000 zł realizowane przez Stowarzyszenie Onkologiczne Sanitas Zdrowie Dla 

Mieszkańców kwota 4100 zł, realizowane przez Stowarzyszenie EXPERTO CREDE, 

wycieczka integracyjne wycieczki integracyjne, szkoleniowe kwota 2 000. złotych realizowane 

przez Polski Związek Niewidomych Okręg Podkarpacki Koło Powiatowe w Sanoku. 

Wyrównywanie Statusu Ekonomicznego Osób Zmagających się z Cukrzycą i Chorobami 

Cywilizacyjnymi kwota 3000 zł realizowane przez Polskie Stowarzyszenie Diabetyków 

Oddział Rejonowy w Sanoku, koncert Rozpalani Duchem kwota 9000 zł realizowane przez 

Stowarzyszenie Rozpalani Duchem Jak Dobrze Dzieckiem Być kwota 2 000 zł. zadanie 

realizowane przez Stowarzyszenie Bądźmy Razem przez SOSW w Sanoku. Podczas dyżurów 

w okresie sprawozdawczym spotkałem się z 20 mieszkańcami. Dziękuję, bardzo. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo Panu burmistrzowi, przechodzimy do kolejnego punktu dzisiejszego porządku 

obrad. 

Ad.6 

Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Stałych Rady Miasta o działalności komisji 

między sesjami. 

 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Jako pierwszego sprawozdanie poproszę Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu 

i Turystyki Pana Radnego Macieja Drwięgę. 

Maciej Drwięga (Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki) 

Panie przewodniczący, Panowie burmistrzowie, Szanowni Państwo, komisja nasza spotkała się 

jeden raz, ukonstytuowała się i tu przedstawię Państwo, że zastępcą przewodniczącego komisji 

został Pan Konrad Kawa, a sekretarzem komisji Pan Łukasz Łagożny. Dzisiaj rozpatrywaliśmy 

jeden projekt uchwały, który będzie w przebiegu sesji, więc wynik głosowania i opinię 

przedstawię przy odpowiednim punkcie i debatowaliśmy też nad wykonaniem budżetu  

i wydaliśmy opinię pozytywną do wykonania tego budżetu, którą przedłożymy do Komisji 

Rewizyjnej. Dziękuję bardzo. 

 



Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo Panu przewodniczącego jako następnego proszę, poproszę przewodniczącego 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pana Radnego Nogaja Grzegorza. 

Grzegorz Nogaj (Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji) 

Panie przewodniczący, Panowie burmistrzowie, Szanowni Państwo Komisja Skarg, Wniosków 

i Petycji między sesjami swoje posiedzenie odbyła 23 maja br. Na wspólnym posiedzeniu 

wszystkich komisji stałych Rady Miasta Sanoka tematem wspólnego posiedzenia było 

omówienie sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2023. Dziękuję bardzo. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo. Następny w kolejności proszę Pana przewodniczącego Komisji Infrastruktury 

Miejskiej, Pana Radnego Bogusława Kmiecia. 

Bogusław Kmieć (Przewodniczący Komisji Infrastruktury MIejskiej) 

Komisja infrastruktury spotkała się też na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji stałych. 

Rozpatrywaliśmy opinie do wniosku burmistrza odnośnie sprzedaży działek, które są  

w punktach dzisiejsze 16. 17. 18. opinie były pozytywne i na razie nie ukonstytuowaliśmy się. 

Pierwsze posiedzenie jest zwołane na 3 czerwca. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję dziękuję bardzo Panu przewodniczącemu, następnej w kolejności proszę Panią 

Przewodniczącą Komisji Finansowo Gospodarczej Panią Radną Annę Szpiech. 

Anna Szpiech (Przewodnicząca Komisji Finansowo Gospodarczej) 

Wysoka Rado, Szanowni Państwo burmistrzowie, Panie przewodniczący, komisja finansowa 

spotkała się jeden raz w dniu 23 maja na komisji było to wspólne posiedzenie wszystkich 

komisji, komisja finansowa jeszcze się ukonstytuowała, mamy kolejne posiedzenie zwołane na 

jutrzejszy dzień, to jest 28 maja. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo Pani przewodniczącej, w następnej kolejności bardzo proszę Pana 

przewodniczącego Komisji Ochrony Zdrowia i Pomocy Społecznej Pana Radnego Pasztyła 

Grzegorz. 

Grzegorz Pasztyła (Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia i Pomocy Społecznej) 

Dziękuję, Panie przewodniczący, Wysoka Rado. Komisja w ślad za pozostałymi uczestniczyła 

w jednym spotkaniu na wspólnym spotkaniu komisji, nie podejmowała tam żadnych uchwał. 

Najbliższe posiedzenie komisji odbędzie się pojutrze to jest 28 maja, gdzie komisja się 

ukonstytuuje. Dziękuję. 

 



 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo Panu przewodniczącemu i proszę Pana Przewodniczącego Komisji Ochrony 

Środowiska i Porządku Publicznego Pana Radnego Konrada Kawę. 

Konrad Kawa (Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego) 

Panie przewodniczący, Państwo Radni, Pastwo burmistrzowie. Komisja uczestniczyła  

w posiedzeniu komisji stałych w dniu 23 maja nie podjęto żadnej uchwały, opinii przepraszam. 

Najbliższe posiedzenie komisji odbędzie się w dniu 29 maja. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo na tym skończyliśmy sprawozdanie komisji czyli zamknęliśmy pkt 6. 

Ad.7 

Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta w sprawie wniesienia wkładu pieniężnego na 

pokrycie kapitału zakładowego spółki prawa handlowego pod firmą "Sportowy Sanok 

Spółka Akcyjna" z siedzibą w Sanoku, z ewentualnym podjęciem uchwały w tej sprawie. 

 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

W imieniu Pana burmistrza Pan mecenas rozumiem, tak bardzo proszę, Panie przewodniczący, 

bardzo proszę Panie Mecenasie. 

Grzegorz Wilusz (mecenas) 

Szanowni Państwo, przedstawiam projekt uchwały w sprawie wniesienia wkładu pieniężnego 

na pokrycie kapitału zakładowego spółki tworzonej prawa handlowego pod firmą Sportowy 

Sanok S.A. z siedzibą w Sanoku. Projekt uchwały zakłada wyrażenie zgody przez Szanownych 

Państwa Radnych przez Radę Miasta na wniesienie przez Gminę Miasta Sanoka wkładu 

pieniężnego na pokrycie kapitału zakładowego akcyjnego w kwocie 100 000 zł. Jest tutaj ta 

wpłata rozbita na jakby dwa etapy w roku budżetowym 2024 w bieżącym pokrycie akcji 

nastąpiłoby poprzez zapłatę kwoty 25 000 zł, natomiast w przyszłym roku budżetowym  

w terminie do 28 lutego 2025 roku pozostała kwota 75 000 zł. Uchwała realizuje, uchwała którą 

dzisiaj będziemy procedować, realizuje uchwałę podjętą jeszcze przez poprzednią Radę Miasta 

18 kwietnia br. w przedmiocie wyrażenia woli utworzenia spółki prawa handlowego pod firmą 

Sportowy Sanok ze stuprocentowym udziałem miasta. Obecna uchwała jest jakby kolejnym 

krokiem w tym, aby spółkę wyposażyć w kapitał zakładowy, by spółka mogła zostać 

zarejestrowana warunkiem w przypadku spółki akcyjnej, gdzie pokrycie kapitału akcyjnego 

następuje poprzez wkład pieniężny, jest taka możliwość aby 1/4 kapitału była pokryta jeszcze 

przez zarejestrowaniem spółki, natomiast pozostała kwota może być pokryta w terminie 

określonym przez akcjonariusza. Szanowni Państwo, jeżeli są jakieś pytania, uchwała projekt 

uchwały był szeroko dyskutowane na komisji także tutaj jeżeli są jakieś pytania, to może 

chętnie odpowiem. 

 



Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo, ten projekt uchwały opiniowała komisja finansowa bardzo proszę Panią 

przewodniczącą o informację jaką opinię wydała komisja. 

Anna Szpiech (Przewodnicząca Komisji Finansowo Gospodarczej) 

Komisja finansowa wniosek Pana burmistrza został zaopiniowany pozytywnie. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo. Szanowni Państwo, otwieram dyskusję w tym punkcie bardzo proszę,  

kto z Państwa radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie. Bardzo proszę pan Radny Płaziak. 

Robert Płaziak (Radny) 

Szanowni Państwo. Patrząc na uchwałę, to jest tylko uchwała, natomiast oczekiwaliśmy innych 

dokumentów do tej uchwały, te dokumenty zostały nam przesłane na 15 minut, nie wiem czy 

wszyscy Państwo o tym wiedzą na 15 minut przed sesją. Jest to plan działalności czy 

biznesplan. Ten biznesplan no pokazuje nam, jak może wyglądać działalność tej spółki jest na 

szerszy, niż tylko hokej. W zasadzie 2/3 tego dokumentu kompletnie nam z mojego punktu 

widzenia, bo go przed chwileczką przeglądnąłem nie zasługują na uwagę, bo po prostu są, 

natomiast ostatnie dwie strony są niezwykle interesujące to są koszty wejścia do gry przez 

drużynę hokejową i tam są wymienione te koszty. Wskazane jest również kwota nie wiem, czy 

przez przypadek, bo ja prosząc o ten dokument nie chciałem nazw kontrahentów którzy czy 

sponsorów, znalazły się nazwy sponsorów, znalazły się nawet nazwa klubu hokejowego 

wyposażono w dwie sponsorskie nazwy, natomiast co jest zwykle istotne minimalna kwota 

wejścia drużyny to jest 1 300 000. I powiem wprost jeżeli na komisji czy na wspólnych 

komisjach miałem wątpliwości co do tego, jak będzie wyglądało finansowanie tej spółki, te 

wątpliwości są we mnie nadal, natomiast pozwoliłem sobie na krótki research i na 

porozmawianie z kilkoma osobami, które funkcjonują w działalności hokejowej, i mówiąc 

kolokwialnie dostałem bardzo prostą informacje. Jeżeli zablokujemy tą spółkę to hokej  

w Sanoku no po prostu nie będzie funkcjonował. Tak więc na komisji wstrzymałem się o ile 

dobrze pamiętam od głosu przy tej uchwale, natomiast w tej chwili będę ją opiniował 

pozytywnie. Uważam, że będę głosował pozytywnie na jej rzecz dlatego, że nie chciałbym 

blokować obietnic, które złożył Pan burmistrz czyli obiecał kwotę 500 000 dofinansowania  

i sponsorzy również stali z Panem burmistrzem to był chyba marzec, więc mam nadzieję, że 

pojawią się sponsorzy. Natomiast miasto Sanok jest udziałowcem tej spółki imiennym, to jest 

100 000 zł, które mamy wnieść jako udziałowiec i mam nadzieję, że na ten moment to 

pozostanie w takiej wysokości dlatego, że pozostałe koszty które ponosimy w związku  

z obsługą czy hokeja, czy drużyny to wychodzą na to, że jesteśmy jednym z największych 

sponsorów jako Gmina Miasta Sanoka hokeja mam nadzieję, że spółka pod miastem będzie się 

należycie propagować i promować. Powiem wprost duże nadzieje mam Panu burmistrzu w tym, 

że Pana obietnice zostaną wypełnione. Dziękuję bardzo. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo Panu Radnemu. Słowa wyjaśnienia bo pewnie nie wszyscy radni mieli okazji 

się zapoznać ja zresztą nie miałem okazji się zapoznać bo biznesplan, o którym mówił Pan 

radny, wpłynął tuż przed sesją na nasze skrzynki mailowe, więc po prostu fizycznie nie było 



czasu się z nim zapoznać być może państwo teraz gdzieś tam w wolnej chwili nam przeglądnął 

no ale taki dokument Panie burmistrzu dobrze by było gdybyśmy otrzymali troszkę wcześniej 

nawet po to żeby go po prostu przeczytać i żebyśmy mogli zapoznać się z treścią zawartą  

w tym biznesplanie. Bardzo proszę następny w kolejności zgłaszał się Pan Radny Maciej 

Drwięga bardzo proszę. 

Maciej Drwięga (Radny) 

Panie przewodniczący, Panowie burmistrzowie, Szanowni Państwo do mnie te dokumenty 

oczywiście też nie dotarły, mieliśmy komisję od 15:15 do sesji, także nie było takiej możliwości 

więc jestem zaskoczony, że cokolwiek dotarło, natomiast chciałbym wrócić do naszego 

posiedzenia komisji finansowej we czwartek i nie wiem, czy ja dobrze pamiętam ale tak mi się 

wydawało Panie burmistrzu, że umawialiśmy się na jakąś informację, którą Pan dzisiaj nam 

przedstawi przed głosowaniem, ale taką informację, która będzie nie tylko zbiorem jakby tych 

prawnych rzeczy dotyczących jakby tego co przedstawiał Pan Wilusz, tylko dotyczących 

hokeja, przyszłości mam też takie wrażenie, że we czwartek powiedział Pan chyba że to gdzieś 

w weekend się stało a mnie umknęło. Przyznam, że nie śledziłem bardzo szczegółowe jakiś 

mediów lokalnych, a nie Pana wypowiedzi, że będziemy znać już nazwisko prezesa spółki, 

możliwe też także tej drugiej osoby, tego dyrektora technicznego, że po prostu będziemy 

wiedzieć coś więcej. Proszę mi wyprowadzić z błędu jeżeli te informacje dotarły i Pan gdzieś 

przedstawiał nie wiem, była jakaś konferencja albo jakieś innej formie to się zdarzyło, to 

rozumiem ja tego po prostu nie dostrzegłem i pytanie moje jest takie czy Pan ma przygotowaną 

jakąś informację, poszerzoną z tymi konkretnymi informacjami dotyczącymi właśnie prezesa 

spółki z imienia i nazwiska, ewentualnie jakieś osoby współpracujące, ja już o sponsorów, bo 

tutaj coś Pan zdradził wtedy rąbka tajemnicy i mniej więcej, coś wiemy jakieś kwoty się zaczęły 

pojawiać, ale wydaje mi się, że przed tym głosowaniem powinniśmy dostać takie informacje. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo Panu Radnemu. Następnie w kolejności do głosu zgłosił się Pan Radny Jerzy 

Domaradzki. Bardzo proszę. 

Jerzy Domaradzki (Radny) 

Wysoka Rado, Panie przewodniczący, Panie burmistrzu, ja mam pytanie akurat do Pana 

Radnego Płaziaka proszę rozszerzyć, jeżeli nie podejmiemy uchwały w sprawie powołania 

spółki dlaczego hokej sanocki może upaść? 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo Panu Radnemu. Następny w kolejności do głosu zgłosił się Pan Radny Dawid 

Lewandowski. Bardzo proszę. 

Dawid Lewandowski (Radny) 

Panie Przewodniczący, wysoka Rado, Panowie burmistrzowie, ja starałem się przygotować do 

dzisiejszej sesji tak w miarę rzetelnie i szukałem w pamięci przede wszystkim takiego 

wydarzenia, które mogłoby pomóc nam zrozumieć skalę naszego problemu czyli coś, z kim 

ktoś inny się z tym mierzył i przyszło mi do głowy, że drużyna z Podhala Nowy Targ była  

w bardzo identycznej, nawet bym powiedział sytuacji w roku 2015. Tam też groził upadek 



lokalnego hokeja i dotarłem do takiej informacji prasowej, którą tutaj odczytam, bo ona może 

być pomocna po prostu dla do podjęcia decyzji dla nas wszystkich tutaj to jest informacja 

prasowa z Portalu Góral.Info z dnia 27 sierpnia 2015 roku i teraz cytuję 12 sierpnia br. czyli 

2015 sporządzono akt notarialny powołujący do życia sportową spółka akcyjną KH Podhale 

Nowy Targ. Transformacja jest krokiem w kierunku profesjonalizacji hokeja w Polsce 

narzucanych przez PZHL do sezonu 2015 na 16, kiedy to w rozgrywkach Polskiej Hokej Ligi 

mają występować zespoły będące wyłącznie spółkami akcyjnymi. W siedzibie klubu,  

w obecności przedstawicieli zarządu MMKS Podhale Nowy Targ, notariusza Bartłomieja 

Mani, Radcy Prawnego Łukasza Kasprzyka, Adwokata Piotra Wojdana oraz zaproszonych 

gości Burmistrza Nowego Targu Grzegorza Watychy, jego zastępcy Joanny Iskrzyńskiej - Stek, 

Macieja Trzcińskiego, Jarosława Jaskierskiego oraz Anny Polaczek. Podpisy pod aktem 

notarialnym złożyli. Prezes MMKS Podhale Nowy Targ Agata Michalska oraz Członek 

Zarządu MMKS Podhale Nowy Targ Monika Hołowczak. 100% akcji spółki posiada MMKS 

Podhale Nowy Targ. Obecny na spotkaniu burmistrz Grzegorz Watycha bierze pod uwagę 

możliwość przystąpienia do spółki, ale potrzebuje więcej czasu na decyzję i konsultacje  

z radnymi. Taka forma działalności klubu to najbardziej przejrzysty model funkcjonowania 

organizacyjnego i finansowanego finansowego oraz znacznie bardziej atrakcyjny produkt 

marketingowy dla sponsorów i w ślad za tę informację poszedłem dalej. 

Wygooglowałem sobie w Krajowym Rejestrze Sądowym dwa numery KRS. Bo interesowało 

mnie, czym jest MMKS Podhale Nowy Targ. Okazało się, że jest to stowarzyszenie powołane 

do życia w roku 2015. Nie znam osób oczywiście, które doszły tutaj do wniosku, że trzeba to 

stowarzyszenie powołać, natomiast w ślad za tym stowarzyszeniem na podstawie właśnie 

działalności tego stowarzyszenia została powołana spółka akcyjna i doszedłem do wniosku,  

że biorąc pod uwagę te wszystkie informacje, które są zawarte w i KRS i w tej informacji 

prasowej, którą odczytałem, że po prostu przystępowanie miasta jako gminy, 100% akcji do tej 

spółki jest po prostu błędem. Wynika to z tego, że po prostu jeżeli my nie popatrzymy na ten 

problem długofalowo i długodystansowo, to jako gmina i chyba jako budżet to się po prostu 

mówiąc kolokwialnie zarżniemy w jakimś momencie. Dlatego, że na komisji ostatniej 

dyskutowaliśmy właśnie temat ewentualnego dofinansowywania tej dyscypliny sportu i ja 

oczywiście chcę, bo to tak może wybrzmiewa, że jestem przeciwko, ja mam akurat rodzinne 

tradycje osobiste związane z hokejem, bo mój brat był bramkarzem 20 lat temu co prawda, ale 

jednak był Pan myślę prezes Radwański kojarzy Pana kolegę swojego Marcina 

Lewandowskiego, także tutaj nie jestem przeciwnikiem, sam jestem kibicem hokeja sanockiego 

przyznaje się do tego natomiast mam wątpliwości co do tego zapisu posiadania przez gminę 

miasta Sanoka 100% akcji. W związku z tym mój głos na dzień dzisiejszy to jest głos 

wstrzymujący się dlatego, że życzyłbym sobie czegoś takiego żebyśmy nawet być może 

odłożyli ten temat na rok czasu i wrócili do tego tematu po prostu w przygotowaniach do 

przyszłego sezonu, żebyśmy mieli dobrą ścieżkę ułożoną po prostu osób, które faktycznie będą 

się chciały tym tematem zajmować, to powinni być tak mówiąc chyba nawet zapaleńcy po 

prostu dlatego, że jeżeli chcemy ten temat i tą dyscyplinę faktycznie utrzymać dalej przez 

następne lata to musimy po prostu troszeczkę inaczej na to spojrzeć. Dzisiaj oczywiście, byłoby 

to jakieś działanie na pewno ratujące w tym momencie tylko to jest dalej moim zdaniem 

klajstrowanie dziury, która kiedyś znowu wybije, to tyle na ten moment. Dziękuję. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo, widziałem Pan Radny Płaziak tak zgłaszał się do głosu? Nie, a to 

przepraszam, wydawało mi się a to jednak się Pan zgłasza, to bardzo proszę. 



Robert Płaziak (Radny) 

Pytania Pana radnego powiem tak, ja sam osobiście nie wiem czy hokej upadnie, więc tak jak 

powiedziałem poprosiłem o informacje osoby które zajmowały się tym hokejem już kiedyś  

i też w Sanoku. Osoby które nie chcę wymienić ich nazwisk, które są obecnie również po części 

związane z hokejem ale w innym miejscu i wypowiedziały dokładnie wypowiedział ten 

człowiek, dokładnie te słowa, że to że jeżeli nie powstanie ta spółka nikt się nie będzie chciał 

zająć tym pokojem w Sanoku prawdopodobnie i będzie co najmniej ta roczna przerwa a to nie 

pozwoli już później na odtworzenie jakby jej działalności także to nie jest moje bezpośrednie 

zdania ja skorzystałem z wiedzy kogoś innego bo często tak robię, natomiast co do samej spółki 

również mam wątpliwości co do tego, czy ona powinna powstać jako spółka miejska, natomiast 

nikt inny się w tej chwili nie kwapi, a jak Państwo popatrzycie na terminy realizacji zadań 

związanych z działalnością związaną z hokejem, to one już biegną praktycznie, natomiast no 

Pan burmistrz złożył obietnicę w trakcie wyborów więc moja rola jest taka, że on się z tej 

obietnicy obowiązek. Dziękuję. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo proszę bardzo. Kolejny kolejne zgłoszenie Pan Radny Jerzy Domaradzki. 

Jerzy Domaradzki (Radny) 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie burmistrzu ja przygotowałem zresztą tam jak 

mówiliśmy na komisji były ostre dyskusje bardzo mi się podobały ale przygotowałem sobie 

tutaj kilka punktów, ale zanim wrócę do tych punktów, które sobie przygotowałem, to 

przeczytałem ten plan już trzykrotnie tutaj siedząc i bardzo mi się nie podoba jedna rzecz na 

początku zaraz. 

Piszemy tak misja i wizja i cele spółki. Celem spółki jest popularyzacja wielu dyscyplin 

sportowych w tym hokeja i to jest wielu dyscyplin sportowych jest tylko raz, raz 

zaakcentowane. Nie róbmy tutaj, nie przymilajmy się, nie bądźmy kurtuazyjni. Jeżeli ma to być 

dla hokeja to napiszmy prosto, że to ma być dla hokeja, a nie wielu dyscyplin sportowych a za 

chwileczkę o niczym nie piszemy. To jest raz. Co mają powiedzieć piłkarze, siatkarze, 

ciężarowcy i tenisiści np. i to jest w każdym innym punkcie masażyści dla masażyści, którzy 

będą obsługiwali hokej nie ma innych kontuzji, nie ma kontuzji w innych sportach? Chyba są. 

Nie rozumiem bardzo dużo rzeczy, w tym biznesplanie ale tak jak Pan przewodniczący 

powiedział to 10 minut przed sesją, to chyba tak z Sejmu troszeczkę zaczerpnięte nocne obrady 

także ja lubię się przygotować troszeczkę i poczytać chociaż przeczytałem to trzy razy. Dużo 

tu jest napisane zapłaty itd. za trenerów, za działaczy, za wynagrodzenia, obsługa itd. w każdym 

razie, tak jak jest napisane, musimy mieć 1 300 000 na już z tego co Pan burmistrz nie chcę tu 

przytaczać bo nie chcę zabierać radnym czasu bo bardzo dużo dyskutowaliśmy na tej komisji  

z 5 godzin i dlaczego obiecujemy coś na co nie mamy pokrycia? Pan burmistrz na odpowiadając 

jednemu z kibiców na konferencji powiedział przeprowadziłem tu Panią skarbnik i Pana 

przewodniczącego, że tak jest, To Pana przewodniczącego nie mam tam, bo historyk itd. ale do 

oczywiście nie podważam, że z matematyki bardzo dobry tak, żeby było wiadomo, ale Pani 

skarbnik wiedząc miesiąc do tyłu, że nie mamy kasy i ja bym przynajmniej powiedział to samo 

miałem zawsze do Pana Florka, byłego skarbnika, Pan fajne sprawy zauważa, tylko dlaczego 

Pan o tym nie mówi? Trzeba mówić jak jest plan a nie przyklaskać, później na hokej.net 

pokazuje się artykuł że mamy 500 000 to jest zapewnione. Pan się pyta z hokeja możemy puścić 



tą konferencję, tak jak mówiłem trzeba spojrzeć ludziom prosto w oczy i zrobić konferencję  

i powiedzieć na te same pytania odpowiedzieć Panie burmistrzu, które Panu tak szły jak spłatki 

szacunek, naprawdę wszystko było ekstra, piony, nie piony, wszystko, tylko nikt nie mówi 

pieniądze, Pan Płaziak dobrze zauważył na tę chwilę miasto jeżeli byśmy się nawet 

zdecydowali dajemy 25 000 miałyby być deklaracje nieimienne, czy to Pan Ciarko, czy 

Automet, czy firma X, Y. Pisze Pan tu biznesplanie być może będą zainteresowane jakieś spółki 

zagraniczne, energetyczne itd. ja to już dawno napisałem, skoro mamy taki projekt wodorowy 

i tyle dostają tutaj naszych areałów od miasta, to powinni kurtuazyjnie dać 3 000 000 albo 5 

Pan mówi o miliardach a my nie możemy uskrobać na jeden sezon i ja nie mówię o jednym bo 

tego każdy ma już dojść tak jak Panu mówili na konferencji tego ciułania, ciułania żeby tylko 

z dnia na dzień przeżyć może się coś uda, są oni ale nie wiadomo kto oni itd. oczywiście jeżeli 

będziemy spółką, to my chcemy wiedzieć kto itd. tak jak Pan Płaziak powiedział jesteśmy 

jedynym udziałowcem i to na nas spadną jeżeli sponsor powie niezadowalające wyniki umów 

sponsorskich nie widzimy, jeżeli powie niezadowalające wyniki, ja dziękuję manatki zbieram 

do widzenia, ale umowy zostaną z hokeistami trzeba będzie zarobki zapłacić, ZUS i wszystko, 

kto to będzie płacił? Kolejna uchwała, kolejna obligacje? jak chodziłem na hokej i może teraz 

nie, ale ze swoją córką chodziłem bo lubiła bo jak ona mówiła fajnie gościa na bandę rzuci jest 

okay, zawsze mi się rzucałem itd. chodziłem ale to zastanówmy się naprawdę mówimy tutaj 

odwołujemy się do historii, pokazujemy różne rzeczy, okay było tylko były na to pieniądze 

mocny był PBS wtedy Pani Ciarko to są pierwsze rzeczy które porobił i to mu chwała zawsze 

były różne spółki było też spółka z tego co wiem Ciarko PBS gdzie miasto było mniejszym 

udziałowcem, musimy się zastanowić dalej i jak zrobić, żeby to było długofalowe, nie możemy 

za wszelką cenę coś obiecać, nie wracam do kampanii oczywiście broń Boże żeby było prosta 

sprawa, tylko normalnie realnie mamy tę kasę albo nie i idziemy. Ja postawiłem u siebie  

w swojej firmie, miałem też zarzut, że rozwaliłem Stal Sanok, nie proszę Państwa. Stal Sanok 

rozwaliła się właśnie takim zarządzaniem, gdzie coraz bardziej nie było tych pieniędzy wpadali 

w długi, że na końcu spłaciłem armatkę za Stal Sanok do Pana który ma hotel Banie, bo był 

wpisany na hipotece i po prostu nie chcę tak, żebyśmy poszli, naobiecywali fajnie itd. Mówimy 

fajnych mamy kibiców na konferencji Pani powiedziała, że mamy 15 kibiców w klubie 100 

zróbmy 1000 kibiców, tak jak pan Ciarko powiedział niech dadzą po 100 zł. po 50. Już mamy 

50 000 razy 10 miesięcy, mamy 500 000. Już mamy 500 000. Ja bym się przychylił wtedy do 

tego 500 000, która Pani skarbnik nie ma i Pan burmistrz nie ma na dzisiaj. Dźwignąłbym rękę 

od razu, ale żeby szło ze wszystkich stron. Nie tylko, że obiecujemy ale wiemy, że nie mamy 

bo za chwileczkę trzeba dać na okopisko, będzie wybór czy na okopisko dajemy, czy dajemy 

na drogę i tak dalej, nie wszyscy kochają, Pani radna na pierwszym spotkaniu od razu 

zaznaczyła drogi, mostki co ludzie nie mają 20 lat czy 30 odkąd jest w Radzie tak było Pani 

radna tak to Pani pokazała, ja jeszcze wrócę szybciutko bo za dużo się nie chce rozgadywać, 

także naprawdę mi się nie podobało w tym biznesplanie, że o innych sportach tak jak mówię 

było wspomniane kurtuazyjnie tylko raz a reszta jest wszystko o hokeju mówmy prosto, robimy 

to dla hokeja z całym szacunkiem a nie wcinajmy to inne sporty bo za chwileczkę, za 

chwileczkę zadzwoni jeden, drugi ja też chcę mieć opłaconego trenera ze spółki i tak dalej, skąd 

spółka będzie miała pieniądze na trenerów, na te wszystkie piony i tak dalej? Ja tego nie widzę 

naprawdę, i jeszcze sekundkę, to co miałem przygotowane. 

O Pani skarbnik mówiłem, także Pani skarbnik, to bym następnym razem prosił, jeżeli Pani 

chyba że były te środki wtedy no teraz ich nie ma z tego, co Pani mówi także okay. 

Powinniśmy zadziałać właśnie może już marketingowo, żeby teraz zobaczyć, skoro jest takie 

pospolite ruszenie na hokej i jak Pan Płaziak powiedział żeby nie upadł to zróbmy sondaż 

spróbujmy sprzedać teraz karnety zobaczymy ile osób kupi karnety 20, 50, 100 osób kupi 



karnety na hokej? Zobaczmy, ja nie wiem jaka jest skala zakupu tych karnetów. Ja jak 

chodziłem, zawsze bilet kupowałem nawet na Sylwię na wózku, bo uważam tak jak LZS 

prowadziłem Pisarowce, że nie warto obchodzić tylnymi drzwiami kupić piwo i stać pod tym 

tylko idź i zapłać, żeby ci chłopaki mieli nastrój na to, że poświęcają swój czas, to jest wyższy 

poziom i tak dalej ale ja mówię na swoim przypadku, gdzie prowadziłem klub w Pisarowcach. 

Notabene, część zawodników zostali część z Krosna takie połączenia, ale mieliśmy też sukces 

czwarte miejsce w IV lidze. Także zobaczmy co ci kibice działają bo tak mówimy kibice, 

kibice, kibice, każdy przychodzi i chce zapytać, Ciarko da, Automet da, miasto może da, a my 

będziemy, to pokażcie kibice też do was jest prośba, że wy dzisiaj kupicie jak na Widzewie  

1 500 karnetów, to wtedy ta nasza rada też będzie miała inne podejście. Wtedy dźwigną ręce, 

bo widzą, że jest wsparcie i tak dalej to jest prośba moja do kibiców. 

Też założenie o statucie takie, że spółka nie działa w celu osiągnięcia zysków, to mi się bardzo 

nie podoba, ponieważ samo założenie działa, samo założenie działalności chyba jest to 

dominuje, że ma ta spółka zarabiać, czy to jest jednoosobowa działalność i tak dalej, ja nie 

jestem w tym dobry naprawdę ale przez tyle lat prowadzenia biznesu, trochę tych biznesplanów 

widziałem, oczytałem się i po prostu życiowymi i z urzędami skarbowymi i celnymi cały czas 

jestem na bieżąco, różne sprawy po prostu no jeżeli my mamy powołać spółkę, która tylko 

będzie przerzucać pieniądze, które dostanie od miasta i tak dalej a oprócz tego jeszcze będzie 

musiała płacić wynagrodzenie, to co w tym momencie z fundacją sportu która 4 lata jest? 

Przecież, jest to samo mi się wydaje, że jeżeli zakładamy spółkę, to ona ma dać power ona ma 

robić festyny w lecie jak jest rozmrożony, ma po prostu być koncerty przez pół roku, gdzie to 

nie chodzi ma wygenerować 30, 40% zysku a resztę sponsorzy przyjdą i będzie mistrz będzie 

mieć za kilka lat tylko spokojnie, tylko nie takie, że tak powiem palcem pisane będą, nie będą, 

oni są, ale nie wiadomo, ile dadzą i tak dalej. Konkrety. 

Także dla mnie, dla mnie oczywiście na tę chwilę jeszcze raz apeluję do kibiców ja jestem 

otwarty i nie jestem przeciwny, piszcie do mnie ja na Facebooku nie uciekałem nigdy bo to jest 

jedyna prawie moja, że tak powiem droga komunikacji siedzę cały czas na stadionie, pracuję 

dlatego też dużo cały czas pisze, bo nie mam czasu biegać po mieście i tak dalej, jestem za tylko 

pokażcie ile kibiców jest naprawdę co by oddali te 100 zł na miesiąc na hokej wtedy miasto też 

ma inaczej, bo za chwileczkę będą głosy takie, że miasto dało pieniądze a nie dało na drogę 

albo na mostek na Posadzie, także proszę przedyskutować sobie, przemyśleć. Ja w tym 

momencie z tym biznesplanem te końcowe cyfry jak widzę, że to ma oscylować w granicach 

od 2 - 3 000 000 widzę bardzo słabo i mnie to nie przekonuje i ja w tym momencie będę na 

pewno na nie także dziękuję Wysoka Rado i przepraszam za wywody swoje długie. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo Panie radny, czy są jeszcze jakieś inne głosy w tej sprawie? Pan Burmistrz 

chciał zabrać głos tak? Bardzo proszę Panie burmistrzu. 

Tomasz Matuszewski (Burmistrz Miasta) 

Panie Przewodniczący, Panie i Panowie radni, przedstawiciele mediów, zaproszeni goście, 

Szanowni Państwo, troszeczkę pytań spłynęło w kierunku mojej osoby, ale też w kierunku tego, 

co się dzieje jeśli chodzi o sanocki hokej o biznesplanie dowiedzieliśmy się poprzez tutaj 

rozmowy które przeprowadziliśmy na ostatniej komisji, Pan radny Płaziak poprosił mnie  

o dostarczenie biznesplanu ten biznesplan przygotowywałem nie ukrywam z dwoma jeszcze 



osobami dzisiaj do godziny popołudniowych gdzie mogą się jeszcze spotkać ze sponsorami, 

którzy musieli mi ten biznesplan też po części zatwierdzić, żebyśmy byli jakby ukierunkowani, 

czy faktycznie jesteśmy w stanie i podołamy temu działaniu. Co do spółki, co do 

stowarzyszenia o którym mówimy Sanocka Fundacja Rozwoju Sportu to są dwa inne światy. 

Pamiętajmy o tym, że spółka jest nam potrzebna do tego abyśmy mogli zarejestrować w ogóle 

sanocki hokej i tutaj należy sobie zadać pytanie, bo jak tak słyszę te wszystkie wypowiedzi tą 

merytorykę którą Państwo przedstawiacie to czy my chcemy tego hokeja w Sanoku? Czy 

chcemy go zaprzepaścić i zostawi na dłuższy tor i zostawić na wstępny rok? Ale już powiem 

państwu, że nie wiem, czy ci sponsorzy wtedy będą, czy dzisiaj będziemy mieli tych dwóch 

sponsorów głównych, którzy są w nazwie a trzeci wiemy, że Automat jest równie z nami, bo 

jeszcze o tym o tym mówiłem podczas ostatniej komisji, że mamy trzech głównych sponsorów 

i dodatkowe rozmowy są również prowadzone, też mówiłem o zabezpieczonej kwocie powyżej 

1 000 000 zł prawie 1 200 000 zł w tym pierwszym obszarze tych trzech sponsorów nie 

chciałbym tutaj dzielić teraz te kwoty na poszczególnych sponsorów, tak aby dochować tej 

tajemnicy i ostatecznych umów, które zostaną podpisane. Co do środków, mówimy o tym,  

że statut, biznesplan jest do końca przygotowany ja po rozmowie z sobotę i z Panem byłym 

prezesem Michałem Radwańskim rozmawiałem na temat działań i harmonogramu prac jakie 

musimy podjąć, ten harmonogram jest naprawdę w przyspieszonym tempie robiony, ale też 

obliguje nas do tego terminarz rozgrywek Polski Zawodowej Hokej Ligi musimy dostosować 

się do odpowiednich terminów licencyjnych oraz do tego, abyśmy tą drużynę mieli bo jak 

wiemy już część klubów sami to Państwo stwierdziliście, podpisują umowy z zawodnikami  

i ze sponsorami oraz tak naprawdę przygotowują się do sezonu. My dzisiaj podejmujemy 

decyzje na temat powołania spółki Sportowy Sanok, który umożliwia nam rejestrację klubu  

o nazwie Marma Ciarko STS Sanok w następnym sezonie. Jeżeli ktoś mówi, że miasto wyrzuca 

dzisiaj pieniądze, to ja się pytam, jakie to są pieniądze? 25 000? 

Bo mówimy o tym na razie wszystkie środki, które spływają i będą spływać od sponsorów są 

dedykowane na sanockich hokej, nie na piłkę, nie na siatkówkę, nie na unihok, tylko na hokej, 

jeżeli przyjdą inni sponsorzy, którzy będą chcieli dotować inną dyscyplinę sportową spółka się 

na to nie zamyka, ale wtedy już my będziemy musieli brać szeroko pojętym działania związane 

z zarządzaniem. Dzisiaj przygotowujemy i ja z myślą tworzenia tej spółki przygotowujemy się 

do tego, aby była kontynuacja rozgrywek w Polskiej Zawodowej Hokej Lidze sanockiego 

hokeja. Powiedziałem o pół miliona, tak ja to dalej podtrzymuje Panie Jerzy Domaradzki 

podtrzymuje te pół miliona, bo pół miliona powiedziałem, że będzie na sezon i zrobię wszystko, 

żeby jeszcze w tym roku, jeżeli uda nam się albo w kolejnym, na wiosnę jeżeli nam się uda 

zabezpieczyć środki, pozyskać dodatkowe dotacje, które zostaną przesunięte z inwestycji które 

my np. będziemy pokrywać w ramach środków własnych, aby je przekazać na sanocki hokej  

i tak już nieraz udowodniłem, że tak było. 

Także proszę mi uwierzyć, że tu dzisiaj nam zależy na integracji środowiska. Pan zmusza 

kibiców do integracji, okay oni będą przychodzić, to są różni kibice, myślę, że karnetów 

pamiętam, że było sprzedawanych nawet około pół tysiąca karnetów, były takie wyniki nawet 

600 chyba pamiętam nie wiem jest tutaj Pan prezes Michał Radwański, który może to pewnie 

potwierdzić, ale były takie sezony, ale czy kibice kupią karnet dzisiaj nie wiedząc, czy drużyna 

wystartuje? Jeżeli my nie podejmiemy takiej uchwały? Tak samo dzisiaj mówimy o prezesie, 

już państwo chcieliby znać prezesa, radę nadzorczą okay, ja muszę je dzisiaj ostatecznie jeszcze 

zatwierdzić po tym jak my podejmiemy uchwałę. Czy ci, czy te osoby dołączą do nas? Czy one 

będą widziały też zielone światło od Rady Miasta i czy sponsorzy wyrażą na nie zgodę. Nie 

mogłem niestety w piątek podać informacji na temat osoby, która będzie pełniła funkcję prezesa 

bo dopiero dziś rozmawiałem z kolejnym ze sponsorów, który mógł tą osobę zatwierdzić, ale 



dopiero my możemy w akcie notarialnym podpisując wpisać prezesa i radę nadzorczą oraz ten 

pion o którym mówiłem, na razie to będzie dwuosobowe zarządzanie, oczywiście z pionu 

naszej spółki, bo to będzie prezes i dyrektor sportowy. Pozostałe osoby chcemy zobligować, 

aby nie obciążać spółki można powiedzieć stroną miasta, czyli tutaj dział finansowy, który 

mógłby rozliczać tą spółkę z Panią skarbnik będziemy tak naszą pracę dzielić aby osoby które 

będą pracowały na terenie oczywiście są zatrudnione w Urzędzie Miasta, wspomagały nas i tak 

samo marketingowo mamy osoby zarówno w urzędzie jak i na miejskim ośrodku sportu, 

rekreacji, aby te osoby wspierały w tym działaniu biznesplanu. Biznesplan miał być 

przygotowany Pan Radny Robert Płazaik prosił mnie o 3, 4 strony, przygotowałem 12. Nie 

wiem, co miało być wyrzucone, co miało być niepotrzebne, dla jednych będzie to dużo, dla 

drugich co za mało, a dla części słowo dotyczące, że wpisałem w tym hokeja gdzie skupiamy 

się na tym hokeju, od razu było wyrzucane jako element tego, że tylko spółka tworzymy dla 

hokeja. 

Tak, w większości tworzymy dla hokeja, żeby ratować tę dyscyplinę sportową ale inne 

dyscypliny nie zamykamy się na nie i będziemy razem wspólnie tworzyć mam nadzieję 

odpowiednie środowisko, bo jeżeli jesteśmy kibicem piłki nożnej, ja również jestem kibicem 

piłki nożnej i również na hokej chodzę na wszystkie mecze tylko jeżeli jestem w Sanoku. 

I jeszcze o innych rzeczach, Pan Radny Jerzy Domaradzki powiedział o firmie o tym, że mamy 

spółki, mamy wodór, nie rzucą 3 000 000. Mamy areały, które przekazaliśmy jeszcze nic nie 

przekazaliśmy, jeszcze nic nie przekazaliśmy żadnej spółce jeszcze pieniądze, które spółka 

może zainwestować, nie wpłynęły do niej w takiej formie, abyśmy mogli te pieniądze 

przelewać oczywiście na sanocki hokej, budujmy to krok po kroku tak jak mamy na trzech 

głównych sponsorach i na trzech kolejnych sponsorach, z którymi mocno rozmawiamy, których 

są dołączyć do tej dyscypliny sportowej i na naszych lokalnych wspierajmy się nawzajem nie 

kruszmy tutaj kopi, bo naprawdę nie trzeba, nie trzeba zaostrzać sytuacji, szczególnie że hokej, 

potrzebuje naszego wsparcia tutaj w Sali Herbowej, naszego wsparcia na nadchodzący sezon, 

bo nie jest to łatwo. Pan prezes Michał Radwański przeszedł można powiedzieć ciężką drogę 

przez to, że dwuosobową można powiedzieć spółkę prowadził i cały klub w takiej, a nie innej 

formie, gdzie szukał różnych funduszy i ja wiem też, jak było ciężko znaleźć w okresie 

covidowym, w okresie wojny sponsorów, którzy mogliby zapewnić te środki do zabezpieczenia 

całego planu finansowego na cały sezon. Co do działań które są podane w ostatnim tym  

§8 analizy finansowej. Zakładowy kapitał dzisiaj pokazujemy na poziomie 100 000 ale 

zauważcie Państwo, że ja również tam wpisałem to jest początkowy kapitał zakładowy  

a docelowy kapitał zakładowy jest tam zapisany 500 000 dlatego dajmy sobie czas bo to jest 

sezon 2024/2025 abyśmy mogli wspólnie mówić o tym, że miasto wspiera, że miasto się nie 

powiem, że nie wstydzi hokeja, że miasto jest tym hokejem, bo tak liczną grupę kibiców, którą 

my gromadzimy na arenie, często jest często jest tych kibiców brak w innych miastach przy 

tych dyscyplinach sportowych mamy duże osiągnięcia, mamy mistrzostwo, mamy puchary, 

pokażmy tej młodzieży, która trenuje tą dyscyplinę, że warto i że radni również są i idą w tym 

samym kierunku co burmistrz. Dziękuję bardzo. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo Panie burmistrzu, Panie burmistrzu, ja pozwolę sobie tylko tak dwa zdania 

powiedzieć jakby tutaj w obronie tej dyskusji radnych, ja nie słyszałem stwierdzenia, że miasto 

wyrzuca pieniądze i o prezesie Pan burmistrz nas poinformował na komisji, że w piątek 

przedstawi nam, przedstawi formalnie osobę która będzie zarządzać klubem stąd też proszę się 

nie dziwić, że są pytania w tej kwestii. Spółka z tego co wiem zależy Państwu na tym, żeby 



jutro wpisać ją do żeby jutro notariusza podpisać akt notarialny, więc no ta osoba zapewne już 

jest znana, nie wiem czy jest to tajemnica, czy Pan Burmistrz może tą wiedzą się podzielić. 

Jeszcze jedna uwaga jeżeli chodzi o przekazanie terenów spółce Hydro Sanok to już 

przekazaliśmy tak przypomnę tylko m.in. część prochowni, gdzie miały powstać magazyny 

energii, tam akurat już no część przekazaliśmy to tak tylko w kwestii wyjaśnienia bardzo 

proszę. Kolejny do głosu zgłaszał się Pan Radny Płaziak bardzo proszę. 

Robert Płaziak (Radny) 

Szanowni Państwo, Panie burmistrzu no słuchałem Pana wypowiedzi z dużą uwagą, prosiłbym 

żeby również moich wypowiedzi słuchać z uwagą. Z uwagą dlatego, że ja w swojej pierwszej 

części powiedziałem wyraźnie, że ten biznesplan w pierwszych 7 stronach nie zasługuje na 

uwagę. Dlatego, że są tylko i wyłącznie opisem tego, jak będzie wyglądała ta spółka. Natomiast 

powiedziałem, że ostatnie dwie strony są dla mnie kategorycznie istotne, tam jest napisane 

wszystko co chciałem wiedzieć w zasadzie ponieważ dla nas będzie istotny fakt kontrolowania 

tej spółki i prosiłbym, żeby też wyraźnie słuchać dlatego, że powiedziałem również, że mam 

nadzieję, że jedyny kapitał jaki wniesie miasto Sanok jest ten kapitał imienny 100 000 zł, 

dlatego że pozostałą część kapitału rozumiem, że to objęte akcje nieimienne i niekoniecznie 

przez miasto Sanok więc prosiłbym również o to, że obiecane jest 500 000, które Pan burmistrz 

obiecał w marcu tego roku, żeby trafiło jako kapitał zakładowy ale kapitał akcyjny ale 

niekoniecznie imienny. W zasadzie jeżeli macie Państwo sponsorów no to ci sponsorzy zostali 

wymienieni i to jest wszystko czego ja oczekiwałem obiecując, że również będę głosował za tą 

spółką, natomiast trzeba ją bardzo wyraźnie kontrolować dlatego, że nie chciałbym żebyśmy 

zostali jako miasto uwikłani w kolejne pieniądze które będziemy płacić, natomiast uważam,  

że trzeba dać temu szansę i to tyle z mojej strony. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo. W następnej kolejności zgłosił się pan Jerzy Domaradzki. Bardzo proszę. 

Jerzy Domaradzki (Radny) 

Panie burmistrzu, Panie przewodniczący, Panie burmistrzu, Wysoka Rado, ja nie mam 

problemu Panie burmistrzu, że dajemy 25 000 teraz na spółkę tylko patrzę trochę dalej bo mnie 

trochę kredyty nauczyły, że trzeba patrzeć dalej jak jest Super to jest super, ale jak przychodzą 

ciężkie czasy wtedy może w mieście to się rozejdzie bo tak jest powiedziane i tak się przejmuje, 

a to nie moje albo czyjeś te pieniądze są nasze i je trzeba bardzo szanować i patrzeć na to co 

będzie jeżeli nie wyjdzie jeżeli nie wyjdzie, jeżeli się sponsorzy wycofają, tak jak jeszcze raz 

mówię, to wszystkie zobowiązania będą na spółce, a jeżeli my jesteśmy spółką to przynajmniej 

ja rozumiem są tu mądrzejsi jest Pan mecenas, jest Pan Płaziak, są ludzie, którzy są mądrzejsi, 

będziemy wszystkie zobowiązania my płacić jako miasto i wtedy będą właśnie te potrzeby  

o których mówimy, że trzeba będzie iść do sądu z zawodnikami bo nie dostaną pieniędzy, bo 

nie będzie sponsora i tak dalej ja mówię to czarne scenariusze ale mnie tak życie naprawdę 

nauczyło, czarne też nie wierzyłem miałem super inwestycje wszystko mi układało się 

przyszedł jeden dzień, wojna na Ukrainie i wszystko mi się odwróciło w drugą stronę i trzeba 

wtedy walczyć, może w mieście jest łatwiej. Wracając jeszcze do tego co Pan powiedział na 

konferencji, teraz do powołania jest potrzebna spółka, z tego co Pan na konferencji mówił 

musimy tak jest tak było zrobione, że najpierw miał być przedstawiony prezes, to są pańskie 

słowa możemy to otworzyć, teraz już jest inaczej teraz jest okay teraz musimy założyć,  



a później będzie prezes. Proszę być konsekwentny także ja chyba tylko tyle bo już więcej głosu. 

Dziękuję bardzo. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo Panu radnemu. Następny w kolejności do głosu zgłosił się Pan Radny Maciej 

Drwięga bardzo proszę. 

Maciej Drwięga (Radny) 

Panie burmistrzu, Panie przewodniczący, Szanowni Państwo, Pan burmistrz mówi wspierajmy 

się, szanujmy się, jakby nie wstydźmy się hokeja pewno nikt się w Sanoku Panie burmistrzu, 

albo mało kto no Sanok jest tak związany z hokejem i hokej z Sanokiem, natomiast odnośnie 

tych pierwszych słów, ja nie wiem czy od początku jakby tej nowej Rady będziemy chodzić  

z protokołami i sprawdzać co było powiedziane Panie burmistrzu no właśnie nawiązujemy do 

Pana słów była długa dyskusja w czwartek Pan wtedy to był wniosek Pana Płaziaka nawet 

widzę chyba że Pan Robert zapomniał ja tylko powiedziałem, że przychylam się zdecydowanie 

do tego wniosku, żeby właśnie była taka dłuższa informacja no powiedzmy, że uznaje, że to co 

Pan tutaj jakby przedstawiał chociaż to w dużym stopniu pokrywało się z tym co było na 

komisji we czwartek. Zastanawiam się teraz nad tym ujawnieniem jakby tych osób Pana prezesa 

i tego najbliższego współpracownika czy faktycznie jakaś tajna informacja, że mówi Pan nie 

wstydźmy się, my tutaj za chwilę w głosowaniu będziemy głosować imiennie ci z nas którzy 

wesprą jakby to a zakładam, że będzie pewno taka większość. Jednak tutaj na sali ten projekt 

uchwały, no głosuje pod imieniem i nazwiskiem. Wie Pan, dlaczego skąd to bierze? Nie jest 

tak jakiejś ciekawości dziennikarskiej, bo to redaktor Błażewicz powinien Pana dopytywać 

powinna się w piątek już ta informacja w tygodniku pokazać rozumiem, że mówił Pan,  

że jeszcze ze sponsorem musi być to ustalone i tak dalej, natomiast na komisji tu też nie 

zdradzam chyba jakieś wielkiej tajemnicy no jednak powiedział Pan o tym, że te rozmowy idą 

bardzo ciężko trzy czy cztery osoby z którymi prowadzone były rozmowy od kwietnia od tej 

uchwały intencyjnej, no jednak nie wykazały zainteresowania więc dzisiaj takie przybicie 

prawda tej piątki powiedzeniem tak, mamy tutaj szefa tej spółki nazywa się tak i tak mamy 

najbliższą dla niego osobę, która będzie współpracować i te dwie osoby biorą jakby ten ciężar 

na siebie ciężar bo to jest duży ciężar prawda i jedziemy jakby dalej bo tutaj dalej będą takie 

obawy, są dwie możliwości, albo Pan chce to ogłosić na hucznej konferencji i zrobić to 

samodzielnie, nie do Rady tylko żeby to Pan powiedział i powiedział to do mieszkańców, albo 

mamy nadal z tym kłopot i to druga rzecz jakby bardziej niebezpieczna, że mamy prezesa, czy 

go nie mamy prawda takiego potencjalnego i to moja jest prośba taka, czy to jest możliwe, czy 

faktycznie wyklucza Pan dzisiaj, nie możemy tej osoby przedstawić koniec. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo, bardzo proszę Pan burmistrz się zgłosił do głosu. 

Tomasz Matuszewski (Burmistrz Miasta) 

Szanowni Państwo, podtrzymuje moją wypowiedź którą udzieliłem zarówno w piątek jak  

i dzisiaj, tak jak już powiedziałem prezes i cała, można powiedzieć rada nadzorcza która musi 

również spełniać zgodnie z KSH swoją funkcję zostanie ogłoszona dopiero po zatwierdzeniu 

spółki i po podpisaniu aktu notarialnego wtedy ze sponsorami jesteśmy w stanie przedstawić te 

osoby. 



Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo, bardzo proszę Pan radny Jerzy Domaradzki. 

Jerzy Domaradzki (Radny) 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie burmistrzu, czyli my mamy głosować po prostu 

jesteśmy pracodawcami na tę chwilę i nie wiemy kogo przejmujemy do pracy tak to wygląda  

z mojej strony i przynajmniej ja tak odbieram prosto Pan mówi, że poznamy kiedyś, ale za kim 

my głosujemy? Przecież my głosujemy w tym momencie też za powołaniem spółki i zaraz 

będzie człowiek i musimy wiedzieć kto będzie zarządzał a może akurat ktoś nie będzie z nas 

tutaj nie da kredytu zaufania temu zarządzającemu. Pan mówił o sponsorach okay sponsorzy 

wiedzą kto to będzie. My nie wiemy, oni akceptują, ale my też powinniśmy to zaakceptować to 

tylko tyle i tu nie ma żadnych wycieczek, czy po prostu, że ja coś nie lubię albo mamy jakąś 

spinkę z Panem burmistrzem nie, po prostu rozmawiamy, żeby to powiedzieć i przekaz był 

prosty ja jeżeli kogoś się bierze do pracy to się wie kogoś a nie kto kogoś przywozi  

w samochodzie no są takie stanowiska, że czasami podobno przywożą i on ma tam być i tyle, 

no ale my bądźmy normalni żyjemy w małym środowisku, jakby Pan tu dzisiaj powiedział 

będzie ten i ten, to przecież chyba to nie ujmie nikomu ale skoro tak jest to ja to przyjmuję, to 

było moje zdanie dziękuję bardzo. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo, czy są jeszcze jakieś zgłoszenia do głosu w tym punkcie? Nie ma, Szanowni 

Państwo ja pozwolę sobie na jedno słowo komentarza z mojej strony. To zawsze są trudne 

decyzje, kiedy podejmuje się decyzje o powołaniu nowej spółki z udziałem miasta, to są zawsze 

trudne decyzje, bo z tym wiąże się swego rodzaju odpowiedzialność za tą spółkę, za to jak ta 

spółka będzie funkcjonowała i faktycznie łatwiej podejmuje się decyzje kiedy ma się większą 

wiedzę na ten temat. Wiedzę którą moglibyśmy posiąść wtedy łatwiej jest zaufać osobom które 

tą spółkę tworzą czy to zarządowi czy to radzie nadzorczej bo jest to spółka akcyjna, ona 

wymaga pewnego sformułowania prawnego usytuowania w kodeksie spółek handlowych, 

każdy kto miał do czynienia ze spółkami prawa handlowymi, handlowego to wie z czym to się 

wiąże, więc są to sytuacje na pewno trudne. Z drugiej strony ja w Sanoku znam osoby które nie 

do końca są sympatykami hokeja ale jednak stwierdzam, że zdecydowana większość naszego 

miasta i historii naszego miasta z hokejem się wiąże sam zresztą też swoją małą cegiełkę w tym 

klubie mam i w historii tego klubu, więc oczywiście czuje się z tym klubem związany, tak jak 

wielu mieszkańców naszego miasta, natomiast na przyszłość pewnie kiedy takie ważne decyzje 

podejmujemy warto jest je przygotować w taki sposób żeby wszelkie wątpliwości 

rozwiązywać. Ja osobiście uważam, że zmiana formy prawnej w dzisiejszym czasie pewnie 

samego problemu nie rozwiąże być może ono być może zmiana ta formuły prawnej spółki 

spowoduje większą przychylność sponsorów, o tym Pan burmistrz mówił, natomiast 

problemem jest finansowanie i to jest główny problem i szukanie sponsorów, ludzi którzy będą 

chcieli w ten hokej inwestować. Bardzo proszę Pan burmistrz jeszcze się zgłaszał. 

Tomasz Matuszewski (Burmistrz Miasta) 

Szanowni Państwo, ja tylko chciałbym potwierdzić, że musicie wiedzieć Państwo,  

że podejmowane podejmowanie decyzji o wyłonieniu prezesa oczywiście musi być zgodne  

z KSH, to są osoby, które muszą spełniać odpowiednie kwalifikacje, wykształcenie wyższe 

oczywiście i my biorąc pod uwagę spółkę sportową również takich ludzi szukaliśmy, którzy 



marketingowo i można powiedzieć z pomysłem na przyszłość działania tego sanockiego hokeja 

będą miały swój plan. Dzisiaj te osoby które będą one same, z prośbą do mnie, zwróciły się  

o to abyśmy dopiero po zatwierdzeniu spółki po dopiero przy zatwierdzeniu pełnej 

dokumentacji i w akcie notarialnym, który będzie podpisywany u notariusza, mogli ogłosić 

można powiedzieć listę tych osób mogę powiedzieć na pewno dyrektorem sportowym, 

ponieważ rozmawiałem w sobotę będzie obecny tutaj Pan Michał Radwański, który jest z nami 

i myślę, że Michał będzie miał swoje zadanie związane z tworzeniem drużyny jeśli chodzi  

o finanse będzie to osoba reprezentująca funkcję prezesa i prosiłbym bardzo Państwa  

o naprawdę cierpliwość jutro już Państwo będą wszystko wiedzieć. Dziękuję bardzo. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Bardzo proszę Pan radny Jerzy Domaradzki zgłosił się jeszcze do głosu. 

Jerzy Domaradzki (Radny) 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rad przepraszam bardzo, ale jednak musiałem jeszcze zapytać. 

To w takim razie jeżeli Pan burmistrz przed chwileczką powiedział, że Pan Michał Radwański 

będzie w pionie sportowym i okay super bo szacunek za to zawsze zresztą rozmawialiśmy kilka 

razy i tak dalej ale to wiadomo fajnie. Ikona Sanocka i człowiek który zasłużony dla hokeja ale 

jeżeli Pan powiedział, że są osoby to my jako spółka która powstanie, my nie powinniśmy 

najpierw z tymi osobami porozmawiać? Czy tylko Pan burmistrz może rozmawiać? My 

podejmujemy decyzję i później Pan z reguły oglądałem tych Rad trzy lata albo cztery lata 

później jest Wysoka Rada tak zadecydowała i później Wysoka Rada zadecyduje ja mówię, nie 

jestem przeciwny, tylko później będzie, że Wysoka Rada podjęła taką decyzję. Ja bym 

przynajmniej jeżeli są dwie, trzy osoby z takimi osobami porozmawiał, jaką ma wizję, co zrobi 

i poznać, a nie tylko ogłosić, to takie moje spostrzeżenie. Dziękuję. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo. Czy są jeszcze jakieś głosy w dyskusji? Nie widzę, zamykam dyskusję nad 

tym punktem, przechodzimy do głosowania, bardzo proszę, kto z Państwa radnych jest za, 

przeciw, kto się wstrzymał? Proszę o głosowanie. 

Za przyjęciem Uchwały Nr III/8/24 głosowało 15 radnych, 1 głos przeciwny  

i 3 wstrzymujące się. Uchwała została przyjęta.  

Lista imiennego głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

Ad.8 

Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego 

wykraczającego poza rok budżetowy, z ewentualnym podjęciem uchwały w tej sprawie. 

 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Przechodzimy do kolejnego punktu dzisiejszego porządku obrad. Pani skarbnik w imieniu 

burmistrza, bardzo proszę. 

 



Ewa Zamaria (Skarbnik Miasta) 

Szanowny Panie przewodniczący, wysoka Rado w imieniu burmistrza, chciałam przedstawić 

uchwałę w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego wykraczającego poza rok 

budżetowy. Ona jest, to uchwała jest konsekwencją uchwały którą przed chwilką Państwo 

podjęliście mówi o wysokości 75 000, które w przyszłym roku do 28 lutego 2025 roku 

wpłacimy ze środków budżetowych na pokrycie kapitału zakładowego. W imieniu burmistrza 

proszę o zatwierdzenie uchwały. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Tą uchwałę opiniowała komisja finansowa. Bardzo proszę Panią przewodniczącą  

o przedstawienie opinii. 

Anna Szpiech (Przewodnicząca Komisji Finansowo Gospodarczej) 

Ta uchwała została zaopiniowana pozytywnie. Dziękuję bardzo. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo Pani przewodniczącej, Szanowni Państwo, otwieram dyskusję 

przedmiotowym temacie. Nie widzę zgłoszeń, zamykam dyskusję, przechodzimy do 

głosowania. Bardzo proszę szanownych Państwa Radnych, kto jest za, kto jest przeciw, kto się 

wstrzymał? 

Za przyjęciem Uchwały Nr III/9/24 głosowało 15 radnych, 1 głos przeciwny  

i 2 wstrzymujące się. Uchwała została przyjęta.  

Lista imiennego głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 9 

Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta dot. zmiany uchwały w sprawie emisji obligacji 

komunalnych oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu (zmiana Uchwały 

Nr XXVI/184/20 Rady Miasta Sanoka z dnia 27 lutego 2020r.), z ewentualnym podjęciem 

uchwały w tej sprawie. 

 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Szanowni Państwo, przechodzimy do kolejnego punktu dzisiejszego porządku obrad bardzo 

proszę Pani skarbnik pkt 9. 

Ewa Zamaria (Skarbnik Miasta) 

Prezentowana uchwała dotyczy obligacji z 2020 roku, gdzie poprawiamy błędy merytoryczne 

spowodowane brakiem zmiany wielkości nominalnej obligacji w § 4 ust. 1 pkt 1 podpunkt  

E gdzie zamiast wartości 250 zł omyłkowo wkradła się wartość 125 zł. Uchwała ta nie 

wprowadza żadnych zmian w WPF prostuje tylko ten błędny zapis w imieniu burmistrza bardzo 

proszę  

o głosowanie nad uchwałą. 



 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Bardzo proszę ten projekt uchwały opiniowała komisja finansowa. Bardzo proszę Panią 

przewodniczącą o przedstawienie opinii. 

Anna Szpiech (Przewodnicząca Komisji Finansowo Gospodarczej) 

Projekt komisja finansowa zaopiniowała pozytywnie. Dziękuję. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo. Szanowni Państwo, otwieram dyskusję w przedmiotowym temacie. Kto  

z Państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę, zamykam dyskusję zatem przechodzimy do 

głosowania. Kto z Państwa radnych jest za, przeciw, kto się wstrzymał? Bardzo proszę  

o głosowanie. 

Za przyjęciem Uchwały Nr III/10/24 głosowało 19 radnych, głosów przeciwnych  

i wstrzymujących się nie było. Uchwała została przyjęta.  

Lista imiennego głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo przechodzimy do kolejnego punktu dzisiejszego porządku obrad bardzo proszę 

Panią skarbnik pkt 10. 

Ad. 10 

Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta dot. zmiany uchwały w sprawie emisji obligacji 

komunalnych oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu (zmiana Uchwały 

Nr XLII/339/21 Rady Miasta Sanoka z dnia 27 kwietnia 2021r.), z ewentualnym podjęciem 

uchwały w tej sprawie. 

Ewa Zamaria (Skarbnik Miasta) 

Szanowni Państwo. Kolejna uchwała dotyczy tym razem obligacji z 2021 roku, gdzie  

w związku przeprowadzonymi rozmowami z bankiem i niestety niemożliwością ze strony 

banku wprowadzenia zmian które były podjęte uchwałą z 21 marca 2024 roku w związku z tym 

cofamy do wersji pierwotnej terminy wykupu obligacji. Uchwała wprowadza zmiany 

wymagające zmian w WPF do pierwotnych wartości. W imieniu burmistrza proszę  

o głosowanie za uchwałą. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo tą ten projekt uchwały opiniowała komisja finansowa, bardzo proszę Panią 

przewodniczącą o przedstawienie nam opinii komisji. 

 



Anna Szpiech (Przewodnicząca Komisji Finansowo Gospodarczej) 

Komisja finansowa zaopiniowała pozytywnie. Dziękuję. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo. Szanowni Państwo, otwieram dyskusję w tym temacie, bardzo proszę kto  

z Państwa chciałby zabrać głos? Bardzo proszę Pan radny Jerzy Domaradzki. 

Jerzy Domaradzki (Radny) 

Pani skarbnik to znaczy, że musimy wcześniej coś spłacić tak zrozumiałem tak, bo nie zostało 

przesunięte, czyli będzie już wcześniejsze obciążenie, bo bank nie zgodził się to co Pani na 

komisji mówiła, że częściowo to miał bank, częściowo jakiś inny podmiot i będziemy zmuszeni 

do wcześniejszego wykupu tak to rozumiem. 

Ewa Zamaria (Skarbnik Miasta) 

Nie. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo Pani skarbnik momencik, radni zadadzą pytania może, bo jeszcze Pan Radny 

Płaziak zgłaszał się do głosu bardzo proszę. 

Robert Płaziak (Radny) 

W zasadzie trochę wyjaśnię tą sytuację. Drodzy Państwo, ta uchwała i kolejna uchwała są 

uchwałami które tak naprawdę nie tyle porządkują WPF co ratują nam sytuację wskaźników 

które w tym WPF w latach 2029, 2033 po prostu musiały zostać w ten sposób ukształtowane. 

Tego wymaga RIO, tego wymagają przepisy. Pierwsza uchwała którą w tej chwili będziemy 

podejmować tyczy się sytuacji w której chcieliśmy przesunąć płatności na rok 2033 z roku 2029 

30, 31, 32. Jeżeli przesunęlibyśmy te płatności w tych latach, nie byłoby do spłaty mówię do 

spłaty, tam jest wykup, ale niech to będzie to będzie spłata tych obligacji. 

Natomiast w drugiej uchwale i tutaj okazało się, że nowy właściciel tej emisji obligacji nie 

zgodził się na to, jakie były przesłanki braku tej zgody mogę się tylko domyślać w mojej opinii 

trudna sytuacja finansowa miasta, budżetu miasta. Natomiast kolejna uchwała to jest dobra 

wola banku, czyli ten bank pozwala nam na to, żebyśmy przesunęli obligacje którą jeszcze 

posiada w swoim portfelu, czyli nie spieniężył z roku 2029, 30, 31, 32, na rok 33 i tam 

wskaźniki już będą wychodzić. Brak naszego głosowania na tak niszczy WPF i w pewien 

sposób dokładnie wpływa na wskaźniki. Jeżeli się mylę, to bym prosił o informacja Pani 

skarbnik. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Bardzo proszę Pani skarbnik. 

 



Ewa Zamaria (Skarbnik Miasta) 

Dokładnie jest tak, jak powiedział Pan radny, ona cofa te zmiany z lat 30, 29, 30, 31, 32, 33, 

mieliśmy w pierwotnej wersji uchwały wykupy po 500 000 w założeniu aby zmienić wskaźniki 

i trochę je uratować, próbowaliśmy przesunąć wszystko na rok 33 nowy właściciel obligacji 

niestety nie znam powodu, to bank kontaktował się nowym właścicielem, nie wyraził zgody,  

w zamian za to bank zaproponował nam uchwałę którą za chwilę będę omawiała i ona jakby  

w to samo miejsce przesuwa nam terminy tak, żebyśmy mieli wszystko zgodnie, a potrzebna 

nam ta uchwała jeszcze dopowiem jest jakby to też wynikło podczas kontroli RIO aby 

dostosować WPF uchwały do umów i aneksów z bankami żebyśmy wszystko mieli zgodne. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo, czy są jeszcze jakieś pytania w tym temacie? Nie widzę, dziękuję, zamykam 

dyskusję, bardzo proszę o głosowanie kto z Państwa radnych jest za, kto jest przeciw, kto się 

wstrzymał? Proszę o oddawanie głosów. 

Za przyjęciem Uchwały Nr III/11/24 głosowało 19 radnych, głosów przeciwnych  

i wstrzymujących się nie było. Uchwała została przyjęta.  

Lista imiennego głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Przechodzimy do kolejnego punktu dzisiejszego porządku obrad bardzo proszę Pani skarbnik 

pkt 11. 

Ad. 11 

Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta dot. zmiany uchwały w sprawie emisji obligacji 

komunalnych oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu (zmiana Uchwały 

Nr LXIX/616/21 Rady Miasta Sanoka z dnia 24 listopada 2022r.), z ewentualnym podjęciem 

uchwały w tej sprawie. 

 

Ewa Zamaria (Skarbnik Miasta) 

I ta uchwała o której wspominałam poprzednio dotyczy obligacji z 22 roku gdzie w 22 roku 

mieliśmy cztery serie obligacji każda o wartości 1 000 000 zł. natomiast my przesuwamy tylko 

z dwóch serii serii B wykup z roku w wysokości 500 000, wykup z roku 29 na 31 i z serii  

C również kwotę 500 000 z roku 30 na 33. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo ten projekt uchwały opiniowała komisja finansowa. Bardzo proszę Panią 

przewodniczącą jeszcze o przedstawienie opinii. 

Anna Szpiech (Przewodnicząca Komisji Finansowo Gospodarczej) 

Komisja finansowa zaopiniowała pozytywnie. Dziękuję bardzo. 



Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo. Czy są pytania do projektu uchwał Państwa radnych? Nie widzę, dziękuję 

zamykam dyskusję, bardzo proszę o głosowanie. Kto z Państwa radnych jest za, kto jest 

przeciw, kto się wstrzymał? 

Za przyjęciem Uchwały Nr III/12/24 głosowało 17 radnych, 2 wstrzymujące się, nikt nie 

głosował przeciwko. Uchwała została przyjęta.  

Lista imiennego głosowania stanowi załącznik do protokołu. 
 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo przechodzimy do kolejnego punktu dzisiejszego porządku obrad. 

Ad. 12 

Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz 

określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu, z ewentualnym podjęciem uchwały w 

tej sprawie. 

 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Zamknęliśmy ten blok uchwał, które porządkowały i przechodzimy do uchwały odnośnie 

nowej emisji. Bardzo proszę, bardzo proszę Panią przewodniczącą, może najpierw poproszę  

o przedstawienie opinii w przedmiotowej uchwale. 

Anna Szpiech (Przewodnicząca Komisji Finansowo Gospodarczej) 

Komisja finansowa zaopiniowała negatywnie. Dziękuje. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo. Bardzo proszę Pani skarbnik. 

Ewa Zamaria (Skarbnik Miasta) 

Uchwała dotyczy emisji obligacji w wysokości 20 000 000, gdzie wyemitujemy serię  

A o wartości 2 000 000, serię B 24 o wartości 3 000 000, serię C 24 o wartości 3 783 000 seria 

D 24 o wartości 4 000 000 seria E 24 o wartości 4 000 000 seria F 24 o wartości 3 217 000. 

Wykupy przewidziane są na lata od 34 serii A 24 do roku 39 serii F 24 w każdym roku  

w wysokości danej emisji serii. Tutaj chciałabym powiedzieć, że w budżecie, który mamy już 

zatwierdzony występuje wartość emisji obligacji w wysokości 16 783 000 z czego 2 783 000 

to wcześniejsza spłata kredytów, które bardziej obciążały budżet, niż emisja obligacji ponieważ 

były nam mniej korzystnych oprocentowania. Pozostałe 14 000 000 w budżecie przewidziane 

jest na inwestycje, natomiast różnica 20 000 000 a szesnastoma które mamy w budżecie, to jest 

kwota 3 217 000, która miała być ma być przeznaczona na ulice Cegielnianą, na wkład własny 

do projektu związanego z cyfryzacją, na wkład własny do projektu związanego z orlikami, na 

zabezpieczenie osuwiska przy ulicy Parkowej oraz osuwiska przy schodach zamkowych. 

Dziękuję bardzo. 



Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo, otwieram dyskusję w przedmiotowej sprawie. Czy są zgłoszenia? Pan radny 

Płaziak zgłaszał się jako pierwszy. Bardzo proszę. 

Robert Płaziak (Radny) 

W latach 2004 sam osobiście takie obligacje sprzedawałem, natomiast tutaj mam poważne 

wątpliwości z bardzo prostego powodu. Sytuacja miasta jest bardzo, bardzo trudna. Jeżeli 

chodzi o finanse to co powiedziała Pani skarbnik, jest prawdą ale jest jeszcze jedna prawda. 

Część z tych pieniędzy idzie na inwestycje które zostały niewłaściwie zaplanowane, i w tej 

chwili ponosimy konsekwencje tego jako konieczność płatności z własnych środków, te środki 

były wcześniej z innych źródeł pozyskiwane, ale musiały zostać zwrócone. Emisja tych 

obligacji, obligacji i dużym problemem dlatego już opinia Rio do WPF-u który został 

zaplanowany od roku 2024, jest niejednoznaczna dlatego, że jest jedno zdanie, które 

przeczytam, brak prawidłowej realizacji przysługujących gminie dochodów może doprowadzić 

do niespełnienia relacji wskazanie w art. 243 ustawy o finansach publicznych w jakimś okresie 

tego WPF-u a dotyczy szczególnie tego, że zaplanowana realizacja obligacji musi być we 

właściwy sposób. W mojej opinii te obligacje są zaplanowane nieprawidłowo i są reakcją tylko 

i wyłącznie na to, że musimy chwilowo łatać dziury w budżecie miasta Sanoka nie ma w tej 

chwili pieniędzy, płatności które zostały dokonane to jest kłopot, kłopot z którym się będziemy 

musieli jeszcze zmierzyć i w mojej wstępnej ocenie budżetu tych obligacji nie będzie potrzeba 

20 000 000 a znakomicie więcej także uważam, że ta uchwała nie może zostać przyjęta. 

Dziękuję, bardzo. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo, bardzo proszę następny w kolejności zgłosił się Pan Radny Jerzy Domaradzki 

bardzo proszę. 

Jerzy Domaradzki (Radny) 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Panie zastępcy i zastępca burmistrza, bo Pana burmistrza 

nie ma. Mam pytanie takie, bo do Pana Płaziaka i do Pani skarbnik, było zrozumiałem z tego, 

że 17 000 000 było zaplanowane w tamtym roku. Budżecie okay, a czy tutaj te 3 000 000 

dodatkowe obligacji muszą być że tak powiem wrzucone do jednego worka? Czy nie możemy 

rozdzielić 17 000 000 skoro było zaplanowane do w tamtym budżecie i to jest okay, skoro tak 

było i są pod inwestycje a czy nie można rozdzielić tak jak Pani skarbnik tutaj powiedziała  

3 000 217 na te 4 w uchwale budżetu będzie tak, ale my o tym nie wiemy, także ja niektóre np. 

jeżeliby były obligacje za cyfrą to jest całkiem inaczej niż dofinansowanie obligacjami 

Cegielnianej, na które były fundusze i osuwiska, na które był fundusz a musieliśmy go oddać. 

Dziękuję bardzo. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo. Szanowni Państwo radni jedno słowo wyjaśnienia ponieważ Państwo radni 

nie widzą tutaj zgłoszeń też dzisiaj mamy jakąś awarię akurat tablicy ja staram się zapisywać 

w kolejności, tak jak państwo się zgłaszają, dlatego też proszę też o cierpliwość bo mam teraz 

tutaj też wcześniej miałem zgłoszenia w systemie bardzo proszę Pan radny Konrad Kawa. 



Konrad Kawa (Radny) 

Panie przewodniczący, Szanowna Rado, Państwo burmistrzowie, Pani skarbnik chciałem zadać 

też to pytanie które zadawałem na ostatniej komisji, być może dzisiaj Pani skarbnik jest troszkę 

lepiej przygotowana, żeby udzielić mi tej informacji. Obligacje powinny być powinny 

pokrywać działania inwestycyjne, rozwojowej, innowacyjne natomiast są tu duże podejrzenia 

odnośnie tego, że duża część tych obligacji zostanie przeznaczona na pokrycie kosztów 

bieżących funkcjonowania gminy i chciałem zapytać, czy dzisiaj Pani skarbnik byłaby w stanie 

nam udzielić tam radnym, mieszkańcom, którzy słuchają nas. Czy byłaby Pani w stanie określić 

wysokość kwoty właśnie, która zostanie przekazana na pokrycie wydatków bieżących. 

Dziękuję bardzo. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo. Następny w kolejności mam wskazanego Pana radnego Dawida 

Lewandowskiego, bardzo proszę. 

Dawid Lewandowski (Radny) 

Panie przewodniczący, Wysoka Rado, Państwo burmistrzowie, ja mam takie pytanie proszę mi 

oświecić, bo to mi pomoże podjąć ostateczną decyzję w tym punkcie. Czy bez emisji tych 

obligacji zagrożone jest bieżące funkcjonowanie miasta? Chodzi mi tutaj dokładnie  

o wynagrodzenia pracowników obsługi, powiedzmy szkół, wynagrodzenia nauczycieli, jeżeli 

nie no to tutaj sytuacja jest taka, powiedzmy dwuznaczne dlatego, że właśnie to, co wspomina 

tutaj Pan Radny Płaziak to jest moim zdaniem tak samo ratowanie bieżącej sytuacji. Proszę 

rozwiać moje wątpliwości czy te emisje pomagają nam po prostu utrzymać się że tak powiem 

na wodzie przez najbliższe miesiące. Dziękuję. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo. Pani skarbnik oczywiście zaraz odpowie jeszcze Pan radny Adam Kornecki 

jest w kolejce zaraz udzielę głosu, ja tylko tak przypomnę, że obligacje w swoim samym 

założeniu są to jest to instrument finansowy, który ma finansować inwestycje w swoim 

założeniu w definicji bardzo proszę Pan radny Adam Kornecki. 

Adam Kornecki (Radny) 

Dziękuję Panie przewodniczący, Panie burmistrzu, Szanowni Państwo ja się chciałem, zapytać 

Pani skarbnik bo Pani tak mówi, że kredyt będziemy spłacać, na jakich warunkach był tamten 

kredyt, że teraz będzie korzystniej nam za spłacać go obligacjami i odnośnie emisji obligacji, 

bo tutaj widzę, że oprocentowanie będzie równe stawce WIBOR 6 miesięcy, a jakie jeszcze 

koszty są za emisję obligacji i prowizję, bo tutaj nie widzę w tych materiałach jaki koszt 

całkowity będzie to bo WIBOR to chyba nie wszystko, co będziemy ponosić. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo Panu radnemu na razie nie widzę więcej zgłoszeń. Proszę Panią skarbnik  

o odpowiedź na zadane pytania. Dziękuję. 

 



Ewa Zamaria (Skarbnik Miasta) 

Jeżeli chodzi o najpierw odpowiem Panu radnemu Domaradzkiemu oczywiście w uchwale 

budżetowej są wymienione zadania które są i inwestycje które są realizowane i jak one są 

pokrywane, jeżeli chodzi o funkcjonowanie miasta Szanowni Państwo jak wiecie przy 

uchwalaniu budżetu mieliśmy 14 000 000 miało być sfinansowane inwestycje, w tej chwili 

miasto na inwestycje wydaliśmy już 6 000 200 do tego proszę doliczyć spłatę kredytu 2 000 

783, gdzie spłacamy ją w 4 ratach, czyli pierwszą ratę 700 000 zapłaciłam już w marcu 

natomiast następne 700 000 muszę zapłacić 30 czerwca, więc tak naprawdę z budżetu w tej 

chwili wydaliśmy ponad 7 000 000 pieniędzy, które miało być w części sfinansowane z emisji 

obligacji. Jeżeli chodzi o kredyt, kredyt który był brany dotyczył 2015 roku był to kredyt 

konsolidacyjny on rzeczywiście te w tamtych latach to oprocentowanie nie było zbyt korzystne, 

ona sama marża wynosiła 4% ja dokładnie przeliczałam to oprocentowanie i dużo bardziej 

opłaca nam się spłacić ten kredyt wcześniej i wziąć emisję obligacji. Jeżeli chodzi o koszt 

obligacji, tak jak Państwu mówiłam w ciągu 15 la kredyt jakby ta emisja jest rozłożona na 15 

lat licząc od roku 24 łączny koszt emisji to jest 4 800 000 rozłożony na te 15 lat. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo. Pan Radny Płaziak zgłasza się do głosu jeszcze bardzo proszę. 

Robert Płaziak (Radny) 

Szanowni Państwo, tutaj Pan radny Lewandowski zadał pytanie, czy nie jest zagrożone nie są 

zagrożone wynagrodzenia i inne sprawy związane z pracownikami. Ja zadam jeszcze jedno 

pytanie będę prosił o odpowiedź na pytanie pana Lewandowskiego, bo chyba nie uzyskał 

odpowiedzi i jeszcze jedno pytanie w budżecie zawsze jest określona pewna kwota którą może 

dysponować Pan burmistrz jako pojedynczy decydent zwykle było to 6 000 000 czy tym razem 

to jest pytanie do Pani skarbnik te 6 000 000 jeszcze mamy dyspozycji? Czy już nie? Nie 

możemy bieżących spraw w obligacjach mieszać ze sprawami inwestycyjnymi jak powiedział 

Pan przewodniczący, chciałbym zwrócić Państwa uwagę, że jeżeli wyemitujemy te obligacje 

w takiej wersji jak obecnie to te obligacje również posłużą do spłaty tych transakcji które 

zostały powzięte bardzo ryzykownie to są ja nie pamiętam dokładnie ale to są te dwie w których 

musieliśmy zwrócić środki pomocowe. Dziękuję. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję Panie radny tutaj Pan radny wspomniał już jeżeli mogę tak uzupełnić jeżeli Pan radny 

ze swej niekończącej się dobroci pozwoli, chodzi o upoważnienie burmistrza do zaciągania 

zobowiązań którego udzielamy w uchwale budżetowej i to jest faktycznie 6 000 000 tak jak 

Pan radny wspomniał, i to jest to te zaciągane to upoważnienie do zaciągania zobowiązań które 

już burmistrzowi udzieliliśmy. Bardzo proszę kolejny do głosu zgłosił się Pan radny Kawa 

bardzo proszę. 

Konrad Kawa (Radny) 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Państwo burmistrzowie, Pani skarbnik z racji tego,  

że tych pytań w tej serii było troszkę więcej to nie wiem czy Pani skarbnik nie zauważyła 

mojego pytania, czy świadomie nie odpowiedziała w związku z tym chciałem to pytanie 

powtórzyć, celem obligacji sfinansowanie wydatków inwestycyjnych, nie wydatków bieżących 



w związku z powyższym chciałem zapytać, jaka wysokość obligacji zostanie przekazana na 

sfinansowanie wydatków bieżących gminy? Dziękuję bardzo. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo nie widzę na razie więcej zgłoszeń, bardzo proszę Panią skarbnik o udzielenie 

odpowiedzi. 

Ewa Zamaria (Skarbnik Miasta) 

Zgodnie z tym odpowiadając Panu radnemu Kawie zgodnie z tym, co jest zaplanowane  

w budżecie 14 000 000 obligacji zostanie z tych obligacji zostanie zabezpieczone finansowanie 

inwestycji i bieżąca działalność gminy, natomiast tak jak rozmawialiśmy już na komisji nie da 

się dokładnie określić i potwierdził to też Pan Radny Płaziak żebym Panu co do złotówki 

wyliczyła jaka to jest kwota, ile idzie na inwestycje, a ile na bieżąco funkcjonowanie. Jeżeli 

odpowiem panu 98%. Na inwestycje, na inwestycje. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo Pani skarbnik. Następny w kolejności do głosu zgłosił się Pan radny 

Lewandowski, bardzo proszę. 

Dawid Lewandowski (Radny) 

Pani skarbnik, ja czekam cierpliwie na już trzecią kolejkę na odpowiedź na moje pytanie. 

Czy miasto jest zagrożone bieżącym funkcjonowaniem? Chodzi mi dokładnie o wynagrodzenie 

nauczycieli, pracowników obsługi? 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuje bardzo, nie widzę więcej zgłoszeń na razie bardzo proszę Panią skarbnik o udzielenie 

odpowiedzi. 

Ewa Zamaria (Skarbnik Miasta) 

Nie, wynagrodzenia pracownikom zostały już wypłacone proszę także pamiętać, że na 

wynagrodzenia nauczycieli składa się subwencja, którą dostajemy także żadne wynagrodzenia 

pracowników i nauczycieli nie są zagrożone. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo czyli nie ma tutaj jakby jakiegoś zagrożenia bieżącego funkcjonowania na 

podstawie informacji od Pani skarbnik, jeżeli ta uchwała nie zyskałaby akceptacji, czy ktoś  

z Państwa radnych jeszcze chciałby zgłosić się do głosu? Nie widzę, zatem zamykam dyskusję 

bardzo proszę o głosowanie, kto z Państwa radnych jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

Dziękuję. 

 



Za przyjęciem Uchwały głosowało 5 radnych, 14 głosów przeciwnych  

i 0 wstrzymujących się. Uchwała nie została podjęta  

Lista imiennego głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Przechodzimy do kolejnego punktu dzisiejszego porządku obrad. 

 

 

Ad.13 

Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta dot. zmiany uchwały budżetowej Miasta Sanoka 

na rok 2024, z ewentualnym podjęciem uchwały w tej sprawie. 

 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Bardzo proszę Panią przewodniczącą o przekazanie nam opinii komisji w tej sprawie. 

Anna Szpiech (Przewodnicząca Komisji Finansowo Gospodarczej) 

Komisja finansowa zaopiniowała pozytywnie. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo w imieniu Pana Burmistrza Pani skarbnik bardzo proszę. 

Ewa Zamaria (Skarbnik Miasta) 

Uchwała zmieniająca uchwałę budżetową miasta Sanoka na rok 2024 zwiększa się dochody 

budżetu miasta o kwotę 1 838 653 zł. i 43 gr. z tytułu dotacji celowej w ramach programów 

finansowania z udziałem środków europejskich na zadanie cyfryzacja Gminy Miasta Sanoka  

w wysokości 1 151 941 zł. 31 gr w tym dotacja bieżąca w wysokości 531 038 zł. 51 gr.  

a majątkowa 620 902 zł. 80 gr. Dotacje celową otrzymaną z budżetu państwa na realizację 

inwestycji i zakup inwestycyjnych własnych gmin w wysokości 232 688 zł. z przeznaczeniem 

na wykonanie prac w ramach zadania zabezpieczenie osuwiska usytuowanego na skarpie 

miejskiej poniżej placu Świętego Jana przy Schodach Zamkowych. Dotacja otrzymana  

z Państwowego Funduszu Celowego na sfinansowanie lub dofinansowanie kosztów realizacji 

inwestycji i zakupów inwestycyjnych w związku z edycją, edycją 2023 moje boisko Orlik 2012, 

modernizacja dwóch kompleksów sportowych Moje Boisko przy Szkole Podstawowej nr 1 i 4 

w wysokości 300 000 wpływy, dodatkowe wpływy z rozliczeń zwrotów z lat ubiegłych wpływy 

z różnych dochodów oraz ze sprzedaży składników majątkowych realizowane przez Miejski 

Ośrodek Sportu i Rekreacji w wysokości 154 024 zł. i 12 gr. Dokonuje się zmiany klasyfikacji 

dochodów budżetu miasta, dotyczących dochodów z tytułu wpływów z opłat za zajęcie pasa 

drogowego poprzez zmianę paragrafu z § 0490 na § 0620 w wysokości 90 000 zwiększa się 

wydatki budżetu miasta Sanoka o kwotę 4 996 439 zł 13 gr. z przeznaczeniem na cyfryzację 

gminy miasta Sanoka w wysokości 1 376 893 zł. 70 gr. w tym wydatki bieżące w wysokości 

637 723 zł. i 70 gr. a wydatki majątkowe w wysokości 739 170 zł. Wydatki majątkowe na 

realizację zadania zabezpieczenie osuwiska przy placu poniżej placu Jana Pawła przy schodach 

zamkowych w Sanoku w kwocie 297 688 zł. Wydatki na wykonanie właściwych prac w ramach 

zadania zabezpieczenie osuwiska usytuowanego na południowym zboczu góry parkowej przy 



ulicy Tadeusza Kościuszki w wysokości 1 184 000, wydatki majątkowe na realizację zadania 

modernizacja dwóch kompleksów sportowych przy szkole nr 1 i 4 Moje Boisko Orlik 2012 w 

wysokości 600 080 zł. 73 gr. na wydatki majątkowe na zadanie przebudowa ulicy Cegielnianej 

w wysokości 1 430 000 na wydatki majątkowe realizowane przez Miejski Ośrodek Sportu  

i Rekreacji w wysokości 82 830 zł. 70 gr. Wydatki na zakup i objęcie akcji udziałów w nowo 

utworzonej spółce pod nazwą sportowy Sanok Spółka Akcyjna w wysokości 25 000. Dokonuje 

się przeniesień wydatków budżetu na wnioski wydziałów poprzez z jeden strony zmniejszenie, 

a z drugiej strony zwiększenie. Zmniejszenie z działu 900 gospodarka rozdział 904 zakup usług 

pozostałych w kwocie 1 200 na utrzymanie na wydatki związane z wykonaniem remontu 

ścieżki Śladami Rodu Beksińskiego i zmniejszenie zakup usług remontowych z rozdziału 900 

995 w kwocie 7 000 na zapłatę za parkowanie pojazdu usuniętego z drogi w kwocie też 7000. 

Zmniejszenie wydatków w rozdziale rodzina rozdział 85516 w kwocie 300 000 na wydatki 

majątkowe związane z doposażeniem kuchni i sal w związku z przebudową żłobka nr 2  

w wysokości 300 000 zwiększa się deficyt budżetu miasta o kwotę 3 157 839 zł. i 70 gr. który 

zostanie pokryty przychodami ze sprzedaży innych papierów. Zmienia się źródła pokrycia 

deficytu w następujący sposób, że zmniejsza się pokrycie deficytu przychodami z wolnych 

środków, zmniejsza się o kwotę 59 160 zł. i 30 gr. i z drugiej strony pokrycie deficytu 

przychodami ze sprzedaży innych papierów zwiększa się właśnie o wyżej wymienioną kwotę. 

Zmniejsza się przychody budżetu miasta o kwotę 59 160 zł. i 30 gr. z tytułu wolnych środków, 

o których mowa w art. 217 i zwiększa się przychody budżetu miasta o kwotę 3 217 000 z tytułu 

przychodów ze sprzedaży papierów wartościowych i ustala się limity zobowiązań zgodnie  

z § 14 gdzie zmianę dotyczy pkt 2 czyli z tytułu emisji papierów wartościowych na 

sfinansowanie deficytu budżetu miasta w kwocie 17 230 000 w imieniu burmistrza proszę  

o przyjęcie uchwały. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo Pani skarbnik, Szanowni Państwo otwieram dyskusję w tym punkcie, bardzo 

proszę kto z Pań i Panów radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie? 

Nie widzę zamykam dyskusję, zatem przechodzimy do głosowania kto z Pań i Panów radnych 

jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

Za przyjęciem Uchwały Nr III/13/24 głosowało 18 radnych, 1 głos wstrzymujący się, nikt nie 

głosował przeciwko. Uchwała została przyjęta.  

Lista imiennego głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.14 

Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Sanoka na lata 2024 - 2040, z ewentualnym podjęciem uchwały w tej 

sprawie. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Ten projekt uchwały opiniowała komisja finansowa. Bardzo proszę Panią przewodniczącą  

o przedstawienie nam opinii komisji. 

Anna Szpiech (Przewodnicząca Komisji Finansowo Gospodarczej) 

Komisja finansowa zaopiniowała pozytywnie. Dziękuję. 



Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo, w imieniu Pana burmistrza bardzo proszę Pani skarbnik. 

Ewa Zamaria (Skarbnik Miasta) 

Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej miasta Sanoka na lata 24 40, jest 

tak naprawdę konsekwencją uchwały, którą podjęliście Państwo chwilkę wcześniej przytoczę 

najważniejsze zmiany. Dochody ogółem zwiększono o kwotę 7 552 120 zł. 89 gr. z czego 

dochody bieżące zwiększono o kwotę 6 396 943 zł. a dochody majątkowe zwiększono o kwotę 

1 155 177 zł. i 89 gr. Wydatki ogółem zwiększono o kwotę 10 709 960 zł. i 59 gr. z czego 

wydatki bieżące zwiększono o kwotę 5 872 393 zł. i 32 gr. a wydatki majątkowe o kwotę 4 837 

567 zł. i 27 gr. Wynik budżetu jest deficytowy i po zmianach wynosi 23 894 625 zł. i 53 gr.  

W wieloletniej prognozie finansowej przychody ogółem w roku budżetowym zwiększono  

o kwotę 3 157 839 zł. i 70 gr. w tym z tytułu przychodów z kredytów, kredytów, pożyczek lub 

emisji papierów wartościowych. Rozchody ogółem w roku budżetowym nie uległy zmianie. 

Do załącznika nr 2 dodano następujące przedsięwzięcia cyfryzację gminy miasta Sanoka, 

zadanie które ma być realizowane w latach 24 25 oraz modernizację dwóch kompleksów 

sportowych Moje Boisko Orlik 2012 również to zadanie ma być realizowane w latach 24 25. 

Zmiany wprowadzone w wykazie wieloletnich przedsięwzięć nie spowodowały zmiany 

horyzontu czasowego załącznika nr 2. W imieniu burmistrza proszę o przyjęcie uchwały. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo Pani skarbnik, otwieram dyskusję w tym temacie, czy są pytania Państwa 

radnych. Bardzo proszę. Pan Radny Jerzy Domaradzki zgłasza się do głosu. 

Jerzy Domaradzki (Radny) 

Panie przewodniczący, Wysoka Rado, Panie burmistrzu, Pani skarbnik mam pytanie tam padła 

taka kwota, nie wiem czy w tym punkcie czy w poprzednim. Kwota dochodu dla MOSiR  

154 000 z czego wynikła? Co takiego fajnego jest i to jest super. Czy zwiększyliśmy dochody  

i interesuje mnie jeszcze ta kwota przeznaczona 7000 za ściągnięcie pojazdu, co to jest? Co to 

było za pojazd? Że kosztował 7000? Proszę o przedstawienie. Co to jest? 

Ewa Zamaria (Skarbnik Miasta) 

To podejdę do stołu, bo tam mam dokumenty natomiast jeżeli odpowiem najpierw o Miejski 

Ośrodek Sportu i Rekreacji, dodatkowe wpływy dotyczą rozliczeń, zwrotów z lat ubiegłych 

wpływy z dochodów oraz ze sprzedaży składników majątkowych. Natomiast jaki pojazd? Nie 

wiem, zaraz podejdę spróbuję sprawdzić. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

To bardzo proszę wprawdzie to było w poprzedniej uchwale ale uchwała o WPF wynika jakby 

z tej uchwały budżetowej więc myślę, że spokojnie można nawiązać do tego tematu. 

 



Ewa Zamaria (Skarbnik Miasta) 

Pozwoli Pan, że odczytam to co dostałam od wydziału. Powyższa kwota niezbędna jest do 

zapłaty za parkowanie pojazdu usuniętego z drogi na podstawie art. 52 ust. 2 ustawy o ruchu 

drogowym. Nie mam informacji więcej na ten temat. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Czy są jakieś pytania jeszcze w tej sprawie? Proszę bardzo jeszcze raz Pan radny Jerzy 

Domaradzki. 

Jerzy Domaradzki (Radny) 

Bo przyszło mi do głowy teraz od razu, że skoro jest tak dobrze płacone holowanie, to może 

spółkę celowo utworzymy odholowywanie pojazdów i będziemy mieli tak przy okazji bo 7 000 

za usunięcie, to może byśmy w tym kierunku poszli? Dziękuję bardzo.  

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Pan radny Płaziak zgłaszał się do głosu. Bardzo proszę. 

Robert Płaziak (Radny) 

W zasadzie pytanie będzie do Pani skarbnik. Pani skarbnik rozumiem, że ta wieloletnia 

prognoza finansowa jest wolna od usterek i zawiera wszystkie zmiany, które dzisiaj 

wprowadziliśmy, jak również zawiera potencjalne obligacje, których nie uchwaliliśmy. 

Dziękuję. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Bardzo proszę Pani skarbnik. 

Ewa Zamaria (Skarbnik Miasta) 

Tak, oczywiście. Znaczy w takiej zasadzie, że wprowadza je do budżetu? Tak to ma pan na 

myśli? Rozumiem. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Bardzo proszę Pan radny. 

Robert Płaziak (Radny) 

Uchwała budżetowa wchodziła do budżetu, natomiast ta ustawa, uchwała przepraszam, 

wskazuje na to jak będzie kształtował się ewentualnie prognozowany budżet w latach 

następnych, także satysfakcjonuje mnie odpowiedź, tak. Dziękuję. 

 

 



Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo, czy są jeszcze jakieś zgłoszenia i pytania do przedmiotowej uchwały? Nie 

widzę, zamykam dyskusję, bardzo proszę o głosowanie, kto z Państwa radnych jest za, kto jest 

przeciw, kto się wstrzymał? 

Za przyjęciem Uchwały Nr III/14/24 głosowało 14 radnych, 5 głosów wstrzymujących się, nikt 

nie głosował przeciw. Uchwała została przyjęta.  

Lista imiennego głosowania stanowi załącznik do protokołu. 
 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Szanowni Państwo jest propozycja teraz 15 minut przerwy, jeżeli nie usłyszę głosu sprzeciwu 

to zarządzam 15 minut przerwy, spotykamy się o 18:25 bardzo proszę o dyscyplinę czasową. 

Dziękuję. 

Ad. 15 

Rozpatrzenie wniosku Klubu Radnych Łączy nas Sanok w sprawie ustalenia wynagrodzenia 

Burmistrza Miasta Sanoka, z ewentualnym podjęciem uchwały w tej sprawie. 

 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Szanowni Państwo, wracamy do naszych obrad przystępujemy do pkt 15 tą sprawę opiniowała 

komisja finansowa bardzo proszę panią przewodniczącą o przedstawienie opinii. 

Anna Szpiech (Przewodnicząca Komisji Finansowo Gospodarczej) 

Komisja finansowa zaopiniowała pozytywnie. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo, w imieniu wnioskodawców Pan przewodniczący bardzo proszę. 

Andrzej Romaniak (Radny) 

Szanowny Panie przewodniczący, Wysoka Rado, Państwo burmistrzowie, jako że ustalenie 

wynagrodzenia dla Burmistrza Miasta Sanoka należy do wyłącznej kompetencji Rady Miasta 

Sanoka. Nasz klub, korzystając z uprawnień pozwolił sobie przygotować projekt uchwały  

w sprawie właśnie ustalenie wynagrodzenia Burmistrza Miasta Sanoka ten projekt włącznie  

z uzasadnieniem wszyscy Państwo radni otrzymaliście, zresztą był on szeroko dyskutowany na 

posiedzeniu połączonych komisji, a w zasadzie na wśród członków Komisji Finansowo 

Gospodarczej, ja tylko przypomnę, że na wynagrodzeniem burmistrza składa się takie cztery 

elementy to jest wynagrodzenie zasadniczy, dodatek funkcyjny, dodatek specjalny i dodatek za 

wieloletnią pracę obliczony na zasadach określonych w art. 38 ust. 1 ustawy o pracownikach 

samorządowych. Szanowni Państwo, nasz klub wnioskuje o utrzymanie wysokości 

wynagrodzenia takiej jaka była w ubiegłej kadencji. Myślę, że burmistrz Tomasz Matuszewski 

przez te 5 lat ubiegłej kadencji sprawdził się jako sprawny i aktywny menadżer. Przypomnę 

tylko, że udało mu się ściągnąć środki zewnętrzne do budżetu miasta w wysokości ponad  



230 000 000 zł. był burmistrzem jest odważnym w swoich działaniach, w stoi decyzjach,  

dla mnie takim jednymi z ważniejszych jego przedsięwzięć było próba powiększenia miasta 

Sanoka zakończona moim zdaniem sukcesem bo udało się włączyć część Trepczy z ważnymi 

dla miasta obiektami, to była polityka inwestycyjna, inwestycje drogowe, szczególnie na 

Dąbrówce, taki dość odważny projekt ciepłowniczy, budowa kotła na biomasę czy w końcu 

rozpoczęcie budowy mieszkań komunalnych. Cały szereg tych przedsięwzięć jest tam  

w uzasadnieniu dlatego sądzimy, że wynagrodzenie burmistrza powinno pozostać na tym 

poziomie z ubiegłej kadencji tym bardziej, że jak pokazały ostatnie wybory burmistrzem 

burmistrza mieszkańcy obdarzyli swoim zaufaniem i został on wybrany na drugą kadencję tu 

w tym miejscu chciałem podziękować Pani skarbnik i całemu referatowi za pomoc  

w opracowaniu projektu tej uchwały. Jeśli jakieś pytania będą to pozwolę sobie prosić Panią 

skarbnik, aby ewentualnie odpowiedziała na jakieś szczegółowe pytania. Dziękuję bardzo. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo. Szanowni Państwo, otwieram dyskusję w tym temacie bardzo proszę,  

kto z Państwa radnych chciałby zabrać głos? Bardzo proszę. Pan radny Jerzy Domaradzki. 

Jerzy Domaradzki (Radny) 

Wysoka Rado Panie przewodniczący, Panowie burmistrzowie, Pani burmistrz. Mam pytanie do 

Pani skarbnik, proszę przedstawić części składowe wynagrodzenia obecnego Pana burmistrza. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Bardzo proszę Pani skarbnik. 

Ewa Zamaria (Skarbnik Miasta) 

Obecne wynagrodzenie zasadnicze w kwocie 9 900 dodatek funkcyjny w kwocie 3 270 zł. 

dodatek specjalny w wysokości 30% miesięcznego wynagrodzenia zasadniczego i dodatku 

funkcyjnego w wysokości 3 951 zł. oraz wysługa lat w 18% to jest kwota 1 782 zł. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Bardzo proszę Pan Radny Domaradzki. 

Jerzy Domaradzki (Radny) 

Proszę jeszcze to co na komisji Pani skarbnik jak to jest kwota maksymalna? Jak to bo mamy 

widełki dla oglądających nas jak wygląda procentowo to bo musimy się poruszać w przedziale 

od 80% do 100%. Jak przewiduje ustawa. 

Ewa Zamaria (Skarbnik Miasta) 

Jeżeli chodzi o maksymalne wynagrodzenie zgodnie z ustawą jest ono określane w zależności 

od ilości mieszkańców i przy naszym mieście jest to maksymalnie to jest kwota wynagrodzenie 

zasadnicze 10 430 zł. dodatek funkcyjny 3 450 zł. Dodatek specjalny wynoszący 30% tej sumy, 

czyli wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego to jest kwota 4 164 zł. plus wiadomo 

wysługa lat ona jest zróżnicowana czyli ale biorąc pod uwagę jakby te 3 te 3 składniki, czyli 



wynagrodzenia zasadnicze, dodatek funkcyjny plus 30% jest to maksymalnie kwota 18 044 zł. 

i plus jakby 18% z tego jak wynagrodzenia maksymalnego byłaby to kwota 1 877 zł. i 40 gr. 

łącznie brutto byłoby to 19 921 zł i 40 gr. Obecne jeszcze może dodam, że obecne 

wynagrodzenie to jest 95% maksymalnego. Mówimy o wynagrodzeniu zasadniczym 

oczywiście. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo, bardzo proszę Pan radny Jerzy Domaradzki. 

Jerzy Domaradzki (Radny) 

Dziękuję bardzo pani skarbnik. Czyli zgadza się wszystko. Ja na komisji były duże dyskusje 

chciałbym żeby to poszło w świat bo my po prostu dużo rzeczy ludzie nie wiedzą i tak dalej 

uważam, że też tutaj dużo poznaje i po to tu przyszedłem, żeby dawać prosty przekaz i do 

swoich wyborców do swojego komitetu wyborczego i żeby ta sytuacja była transparentna.  

Ja zaproponowałem na komisji obniżenie nie przeszedł ten wniosek, pensji ze względu na 

ciężką sytuację finansową tak jak Pan burmistrz wtedy rozmawialiśmy duże są koszty osobowe 

u nas w Sanoku i w ogóle we wszystkich urzędach zaproponowałem obniżenie pensji 

burmistrza do minimalnej, którą przewiduje ustawa. Padły też słowa padły te słowa o obniżeniu, 

że będzie Pan burmistrz zarabiał mniej niż jego naczelnicy i tak dalej co okazało się, że jest 

nieprawdą chociaż trzeba będzie moim zdaniem też dziękuję Pani burmistrz Nazarkiewicz za 

to, że być może trzeba się przyjrzeć płacą bo skoro oszczędzamy to oszczędzamy wszyscy i to 

będę podtrzymywał i tak dalej, trzeba sprawdzić czy w spółkach potrzebne są takie wysokie 

wynagrodzenia, czy w urzędzie są takie potrzebne wysokie wynagrodzenia, nie mówię,  

że oczywiście zachowując pewne wszystkie ustawy i to co się należy pracownikowi na danym 

stanowisku ale nie może być tak, że nie możemy obniżyć, możemy jeżeli dana się osoba nie 

zgodzi na to to się ogłasza konkursy przynajmniej ja tak rozumiem to jest między umowa 

między pracodawcą a pracownikiem i każdy ma prawo wypowiedzenia tak jak my w tym 

momencie czy panowie burmistrzowie możemy zrezygnować z danego stanowiska tak na 

pensję też trzeba się zgodzić. Wracając do meritum sprawy, ja przemyślałem sobie sprawę i ja 

postawię wniosek po przedyskutowaniu ze swoim komitetem i własne myśli taki aby pensja 

burmistrza moja propozycja będzie za chwileczkę, to będzie musiał mi Pan przewodniczący, 

powiedzieć, jak to zrobimy wniosek formalny trzeba postawić, skoro Pan burmistrz, a jeszcze 

moment odpowiadając jeszcze Panu Korneckiemu, który na przepraszam Panu Romaniakowi, 

radnemu który mówił, że zarządzamy Pan burmistrz fajnie zarządza 300 milionowym 

budżetem, poczytałem troszeczkę kto jakimi budżetami zarządza i prosty przykład burmistrz 

miasta Warszawy zarabia w tym momencie 606 zł mniej ja zarządza budżetem 24 500 000 000 

i ma 1 700 000 mieszkańców tak nawiasem. Wnioskuje aby uposażenie w obecnej kadencji 

Pana burmistrza wynosiło 85% maksymalnej kwoty uposażenia, miał 5% minus od 

najwyższego, moja propozycja jest 5% wyżej od najniższego. To jest moja propozycja kwoty  

i wniosek składam formalnie do Pana przewodniczącego. Uważam, że powinniśmy wszyscy 

oszczędzać i to tak jak było mówione następna sprawa będzie radnych, też będziemy rozmawiać 

na te tematy i naprawdę oszczędzajmy od złotówki do złotówki. Nie może być tak, że burmistrz, 

żeby jaką pracę wykonywał jeżeli będziemy w dobrej sytuacji finansowej jestem za tym, żeby 

Pan burmistrz zarabiał 50 000 dwie ręce dźwiga od góry, ale teraz nie mamy na 2 zł. Dopłaty 

do jedzenia dla dzieci każda złotówka się liczy. To jest moje zdanie i składam wniosek  

z załączony wyliczone kwoty 85% maksymalnego wyposażenia to jest propozycja. 

 



Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo Panu radnemu. Następny w kolejności do głosu zgłosił się Pan radny Adam 

Kornecki. Bardzo proszę. 

Adam Kornecki (Radny) 

Dziękuję, Panie przewodniczący, Panie burmistrzu, Szanowni Państwo, ja mam kilka pytań 

dużo też jest radnych nowych i dla nas też dla przypomnienia ile w poprzedniej kadencji Pan 

Burmistrz miał podwyżek? To jedno pytanie i drugie w ślad za to jeżeli byśmy podjęli uchwały, 

bo się mówi znaczy o wynagrodzeniu dla Pana burmistrza, ale wiemy, że skutkiem tej uchwały 

będzie wzrost wynagrodzeń innych osób w urzędzie i chciałbym, żeby to jeszcze przedstawić  

i które osoby na tym tle później skorzystają, bo od pensji z tego co wiem Pana burmistrza jest 

obliczane mają np. Czy zastępcy, skarbnik, czy sekretarz podobnie pobory i nie zgodzę się z tą 

taką retoryką, którą Pan burmistrz przedstawiał na komisji, bo na komisji Pan przedstawiał, 

jakie to wielkie wydatki Urząd Miasta ma z tytułu wzrostu pensji minimalnej. Uważam,  

że dobrze rząd robił, że podnosił pensję minimalną najmniej zarabiającym i uważam,  

że w pierwszej kolejności powinno się oszczędzać nie na tych co najmniej zarabiają, tylko na 

tych, co mają największe dochody. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo Panu radnemu. Następny w kolejności do głosu zgłosił się Pan radny Maciej 

Drwięga bardzo proszę. 

Maciej Drwięga (Radny) 

Panie Przewodniczący, Panie burmistrzu, Szanowni Państwo, odnośnie tutaj propozycji Pana 

radnego Domaradzkiego jednej rzeczy mi zabrakło, a mówił o tym na komisji, mówił już 

wcześniej a jedną rzecz wyartykułował mocno, która mi się nie podoba. Na chwilę obecną to 

zajmijmy się wynagrodzeniami pracowników nie wchodząc w szczegóły, bo ich jeszcze nie 

znam, ale jestem zdecydowanie przeciwny temu, żeby szukać tutaj oszczędności i próbować 

obniżać jakoś proporcjonalnie w stosunku do tego co zostałoby ewentualnie tutaj zmienione  

u Pana burmistrza, nie mam takiego przekonania i poczucia żeby nasi tutaj Państwo naczelnicy 

i szefowie jednostek zarabiali za dużo, prawda? Tutaj Pani burmistrz za chwilę będzie pewne 

się do tego jakoś ustosunkowywała, natomiast debatowanie nad wynagrodzeniami Pana 

burmistrza nad dietami radnych ma oczywiście tutaj swoją historie, ja mówiłem o tym na 

komisji nie nie chcę wchodzić i wracać do szczegółów, na razie chyba że zostanę jakoś do tego 

sprowokowany, bo były przypominane jakieś cytaty, też na komisji wracaliśmy do pewnych 

spraw z przeszłości, może nieraz warto w każdym razie ja już w takim głosowaniu brałem 

udział i byłem w pierwszym głosowaniu Pan Adam się pyta były nie bo podwyżka była jedna 

Panie Adamie z tego co ja pamiętam natomiast raz nie udało się jakby tego przeforsować tutaj 

na Radzie mówię o podwyżce, proponowanej podwyżce dla Pana burmistrza i później do tego 

tematu wróciliśmy i ja głosowałem przy podwyżce przeciwko później przy przy tym co zostało 

utrzymane tak samo i powiedzmy też o historii diet radnych bo rozumiem, że Pan Domaradzki, 

Pan radny Domaradzki będzie też i to proponował gdzieś, w najbliższej przyszłości wtedy kiedy 

były głosowane podwyżki diet radnych też jako się ustosunkowywaliśmy do tego.  

Ja głosowałem przeciwko i dzisiaj będę dokładnie tak samo się zachowywał jak wtedy w jednej 

i w drugiej w jednym i w drugim przypadku. Proszę Państwa nie wchodząc jakoś znowu  

w szczegóły wydaje mi się, że to byłby jakiś syn, taki symboliczny sygnał dla mieszkańców, 



że na początku kadencji my się poczuwamy jakoś do tego żeby faktycznie zacząć jakieś 

oszczędności od tych osób, które są tutaj na sali a wykluczam w tej chwili jak mówię 

pracowników Urzędu Miasta i podległych jednostek bo to mnie Panie Jurku na razie zupełnie 

nie przekonuje, natomiast mówię o radnych i o Panu burmistrzu jakby no związanych osobach 

tutaj z tymi rządzącymi w mieście, bo to będzie miało jakby swoje przełożenie, przełożenie 

również i chciałbym powiedzieć również coś takiego w każdej chwili nawet w tym roku 

kalendarzowym możemy wrócić do tej sprawy np. wtedy kiedy projekt budżetu ocenimy jako 

lepszy, jako taki dający nadzieję na to, że zaczynamy jakby no nie wiem taką politykę w mieście 

prowadzić która jakby odpowiada tutaj w większości i można wynagrodzenie Pana burmistrza 

zwiększyć również można wrócić do diety radnych zakładając, że je obniżymy gdzieś tam  

w następnej kolejności to wszystko jest możliwe to nie jest stałe już na całą kadencję jakby 

zostawiając te kwoty teraz na samym początku trochę jakby odbieramy wydaje mi się jakąś 

motywację ale może źle myślę. Dziękuję. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo Panu radnemu, ja tylko przypomnę, że w poprzedniej kadencji głosowaliśmy 

trzykrotnie nad wynagrodzeniem burmistrza, najpierw na początku kadencji później po 

zmianach ustawowych kiedy musieliśmy dopasować do zmiany ustawy i później po raz trzeci 

kiedy to wynagrodzenie zmienialiśmy. Bardzo proszę następnie w kolejności Pan radny 

Andrzej Romaniak bardzo proszę. 

Andrzej Romaniak (Radny) 

Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, przysłuchuje się dyskusji która pewnie będzie 

powtórzeniem dyskusji z naszej komisji tu Pan Adam Kornecki wprowadził w błąd nas 

wszystkich i mieszkańców którzy co słuchałem bo mówił że kolejna podwyżka, Panie radny 

Kornecki my dzisiaj nie proponujemy podwyżki, my proponujemy utrzymanie wynagrodzenia 

na poziomie ubiegłej kadencji i to co powiedziałem na komisji, dla mnie obniżenie 

wynagrodzenia jest jak gdyby karą. Ja się pytam za co my karzemy burmistrza? Chcemy 

ukarać? Może za próby powiększenia Sanoka? Może za nowy most który część osób nazywa 

mostem w krzaki. Może za projekt ciepłowniczy? Może za inwestycje, również za Dąbrówce 

milionowe, zaczynamy od burmistrza. Czy ktoś wyliczył jakie to Sanok korzyści straszne, jak 

się będzie rozwijał, jak budżet na tym zaoszczędzi, że obniżymy pensje burmistrzowi. 

Szanowni Państwo tu na ostatniej komisji o której już mówię jeden z Państwa radnych, bodajże 

Pan radny Robert Płaziak powiedział nie zaczynajmy od tego. Od obniżenia pensji 

burmistrzowi, powtarzam obniżenia, bo tak powiedziałem jestem pewnie przekonany, że na 

tym miejscu nie siedział ten zły burmistrz Matuszewski, którego trzeba zniszczyć nie udało się 

w wyborach to może teraz obniżył mu pensję tak odczuwam wrażenie, to w ogóle ten wniosek 

nie padł o obniżenie może się mylę nie wiem, ale takie mam odczucie, i tylko mogę zacytować 

klasyka. Nie idźmy tą drogą. Dziękuję. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo, Panie radny ja tylko przypomnę, że głosujemy uchwałę nie o obniżeniu ani 

nie o podwyższeniu, tylko o ustaleniu wynagrodzenia, to jest wyłączna kompetencja Rady  

i taką uchwałę podejmujemy, nie rozmawiamy ani o obniżeniu, ani o podwyższeniu, tylko 

ustalamy wynagrodzenie, co jest naszą wyłączną kompetencją. 

 



Andrzej Romaniak (Radny) 

Panie Przewodniczący, ale w uchwale jest utrzymanie wynagrodzenia, natomiast mówienie  

o podwyżce to jest po prostu kłamstwo. 

Andrzej Romaniak (Radny) 

Panie Radny, to trzeba by było zmienić uzasadnienie, bo my ustalamy wynagrodzenie 

burmistrza. Bardzo proszę Pani burmistrz Nazarkiewicz następna w kolejności się zgłaszała. 

Jowita Nazarkiewicz (Zastępca Burmistrza ds. Społecznych) 

Dziękuję, Panie przewodniczący, Panie Przewodniczący, Wysoka Rado Pan radny Domaradzki 

zarzucił mi mówienie nieprawne na komisji, ja wtedy faktycznie nie miałam przed sobą kwot, 

ale oczywiście po komisji sprawdziłam i te słowa jeżeli chodzi o pensję zasadniczą moje się 

potwierdziły, nie będę wymieniać z nazwiska którzy to z naczelników będą mieli zasadnicze, 

wyższe niż Pan burmistrz jeśli byśmy tak jak proponował Pan Radny Domaradzki na komisji 

obniżyli do tej minimalnej kwoty, a więc 80% tej kwoty maksymalnej, tylko podam może 

posługując się literami X, Y więc naczelnik X zasadnicze 8 679 natomiast jeszcze tylko 

przypomnę bo mam wyliczone gdybyśmy tą propozycję Pana radnego Domaradzkiego przyjęli, 

utrzymując, utrzymując zasadnicze Pana burmistrza znaczy ustalając w tej kwocie 80% to 

byłoby 8 344 tak więc naczelnik X zarabiałby około 300 nawet troszkę ponad 300 zł. więcej 

zasadniczego bo mówię o zasadniczej i o tym mówiliśmy zresztą Pan potem jeszcze 

przewodniczący dopytywał i doprecyzowywał na komisji. Natomiast naczelnik Y 8 342 a więc 

2zł. mniej niż Pan burmistrz to tak gwoli wyjaśnienia i oczywiście tutaj jeszcze chciałabym się, 

że tak powiem przyłączyć do uzasadnienia Pana Radnego Romaniaka który pytał za co tak 

naprawdę obniżamy to wynagrodzenie bo oczywiście możemy mówić o obniżeniu bądź 

utrzymaniu. Jest to tylko i wyłącznie gra słów myślę, że każdy z Państwa wie o co chodzi myślę, 

że to przede wszystkim to, że chcecie Państwo obniżyć to znaczy niektórzy z Państwa tak 

proponujecie obniżyć to jest po prostu kara za to, że Pan burmistrz wygrał wybory. Tak więc 

zastanówmy się, zastanówcie się Państwo, bo to oczywiście Państwa decyzja, czy Burmistrz 

Miasta Sanoka powinien netto już po doliczeniu wszystkich dodatków zarobić netto, czyli na 

rękę zarobić 10 677,87 zł. Czy to jest faktycznie kwota adekwatna dla Burmistrza Miasta 

Sanoka, to tylko tak pod rozwagę. Dziękuję bardzo. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Pani burmistrz, jedno słowo wyjaśnienia ponieważ na komisji nie głosowaliśmy wniosku Pana 

radnego, Pan radny wycofał więc Pani burmistrz mówi o wniosku który w ogóle nie był 

poddany pod głosowanie czy nie możemy przyjąć, że go nie było. Dzisiaj pojawił się nowy 

wniosek i na podstawie tego wniosku też tak słowo wyjaśnienia odnośnie wynagrodzenia 

naczelników i zasadniczej pensji według tej propozycji tak jak tutaj zerknąłem zaraz my 

poproszę Pana radnego, żeby doprecyzował tutaj nie ma wynagrodzenia zasadniczego niższego 

niż naczelnicy to tak słowem wyjaśnienia ale Pan radny zaraz uzupełni bardzo proszę Pan radny 

Domaradzki. 

 

 



Jerzy Domaradzki (Radny) 

Ja mam pytanie do Pani burmistrz. Czy Pani naprawdę traktuje to, że ja mówię, że jakoś karę 

dla burmistrza mówimy, że jest problem w mieście mówimy, że nie ma pieniędzy, Pan 

burmistrz powiedział że bardzo są wysokie koszty osobowe utrzymania całego urzędu  

i wszystkiego, to my to traktujemy jako a tak na Pana burmistrza i ja tego nie traktuje, chyba 

że Pani może we mnie siedzi? To znaczy może Pani czuję to co ja czuję bo ja to postrzegam 

jako oszczędność, a nikogo nie atakuje tak jak powiedział Pan Kornecki czy ja uważam jeżeli 

będzie dobra finansowa ja się podpisze Pan burmistrz może zarabiać nawet 2 000 000 nie ma 

problemu żadnego, ale w tym momencie uważam, że przy ustalaniu tak jak Pan przewodniczący 

powiedział my nikogo nie każemy, jest nowe rozdanie to jest nowa pensja. Proszę nie traktować 

mnie, że ja Pana burmistrza za coś każe. Ja byłem zwolennikiem obecnego Pana 

przewodniczącego, Panie radny Romaniak tak samo bym wystąpił ja mówiłem,  

że z inicjatywy z inicjatywy sanockiej z którego z komitetu byłem, mam 7 do zrealizowania 

postulatów i przypominam przy okazji jeszcze raz, że musimy wrócić do punktu zresztą to będę 

pytał później, żeby nie było coś takiego, że ktoś zagłosuje nie był uprawniony. Bardzo ważne 

rzeczy podejmujemy dzisiaj, proszę nie traktować, że ja mam coś do burmistrza, ja też 

powiedziałem zwracam się do pana Macieja radnego Drwięgi może źle to powiedziałem też bo 

troszkę impulsywnie mówię może i chaotycznie, bo pierwszy raz tu jestem i chcę duży przekaz 

zrobić jako radny. Musimy szukać wszędzie oszczędności, czy to jest są spółki podległe u nas 

zaraz będzie wynagrodzenie nowo powstałej spółki prezesa, czy damy mu od razu najwyżej? 

Przecież trzeba oszczędzać każdą jedną złotówkę o to mi chodzi. Nie chodzi mi żeby kogoś 

karać jak ktoś fajnie pracuje wynagradzajmy, dawajmy premię, motywujmy, ale jeżeli nie 

mamy pieniędzy to nie szalejmy, to jest tylko mój przekaz, ja za burmistrzem zagłosuje mówię 

50 000 niech zarabia, niech zarabia sześć razy więcej nie Trzaskowski. Ale jeżeli mamy dobrą 

sytuację finansową. Dziękuję bardzo i jeżeli ktoś odebrał moje słowa źle to nie są żadne 

wycieczki personalne i ja tak na kogokolwiek proszę, to zrozumieć. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Ja poproszę Pana radnego żeby przeczytał te kwoty ponieważ wniosek został złożony ale tutaj 

są te kwoty wyszczególnione, dlatego być może Pani burmistrz nieprecyzyjnie te procenty 

jakby odebrała od razu więc bardzo bym prosił żeby to przytoczyć. 

Jerzy Domaradzki (Radny) 

Dziękuję bardzo. Ja proszę Panią skarbnik żeby też skontrolowała, że żeby było okay wszystko 

tak, jak powiedziałem ja proponuję jako KW Inicjatywa Sanocka radny Jerzy Domaradzki 

proponuję o ustalenie wysokości pensji dla burmistrza w obecnej kadencji w tym momencie 

podkreślam w tym momencie wynagrodzenie zasadnicze 8 761 i 20 gr.  

Ewa Zamaria (Skarbnik Miasta) 

85% z kwoty 10 430 tak? 

Jerzy Domaradzki (Radny) 

Nie, nie, to źle się przejęzyczyłem 80% + 5% 85% tak kwoty. 

 



Ewa Zamaria (Skarbnik Miasta) 

85% z kwoty 10 430. 

Jerzy Domaradzki (Radny) 

Źle przepraszam bardzo źle powiedziałem. Do 80% dodajemy 5%, czyli do minimalnej 

dodajemy 5%. 

To jest to samo. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Szanowni Państwo, Szanowni Państwo, pozwolę sobie zabrać głos w tej chwili nie będziemy 

sprawdzać tych 5%, ponieważ wniosek jest precyzyjny co do kwot i ja te kwoty zacytuję, a czy 

to jest 5, czy 5,5%, to już Państwo sobie mogą przeliczyć w ramach tam różnych przeliczeń, 

natomiast wniosek jest precyzyjnie i taki wniosek formalnie został złożony. Wynagrodzenie 

zasadnicze 8761 zł. 20 gr. Dodatek funkcyjny 2 898 zł. Dodatek specjalny 3 497, 76 zł. plus 

wysługa lat, która jest wyliczana na podstawie tych kwot i taki wniosek został złożony. Bardzo 

proszę, Pan Radny Adam Kornecki prosił o głos. 

Adam Kornecki (Radny) 

Dziękuję, Panie przewodniczący ja tak naprawdę ad vocem wywołany przez Pana radnego 

Andrzeja Romaniaka. Ja nie mówiłem o podwyżkach w nawiązaniu do tego co dzisiaj będziemy 

ustalać tylko odnośnie uchwał które podejmowaliśmy w poprzedniej kadencji i też proszę mi  

o jakąś złośliwość nie posądzać bo w kadencji 2014 - 2018 też była taka sytuacja,  

że obniżaliśmy burmistrzom akurat był nim wtedy świętej pamięci Tadeusz Pióro, 

wynagrodzenie i też tą naradzie przeszło i też tak głosowałem za to obniżką także tyle do 

wyjaśnienia. 

Andrzej Romaniak (Radny) 

Może, przepraszam, może źle usłyszałem być może. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo Panu radnemu, bardzo proszę zgłosił się do głosu Pan burmistrz Artur Konrad. 

Artur Kondrat (Zastępca Burmistrza ds. Rozwoju) 

Panie przewodniczący, Wysoka Rado ja bym tylko w kilku zdaniach chciał zwrócić uwagę na 

pewno specyfikę tego projektu uchwały, otóż mamy już nową kadencję i tak naprawdę ustalenie 

tego wynagrodzenia, ta uchwała jest jakby wykonaniem obowiązku dlatego że bez takiej 

uchwały Pan burmistrz nie może uzyskać wynagrodzenia, Pani skarbnik ewentualnie będzie 

mogła wypłacić kwotę podobną do wynagrodzenia ale z zaznaczeniem, że to jest zaliczka. 

Zatem przepisy przewidują obowiązek po stronie Rady żeby wraz z nową kadencję kadencją 

ustalić zadeklarować wynagrodzenie. Natomiast swego rodzaju pewną niekonsekwencją jest 

to, że Panu Burmistrzowi już się proponuje obniżkę wynagrodzenia miesiąc po wyborach, 

natomiast no nie ma tutaj takiego kompleksowego spojrzenia bo tak naprawdę dla takiego 



przekazu i chęci pokazania o tych oszczędności to powinna być dyskusja na temat dwóch 

składników, również i diety zapowiadanej diety Państwa radnych, wtedy mieszkańcy odbiorą 

to jako prawdziwy, prawdziwą wolę oszczędności na razie dotyczy to tylko Pana burmistrza  

i są takie niepewne zapowiedzi, że być może też będą dotknięci tą obniżką diety radnych. 

Dziękuję bardzo. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję, Panie burmistrzu ja tylko przypomnę, że wynagrodzenie burmistrza ustala się od 

nowej kadencji natomiast no ustalania nowych diet radnych nie ma obowiązku ustalania  

w nowej kadencji obowiązuje uchwała, która została podjęta. Przypomnę też tylko dla porządku 

wszystkim radnym i tym, którzy słuchają, że diety radnych miasta Sanoka są uchwalone na 

mniej więcej średnim poziomie dopuszczalnych widełek, więc tutaj mówimy o tym, że te diety 

są na dalekie od maksymalnych, daleki od maksymalnych, to tak tytułem, tytułem wyjaśnienia 

oczywiście ja czy taka uchwała się pojawi to jest kwestia inicjatywy radnych i Panie burmistrzu 

radni jeżeli taka inicjatywa uchwałodawcza się pojawi będą na tym debatować,  

ale pozostawiłbym to Panie burmistrzu już decyzji Wysokiej Rady. Bardzo proszę do głosu 

zgłosił się Pan Jerzy Domaradzki. 

Jerzy Domaradzki (Radny) 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie burmistrzu, Pani burmistrz, wszystko tutaj 

usłyszałem z komitetu Łączy Nas Sanok jak burmistrz ma zasługi i tak dalej super, fajnie, że 

robimy tylko też. Trzeba teraz się zapytać, kto nie dopilnował tego, że zwróciliśmy np. dwie 

dotacje wysokości 2 500 000? Bo te pieniądze zwróciliśmy to też jest ważne, ważne to też jest 

składowa, a pracy burmistrza. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Bardzo proszę zgłosił się ponownie Pan burmistrz Artur Konrad, bardzo proszę. 

Artur Kondrat (Zastępca Burmistrza ds. Rozwoju) 

Panie przewodniczący, te dwa przypadki no niewykorzystanych dotacji szczegółowo 

omawialiśmy z Panem burmistrzem była dyskusja jeszcze na poprzedniej kadencji, również na 

tej komisji finansowo gospodarczej dokładnie wskazałem co było przyczyną no 

niewykorzystania tych środków, sugerowałem też żeby ewentualnie komisja rewizyjna 

zapoznała się z tą problematyką żeby wyjaśnić czy możemy mówić o niedbalstwie ze strony  

i niedochowanie obowiązków ze strony Pana burmistrza czy jednak przyczyny leżały 

troszeczkę poza Urzędem Miasta Sanoka była dyskusja na komisji być może jeżeli ten temat 

wraca ciągle w wypowiedziach radnych dobrze by było żeby np. jakaś komisja czy nawet 

szczególna została powołana i wyjaśniła te dwa te dwie dotacje. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Bardzo proszę omyłkowo tutaj pan Jerzy Domaradzki wcisnął proszę o głos ale zgłosił się do 

głosu Pan Adam Kornecki. Bardzo proszę. 

 



Adam Kornecki (Radny) 

Tak, dziękuję bo ten temat też poruszałem dziękuję Panie Jerzy za przypomnienie, jak miasto 

zabezpieczyło swoje interesy w umowie powinno być firm, firma powinna też jakoś 

odpowiedzialność ponosić za dotrzymanie terminu wykonania usługi i czego my tego nie 

zabezpieczyli? Czego wszystka teraz odpowiedzialność za zwrot dotacji spada na miasto  

a firma gdzie w tym wszystkim jest? 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo. Pan Jerzy Domaradzki zgłosił się teraz jednak do głosu. Bardzo proszę. 

Jerzy Domaradzki (Radny) 

Wysoka Rado, Panie przewodniczący, Panie burmistrzu, jeszcze raz do przewodniczącego 

Łączy Nas Sanok, bardzo mi się podobało to stwierdzenie, że Pan burmistrz jest odważny i to 

zawsze szanuję, tylko pamiętajmy, że odwaga wtedy jest do końca jeżeli się bierze coś na klatę 

jeżeli są jakieś niepowodzenia. Pamiętajmy o tym tak samo w sporcie, w życiu osobistym, 

prywatnym a szczególnie w biznesowym bo później jest tak, że wszystko fajnie, odważny, tylko 

nie ma u nas odpowiedzialności bo u nas jeszcze w Polsce nie tylko mówię teraz o naszym 

urzędzie, tylko urzędnicy bardzo mało mają odpowiedzialności, wygrywają ludzie sprawy 

urzędnicze już gdzie typowo urzędnik zawalił i broń Boże nie chce tutaj szykanować i proszę 

nie myśleć, że ja tu przyszedłem stoły wywracać ja po prostu patrzę z innej perspektywy  

i troszkę może inaczej pewne rzeczy widzę i tylko chciałem to przekazać broń Boże nikomu 

nie ujmując jego zasług. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Bardzo proszę, następny w kolejności był Pan radny Maciej Drwięga. Bardzo proszę. 

Maciej Drwięga (Radny) 

Szanowni Państwo, ja już króciutko chciałem się zgodzić tutaj w pełnej rozciągłości z pierwszą 

wypowiedzią Pana burmistrza Konrada tam, gdzie powiedział, że to zajmowanie się 

wynagrodzeniami, dietami radnych, wynagrodzeniem Pana burmistrza i dietami radnych 

powinno iść jakby w jednym czasie, w związku z tym mam pytanie konkretne do inicjatora 

jakby tych tej dyskusji i tych zmian do Pana radnego Domaradzkiego, kiedy zamierza złożyć 

propozycję uchwały o zmianie diet radnych? 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Bardzo proszę, nie mam więcej zgłoszeń, Pan burmistrz się jeszcze zgłasza do głosu, bardzo 

proszę Panie burmistrzu. 

Tomasz Matuszewski (Burmistrz Miasta) 

Panie przewodniczący, Panie i Panowie radni na temat swego wynagrodzenia nie będę się 

wypowiadał, wypowiem się tylko na temat zarzutów, które padają tutaj z ust Pana Jerzego 

Domaradzkiego i Pana Adama Korneckiego dotyczącego zwrotu środków, które musieliśmy 

zwrócić ze względu na dwie inwestycje, które nie zostały zrealizowane w odpowiednim czasie. 



Szanowni Panowie tych środków które zwracamy, nie było w budżecie te środki jeszcze raz 

powtarzam załatwiłem jeżdżąc do Warszawy z rezerwy budżetowej państwa to jakie na jakie 

terminy napotkaliśmy na jakie problemy nikt nie wiedział nawet inżynierów tworzących 

projekty i dokumentację bo mapy na których działaliśmy były nie zaktualizowane. Odkrywki 

które realizowaliśmy na tych inwestycjach pokazały, że nie jesteśmy w stanie kontynuować 

dalszych prac i to nie po naszej stronie Urzędu Miasta były takie a nie inne decyzje  

z obsunięciem się tego tej inwestycji. Dlaczego nie powiecie o środkach, które zostały 

wydatkowane i zostały zabezpieczone i wbudowane w miasto? Tylko mówicie o środkach które 

tak naprawdę oddajemy ze względu na to, że z rezerwy budżetowej państwa zostały załatwione, 

ich nie było w budżecie, nie głosowaliśmy nad nim nad tymi tylko tak naprawdę przesuwaliśmy 

te środki które dostaliśmy a nie zrealizowaliśmy ze względu na terminy, i tylko na ten temat się 

będę wypowiadał. Dziękuję bardzo. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo. Następny w kolejności zgłosił się do głosu Pan radny Płaziak bardzo proszę. 

Robert Płaziak (Radny) 

Szanowni Państwo, nie będę się odnosił do wynagrodzenia Pana burmistrza, natomiast odniosę 

się do pracy Komisji Rewizyjnej ja chciałbym zobaczyć te dwie inwestycje i to jeszcze nawet 

przed opinią o budżecie, także bardzo bym prosił o przygotowanie materiałów, z uniesieniem 

Pan burmistrz mówi o inwestycjach no trochę w życiu ich zrealizowałem i powiem tak nie 

podejmuje się inwestycji albo podejmuje się mierząc ryzyko tej inwestycji, jeżeli było takie 

ryzyko i zrobiliście Państwo odkrywki to odstępujemy od umowy i zwracamy środki w tym 

samym momencie, natomiast nie realizujemy ich dalej. Trudną sztuką podejmowania decyzji  

o inwestycjach jest nierealizowanie ich dalej jeżeli nie możemy realizować, jeżeli 

realizowaliście Państwo, to my jako miasto, jako gmina, poniesiemy tego konsekwencji w tej 

chwili ja przyjrzę się tym przepraszam jako Komisja Rewizyjna przyjrzymy się tym projektem. 

Dziękuję bardzo. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo. Szanowni Państwo, nie widzę więcej zgłoszeń do dyskusji zamykam 

dyskusję, przystępujemy do głosowania wniosku Pana radnego Jerzego Domaradzkiego. Proszę 

o przygotowanie głosowania. Bardzo proszę kto z Państwa radnych jest za, kto jest przeciw, 

kto się wstrzymał? 

Szanowni Państwo wniosek zyskał akceptacje 11 głosów za, 6 przeciw, 2 wstrzymujące się. 

Przystępujemy zatem do głosowania uchwały, która zawiera w sobie wniosek radnego Jerzego 

Domaradzkiego bardzo proszę o przygotowanie uchwały do głosowania. Bardzo proszę 

Szanowni Państwo o głosowanie kto z Państwa radnych jest za, kto jest przeciw, kto się 

wstrzymał? 

Za przyjęciem Uchwały Nr III/15/24 głosowało 11 radnych,  głosów przeciwnych  

i 2 wstrzymujące się. Uchwała została przyjęta.  

Lista imiennego głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

 



Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Przechodzimy do kolejnego punktu porządku obrad dzisiejszej sesji. 

Ad. 16 

Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta w sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej 

nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Miasta Sanoka położonej w Sanoku 

obr. Olchowce oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 460 o pow. 0.0132 ha na 

rzecz właścicieli nieruchomości przyległej oznaczonej jako działka nr 461, z ewentualnym 

podjęciem uchwały w tej sprawie. 

 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Bardzo proszę w imieniu Pana burmistrza Pan naczelnik. 

Krzysztof Ćwiąkała (Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej) 

Panie przewodniczący, Wysoka Rado podstawą sprzedaży w tym przypadku jest art. 37 ust 2 

pkt 6 ustawy o gospodarce nieruchomościami, który to artykuł umożliwia sprzedaż 

nieruchomości gminnych w drodze bezprzetargowej w przypadku, kiedy przedmiotem zbycia 

jest nieruchomość jeśli może ona poprawić warunki zagospodarowania nieruchomości 

przyległej w tym przypadku z wnioskiem o sprzedaż działki 460 do powierzchni 132 m²  

w drodze bezprzetargowej na polepszenie warunków zagospodarowania własnej 

nieruchomości to jest działki 461 zwrócił się właściciel tej nieruchomości. Działka gminna 

położona jest w dzielnicy Olchowce, w rejonie ulicy Kółkowej. Na tym obszarze nie 

obowiązuje miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego, w wyniku realizacji tej 

uchwały gmina uzyska dochód który został określony przez rzeczoznawcę majątkowego jest to 

kwota 16 606 zł. W imieniu Pana burmistrza proszę o podjęcie przedstawionego projektu 

uchwały. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Tą sprawę opiniowały dwie komisje. Bardzo proszę o opinię Panią przewodniczącej komisji 

finansowej. 

Anna Szpiech (Przewodnicząca Komisji Finansowo Gospodarczej) 

Komisja finansowa zaopiniowała pozytywnie. Dziękuję. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo, bardzo proszę Pana przewodniczącego komisji infrastruktury  

o przedstawienie opinii komisji. 

Bogusław Kmieć (Przewodniczący Komisji Infrastruktury Miejskiej) 

Komisja infrastruktury zaopiniowała pozytywnie. 

 



Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo. Szanowni Państwo otwieram dyskusję w przedmiotowej uchwale. Czy są, czy 

ktoś z Państwa radnych chciałby zabrać głos? Pan radny Kmieć się zgłasza? Czy się nie 

wyłączył? 

Dziękuję bardzo. Szanowni Państwo, nie widzę zgłoszeń zatem przystępujemy do głosowania 

kto z Pań i Panów radnych jest za? Kto przeciw? Kto się wstrzymał? Bardzo proszę  

o głosowanie. 

Za przyjęciem Uchwały Nr III/16/24 głosowało 18 radnych, głosów przeciwnych  

i wstrzymujących się nie było. Uchwała została przyjęta.  

Lista imiennego głosowania stanowi załącznik do protokołu. 
 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta)  

Przechodzimy do kolejnej uchwały. 

Ad.17 

Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta w sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej 

nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy Miasta Sanoka położonych w 

Sanoku obr. Dąbrówka oznaczonych w ewidencji gruntów jako działki nr 657/17 o pow. 0.0065 

ha, nr 657/19 o pow. 0.0019 ha, nr 657/21 o pow. 0.0013 ha na rzecz współwłaścicieli 

nieruchomości przyległej oznaczonej jako działka nr 657/14, z ewentualnym podjęciem 

uchwały w tej sprawie. 

 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta)  

Bardzo proszę Panie naczelniku pkt 17. 

Krzysztof Ćwiąkała (Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej) 

Panie przewodniczący, Wysoka Rado w tym przypadku również mamy ten tą samą podstawę 

prawną, czyli sprzedaż nieruchomości na rzecz właściciela nieruchomości sąsiedniej w celu 

polepszenia warunków zagospodarowania z wnioskiem o sprzedaż tych trzech niewielkich 

działeczek zwrócili się współwłaściciele nieruchomości oznaczonej jako działka 657/14. 

Działki gminne położone są w Sanoku w obrębie Dąbrówka, w rejonie ulicy Targowej i wykup 

tych działek pozwoli na doprowadzenie do zgodności stanu faktycznego ze stanem prawnym, 

na tym obszarze również nie obowiązuje miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego,  

w sąsiedztwie tych działek mamy plan tzw. Drogę zbiorczą typu Z, w wyniku realizacji tej 

uchwały gmina uzyska dochód równy wartości nieruchomości który został ustalony przez 

rzeczoznawcę majątkowego i w tym przypadku będzie to kwota 8 110 zł. brutto. W imieniu 

Pana burmistrza proszę o podjęcie przedstawionego projektu uchwały. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Ten projekt uchwały opiniowały dwie komisje, bardzo proszę Panią przewodniczącą komisji 

finansowej o przedstawienie opinii komisji. 



Anna Szpiech (Przewodnicząca Komisji Finansowo Gospodarczej) 

Komisja finansowa zaopiniowała pozytywnie. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo Pana przewodniczącego komisji infrastruktury proszę o opinię. 

Bogusław Kmieć (Przewodniczący Komisji Infrastruktury Miejskiej) 

Komisja infrastruktury zaopiniowała pozytywnie. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo. Szanowni Państwo, otwieram dyskusję w przedmiotowej sprawie, nie widzę 

zgłoszeń do dyskusji, zamykam dyskusję, bardzo proszę o głosowanie, kto z Państwa, radnych 

jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o głosowanie. 

Za przyjęciem Uchwały Nr III/17/24 głosowało 18 radnych, głosów przeciwnych  

i wstrzymujących się nie było. Uchwała została przyjęta.  

Lista imiennego głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Przechodzimy do kolejnego punktu dzisiejszego porządku obrad pkt 18. 

Ad.18 

Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta w sprawie sprzedaży w drodze przetargu 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej stanowiącej własność Gminy Miasta Sanoka 

położonej w Sanoku obr. Śródmieście oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 1539/5 

o pow. 0.0421 ha, z ewentualnym podjęciem uchwały w tej sprawie. 

 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Bardzo proszę Panie naczelniku. 

Krzysztof Ćwiąkała (Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej) 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado przedmiotem uchwały jest wyrażenie zgody na sprzedaż 

w drodze przetargu działka nr 1539/5, powierzchnia 421 m² o kupno tej działki w formie 

przetargu zwrócili się do burmistrza właściciele nieruchomości oznaczonej jako działka 1539/6 

ale w związku z tym, iż przedmiotowa działka może być samodzielnie zagospodarowana 

dlatego też została przygotowana do sprzedaży w formie przetargu nieograniczonego. Działka 

ta położona jest w dzielnicy Śródmieście, w odległości około 90 m na południe od ulicy 

Rymanowskiej i 50 m od ulicy Słowackiego, posiada kształt czworokąta o regularnych, 

prostych granicach, teren działki jest płaski na obszarze na którym położona jest ta 

nieruchomość obowiązuje miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego o nazwie Jasna 1 

jest to plan z 2008 roku i zgodnie z ustaleniami planu miejscowego działka położona jest  



w obszarze oznaczonym symbolem 1 MN i są to tereny zabudowy mieszkaniowej, 

jednorodzinnej. Cena nieruchomości została określona na kwotę 67 360 zł. netto i do tej ceny 

zostanie doliczony podatek VAT ponieważ nieruchomość jest objęta miejscowym planem 

zagospodarowania przestrzennego. W imieniu Pana burmistrza proszę o podjęcie 

przedstawionego projektu uchwały. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Wysoka Rado tą uchwałę opiniowały dwie komisje, bardzo proszę Panią przewodniczącą 

komisji finansowej o przedstawienie opinii. 

Anna Szpiech (Przewodnicząca Komisji Finansowo Gospodarczej) 

Komisja finansowa zaopiniowała pozytywnie. Dziękuje. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo i bardzo proszę Pana przewodniczącego komisji infrastruktury  

o przedstawienie opinii. 

Bogusław Kmieć (Przewodniczący Komisji Infrastruktury Miejskiej) 

Komisja Infrastruktury zaopiniowała pozytywnie. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo. Szanowni Państwo, otwieram dyskusję w przedmiotowej sprawie, nie widzę 

zgłoszeń do dyskusji, zamykam dyskusję, bardzo proszę o głosowanie, kto z Pań, Panów 

radnych jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 

Za przyjęciem Uchwały Nr III/18/24 głosowało 18 radnych, głosów przeciwnych  

i wstrzymujących się nie było. Uchwała została przyjęta.  

Lista imiennego głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Przechodzimy do kolejnego punktu dzisiejszego porządku obrad. 

Ad. 19 

Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta w sprawie przyznania prawa do używania herbu 

Miasta Sanoka przez Stowarzyszenie "ARS MUSICA", z ewentualnym podjęciem uchwały 

w tej sprawie. 

 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

W tej sprawie w imieniu Pana burmistrza bardzo proszę Panią burmistrz Nazarkiewicz. 

 



Jowita Nazarkiewicz (Zastępca Burmistrza ds. Społecznych) 

Panie przewodniczący, Wysoka Rado w imieniu Pana burmistrza chciałabym przedstawić 

projekt uchwały w sprawie przyznania prawa do używania herbu miasta Sanoka. 

Stowarzyszenie ARS Musica zwróciło się z prośbą o zgodę na umieszczenie herbu miasta 

Sanoka w materiałach promocyjnych w szczególności podczas Czwartego Międzynarodowego 

Festiwalu Chóru w Watykanie. Stowarzyszenie promuje wykonawców muzyki, organizuje 

warsztaty muzyczne, wyjazdy zespołu muzycznych, koncerty, inne imprezy w zakresie 

promocji kultury w szczególności patronuje Sanockiemu Chórowi Kameralnemu, chór ten  

w dniach 7 -9 czerwca br. bierze udział w czwarty w Czwartym Międzynarodowym Festiwalu 

Chóru w Watykanie. Podjęcie uchwały przyczyni się do eksponowania herbu miasta we 

wspomniany wyżej sposób, co z kolei przełoży się na promocję miasta. Podjęcie uchwały nie 

niesie za sobą żadnych skutków finansowych, dodam jeszcze, że prawo do używania herbu 

przyznaje się na okres 3 lat. W imieniu Pana burmistrza, bardzo proszę Wysoką Radę o podjęcie 

uchwały. Dziękuje.  

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo Pani burmistrz ten projekt uchwały opiniowała komisja oświaty, bardzo proszę 

Pana przewodniczącego o przedstawienie opinii. 

Maciej Drwięga (Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki) 

Panie Przewodniczący, opinia pozytywna, dziękuję. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo, Szanowni Państwo, otwieram dyskusję w przedmiotowej sprawie, nie widzę 

zgłoszeń do dyskusji, zamykam dyskusję, bardzo proszę o głosowanie, kto z Pań, Panów 

radnych jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o oddanie głosu. 

Za przyjęciem Uchwały Nr III/19/24 głosowało 19 radnych, głosów przeciwnych  

i wstrzymujących się nie było. Uchwała została przyjęta.  

Lista imiennego głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.20 

Zapytania i wolne wnioski. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Przechodzimy do pkt 20 dzisiejszego porządku obrad, zapytania i wolne wnioski. Bardzo 

proszę, czy ktoś z Pań, Panów radnych ma zapytania lub wolne wnioski. Bardzo proszę. Pani 

radna Henryka Tymoczko. Bardzo proszę. 

Henryka Tymoczko (Radna) 

Panie przewodniczący, Panowie, Państwo burmistrzowie, Szanowna Rado, zaproszeni goście, 

ja pytam Pana burmistrza Matuszewskiego czy rozważał przeniesienie lokalu wyborczego  

z dworca PKS do innego lokalu? 



Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Może zrobimy także radni, bo ponieważ jest kolejka. 

Henryka Tymoczko (Radna) 

Ale to ale to już tak bym chciała teraz, bo na sam będą pytania do zastępcy. Dobra?  

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Ale to Pani radna ma więcej pytań?  

Henryka Tymoczko (Radna) 

Tak. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

To jedno tylko to może pani radna sformułuje pytania, żeby sprawniej było? No to dobrze, 

bardzo proszę. 

Henryka Tymoczko (Radna) 

Odnośnie tego przeniesienia lokalu, i jeszcze druga kwestia, tak jak mówił Grzesio, radny 

miasta Sanoka Nogaj u nas na Posadzie jest teraz gorący okres, ponieważ są odczytywane 

pociągi ciepła, ludzie są po prostu zakłopotani i tak bardzo proszę Pana burmistrza 

Matuszewskiego czy Pana burmistrza Artura o tak jakby wyciszenie tych emocji, bo naprawdę 

taka atmosfera na Posadzie to jest taka troszeczkę stresowa, także Państwo burmistrzowie, 

macie już wiedzę zanim Panu Grzesiowi odpiszecie na interpelację to myślę, że dzisiaj usłyszą 

mieszkańcy Posady, internauci bo jesteśmy przecież oglądani i słyszalni na terenie miasta 

Sanoka i całego świata jak to będzie, ale z tego, co ja wiem to naprawdę nie będzie drogie to 

ciepło z tych właśnie kontenerów czy tam zbudowanego w przyszłości wielkiego pieca  

o wielkiej przepustowości na Posadzie i to by było na tyle tego pytania. Dziękuję bardzo. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo Pani radnej, ja tylko przypomnę jeszcze raz dla porządku wszystkim, że jeżeli 

chcemy uzyskać odpowiedzi na piśmie, to wniosek należy złożyć na piśmie jeżeli Państwo 

radni tego nie oczekują, jeżeli burmistrz będzie mógł w danym momencie odpowiedzieć dzisiaj 

na sesji, to oczywiście taką odpowiedź Państwo uzyskają, bardzo proszę następny w kolejności 

jest Pan radny Adam Kornecki bardzo proszę. 

Adam Kornecki (Radny) 

Dziękuję Panie przewodniczący, Panowie burmistrzowie. Na cmentarzu centralnym nie jest 

wykoszona trawa pomiędzy grobami, trawa jest już no w pas i ludzie się pytają, dlaczego 

administrator nie dba o teren, i druga rzecz wiem, że to miasta tak nie dotyczy, ale ścieżka 

pieszo rowerowa zgłaszają mi mieszkańcy, że firma która to niby sprzątała, ten chodnik, ciąg 

pieszo rowerowy, że to zrobiła niedbale, że nadal jest ten piasek, że nie jest ta usługa należycie 

wykonana. Także tu bym prosił o interwencję i sprawdzenie. 



Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo. Następnie w kolejności jest Pan radny Grzegorz Kozak, bardzo proszę. 

Grzegorz Kozak (Radny) 

Dziękuję Panie przewodniczący, Państwo burmistrzowie, dwie sprawy pierwsza sprawa to jest 

taki wniosek wręcz, żeby zamontować kosze takie, które by były do segregacji śmieci takie 

które są na rynku, też na ogródku jordanowskim bo teraz przechodząc zaczyna się sezon  

i widzimy, że tej segregacji nie ma a druga sprawa, że te śmieci się walają po prostu po całym 

ogródku, a kolejna sprawa to jest też związana z koszeniem trawy, i tutaj mówię od obszar od 

potoku olchowieckiego w kierunku z skansenu, tam są umiejscowione ławki przeznaczone do 

rekreacji, jakiś tam paleniska są, więc też teren nie jest koszony i prosiłbym, aby też tą sprawą 

się zająć. Dziękuję bardzo. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo, bardzo proszę Pan radny Konrad Kawa. 

Konrad Kawa (Radny) 

Panie przewodniczący Szanowna Rado, Państwo, Panie Burmistrzu. Pierwszy wniosek dotyczy 

zamontowania koszy na śmieci na odcinku między mostem białogórskim a przystankiem na 

Białej Górze, to jest odcinek około 500, być może 550 m. tam nie ma żadnego kosza na śmieci, 

no jest to odcinek uczęszczany przez mieszkańców, przez turystów, czy osoby tam chodzą 

pieszo, czy gdzieś tam jeżdżę rowerami. Jest to też w kierunku orlego kamienia, także 

prosiłbym w miarę możliwości o zamontowanie dwóch być może trzech koszy na śmieci na 

tym odcinku jeżeli oczywiście była taka możliwość. Druga kwestia dotyczy tworzenia wjazdów 

dla samochodów ratowniczych na ogródek jordanowski, na u nas na Wójtostwie, tam był wjazd 

dla samochodów natomiast po sprzedaży w zeszłym roku piętnastoarowej działki 

zlokalizowanej w obrębie ogródki jordanowskiego, ta działka została sprzedana właśnie z tym 

wjazdem i dzisiaj tam mamy trzy wejścia dla osób jakby fizycznych, pieszych natomiast gdyby 

się coś tam stało złego nie daj Boże gdyby to wymagało interwencji czy karetki, czy straży 

pożarnej, czy policji, no to no to nie ma możliwości w tej chwili wjechania, wjechania na 

ogródek jordanowski, a zwłaszcza że no, zbliżamy się do okresu wakacyjnego, więc tam 

natężenie ruchu będzie na pewno większe. Ostatnia kwestia dotyczy ulicy Młynarskiej, tam 

znaczy to jest jakby ta odnoga Młynarskiej w okolicach domu 59, 61 to jak tutaj wjeżdżamy od 

czołgu to jedziemy tutaj w prawo tam tą dróżka ona, że tak powiem, się tam kończy 3/4 ulicy 

jest bardzo dobrze naświetlone naprawdę super to wygląda natomiast mieszkańcy zgłaszali,  

że na końcu tej ulicy, no jest po prostu ciemno, bardzo ciemno i jeżeliby była możliwość,  

to kwestia postawienia tam jakieś lampy solarnej żeby właśnie to bezpieczeństwo mieszkańców 

tam na końcu tej ulicy zwiększyć. Dziękuję. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo. Następny w kolejności zgłosił się do głosu Pan radny Łukasz Radożycki. 

Bardzo proszę. 

 



Łukasz Radożycki (Radny) 

Dziękuję Panie przewodniczący, Państwo burmistrzowie, Wysoka Rado, ja chciałem złożyć 

wniosek o doposażenie obiektów przy ulicy Białogórskiej m.in. skateparku, miasteczka ruchu 

drogowego, o dodatkowe ławeczki dla osób odwiedzających to miejsce. Problem małej ilości 

miejsc jest mi zgłaszany przez mieszkańców. Obecnie jest to miejsce bardzo uczęszczane przez 

rodziny z dziećmi i takie słoneczne dni jest to bardzo uciążliwe, żeby rodzice pilnowali dzieci 

przez parę dwie, trzy godziny jak dzieci się bawią i stoją w słońcu, a ławeczek jest na 

miasteczku ruchu drogowego dwie, trzy ławeczki skateparku jest chyba dwie jakby była 

możliwość tam ławki dostawić to bym bardzo wdzięczny, dziękuję. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo, bardzo proszę. Pan radny Dawid Lewandowski. 

Dawid Lewandowski (Radny) 

Panie przewodniczący, Wysoka Rado, Państwo burmistrzowie, ja przypominam się ze sprawą 

ulicy Cegielnianej którą zgłaszałem podczas ostatniej sesji, od tamtego momentu otrzymałem 

jeden telefon. Nie wiem, czy od Pana naczelnika, czy od pracownika po prostu podległego temu 

wydziałowi, natomiast od tego czasu nie wiem, czy tam ktoś się pojawił bo nie mam takich 

głosów ale miejsce, że tak powiem stało jak stoi. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo, bardzo proszę Pan radny Maciej Drwięga. 

Maciej Drwięga (Radny) 

Panie przewodniczący, Panowie burmistrzowie. Jeden wniosek podobny chyba jak Pana 

Adama Korneckiego, proszę o niezwłoczną interwencję porządkową na cmentarzu na Posadzie 

przy Lipińskiego w zakresie właśnie zarośniętych alejek, w tym głównej alei cmentarnej. 

Zdjęcia wczoraj jeden z mieszkańców podesłał, faktycznie wygląda to bardzo źle, i druga 

właściwie prośba, nie będę tego składał jako wniosek na piśmie, ale jeżeli dobrze pamiętam 

proszę mnie poprawić jeżeli się tu mylę, jest 30 dni na usunięcie materiałów wyborczych takich 

reklamowych z różnych ścian prawda, elewacji i tak dalej tak dobrze mówię 30 dni chyba więc 

zwracam się tutaj do Andrzeja bo nie wiem kto jest do Pana Andrzeja Romaniaka, bo chodzi  

o klub Łączy Nas Sanok, przechodziłem już kilkakrotnie miałem podesłać myślałem,  

że zostanie to ściągnięte albo zaklejone, w dalszym ciągu wiszą plakaty tak to można chyba 

nazwać, jednego z waszych kandydatów nie dostał się tutaj do Rady, bo gdyby się dostał to 

powiedziałbym to w wprost to jest konkretnie na ulicy Robotniczej na Posadzie, Posada była 

zarzucona właśnie plakatami tego Pana, widocznie kilka nie zdążył ściągnąć, prosiłbym jednak 

o przejechanie się po mieście zresztą mam taką prośbę do wszystkich jak gdzieś widzimy 

innych komitetów, zgłaszajmy to bo mieszkańcy nie mają potrzeby oglądać dwa miesiące po 

wyborach dalej tych samych plakatów. Dziękuję. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo, bardzo proszę Pan radny Jerzy Domaradzki. 



Jerzy Domaradzki (Radny) 

Wysoka Rada, Panie burmistrzu, Panie przewodniczący ja tutaj akurat się podeprę Panem 

burmistrzem ze zgłoszeniem światła mi się podoba, także Panie burmistrzu mamy te wspólne 

cele i na pewno znajdziemy dzisiaj rano tak zażartowałem sobie bo oglądałem dużo sesji Pana 

właśnie takie wystąpienia też były niektóre śmieszne i tam były dużo przytyków do Pana 

przewodniczącego, czerwony krawat tam mnie się dzisiaj ubrała czerwona koszula, także to 

było zupełnie przypadkowo. Ja jeżdżę dużo ranny ptaszek jestem, a teraz odkąd zostałem 

radnym to nie tylko tam jeżdżę po Olchowcach tylko dużo rower rowerem po całym mieście, 

jakby była możliwość taka prośba oczywiście bez żadnej odpowiedzi nie potrzebuje jeżeli 

mamy jeszcze te zegary oszczędzać skręćmy je jeszcze nawet pół do czwarte już nie trzeba 

światła naprawdę było trzecia godzina 3:15 mało, mało kto chodzi po tych ulicach, przykręćmy 

jeszcze teraz to mocno, bo przy dobrej pogodzie, ja byłem na rowerze ostatnio wyjechałem za 

dwadzieścia czwarta na serpentyny jeszcze się wszystko świeciło, może teraz w lecie to 

naprawdę połapiemy tych trochę złotówek to tak to tak jakby ktoś odpowiedzialny za te zegary 

mocniej to przykręcał, tak uważam, chyba że jest inna decyzja i drugie pytanie do Pana 

przewodniczącego, jak wygląda mój wniosek z dnia 15 maja w sprawie pełnienia funkcji 

radnego w tych kadencji, to tyle. Dziękuję bardzo. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo, ja od razu odpowiem tutaj, żeby nie zostawiając tego na koniec, więcej pytań 

do mnie nie będzie. Wniosek oczywiście został nadany mu tok został skierowany do biura 

prawnego celem wydania opinii, czy jakie działania Rada może w tym zakresie podjąć 

kontrolne, czy też stany stanowiące, i żeby biuro prawne przeanalizowało wyroki sądu w tej 

sprawie i wskazało, jakby ścieżkę postępowania w sposób formalny należy przeprowadzić. 

Bardzo proszę Pan radny Grzegorz Nogaj. 

Grzegorz Nogaj (Radny) 

Panie przewodniczący, Panowie burmistrzowie, Wysoka Rado, ja mam takie trzy wnioski, 

mieszkańcy dzielnicy Posada proszą o ustalenie oraz ustawienie regulaminu na siłowni 

plenerowej znajdującej się przy ulicy Kawczyńskiego, każdy obiekt użyteczności publicznej 

powinien zawierać ściśle określone regulamin tym bardziej, że obiekt, o którym jest mowa jest 

w pełni ogrodzony. Moja propozycja to regulamin stojący a nie zawieszony na siatce 

ogrodzenia który po pewnym czasie może zniknąć jak w ostatnim czasie zakaz wprowadzania 

psów. Dobrym rozwiązaniem, który w ostatnim czasie został zrealizowany pod jednym  

z urządzeń na siłowni jest ułożony kawałka kostki brukowej co poprawia jakość 

wykonywanych ćwiczeń na siłowni, mam również prośbę, aby odpowiednie służby zajęły się 

wyplewieniem tego obiektu z niepotrzebnych chwastów i trawy na kamieniach. Mam też 

pytanie od młodszej części naszego społeczeństwa, dopytuje się, czy Pan burmistrz ma 

informacje od prywatnego dewelopera który będzie budował pasaż handlowy, jakie sklepy 

znajdą się w tym obiekcie? I mieszkańcy Sanoka zgłaszają problem, który dotyczy odchodów 

zwierzęcych znajdujących się na ulicach naszego miasta. Czy jest możliwość w paru miejscach 

w każdej z dzielnic zamontowanie specjalnych pojemników na odchody zwierzęce oraz na 

bieżąco opróżnianie tych pojemników? Wydaje mi się, że wyrzucanie do zwykłego pojemnika 

na śmieci odchodów zwierzęcych jest rozwiązaniem nieekologicznym, a tym bardziej 

higienicznym. Dziękuję. 

 



Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo, bardzo proszę Pani radna Anna Szpiech. 

Anna Szpiech (Radna) 

Szanowny Panie przewodniczący, Szanowna Rado, Państwo burmistrzowie, ja akurat nie 

zwracam się z żadnym wnioskiem, z żadnym zapytaniem przed dzisiejszą radą, przy dzisiejszą 

sesją zostałam poproszona o zasygnalizowanie po takiego problemu, który w ostatnich dniach 

stworzył się na mojej dzielnicy Dąbrówka, konkretnie dotyczy to mam tutaj takie pisma to są 

to jest pismo zawiadamia zawiadamiające ze Starostwa Powiatowego o wszczęciu 

postępowania administracyjnego w sprawie wydania pozwolenia na wykonanie stacji bazowej 

telefonii komórkowej Play i tam jest numer podany wraz z kablową linią zasilającą i kanalizacją 

bo nie mogę czy też strasznie kanalizacją kablową na działkach 2452/1 2452/2 w Sanoku 

Dąbrówka. To pismo zostało stworzone 13 maja, natomiast mieszkańcy dzielnicy Dąbrówka 

zgłosili swój sprzeciw 21 maja, to jest mniej więcej zlokalizowane przy ulicy Śląskiej  

o szkodliwości raczej w zasadzie osoby, które zgłaszają swój sprzeciw posiłkują się jakimiś 

danymi takimi z Internetu gdzie jest mowa o szkodliwości takich masztów komórkowych, więc 

tak samo zwołali osoby które podpisały ten sprzeciw chcą spotkania takiego z mediami 

lokalnymi ale też proszą o wsparcie radnych miasta, proszą o wsparcie radnych rady dzielnicy. 

Proponują spotkanie 17 piątek to jest 31 maja o 17 przy ulicy Śląskiej, to jest tak jak jest gabinet 

Pani doktor Szajnowskiej przy gabinecie stomatologicznym więc jeśli ktoś z Państwa chciałby 

wesprzeć osoby protestujące to ja bardzo serdecznie proszę o wsparcie także dziękuję bardzo. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo, bardzo proszę Pan radny Robert Płaziak. 

Proszę włączyć mikrofon. 

Robert Płaziak (Radny) 

Ja mam w zasadzie dwa pytania jakich spółek udziałowcem jest Gmina Miasta Sanoka? I drugie 

pytanie, kto jest przedstawicielem Gminy Miasta Sanoka w radach nadzorczych tych spółek? 

Dziękuję. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo, nie widzę więcej zgłoszeń Panie burmistrzu na koniec jeszcze ja mam jedno 

pytanie. Zwrócili się do mnie mieszkańcy w tym jeden z fotografów sanockich żeby 

poinformować ich kiedy wróci fontanna dziewczynka z parasolką? Ponieważ miała wrócić tam 

na pierwszy dzień wiosny czy tam troszkę później Pan burmistrz to wyjaśniał, ale trochę czasu 

minęło i zwrócili się do mnie jako do przewodniczącego żeby, żeby ten temat poruszył dlatego 

bardzo bym prosił o informację co w kwestii tej fontanny. Szanowni Państwo nie widzę więcej 

pytań bardzo proszę, czy Pan burmistrz chciałby odpowiedzieć na część zadanych pytań? 

Bardzo proszę Pan burmistrz Kondrat. 

 

 



Artur Kondrat (Zastępca Burmistrza ds. Rozwoju) 

Pani przewodnicząca ja może na część pytań udzieli odpowiedzi ale Pan burmistrz Tomasz 

Matuszewski na tą najważniejszą inwestycję na Posadzie ciepłowniczą zmiana siedziby lokalu 

wyborczego generalnie pomiędzy wyborami do samorządu a teraz do Parlamentu 

Europejskiego no był krótki okres czasu natomiast tak naprawdę te decyzje o zmianie 

lokalizacji komisji obwodu siedziby należą do komisarza wyborczego, burmistrz nie może tutaj 

jednostronnie podejmować dość często tak decyzji dlatego, że to są stałe obwody do głosowania 

i myślę, że po wyborach do Parlamentu Europejskiego będzie czas na to, żeby na spokojnie  

z komisarzem wyborczym w Krośnie przedyskutować również to natomiast było za mało czasu 

jeśli chodzi o o o te najbliższe wybory. Jeśli chodzi o pytanie Pana Adama Korneckiego  

o sprzątanie chodników, pieszo, ciągów pieszo rowerowych przy ulicy Krakowskiej zwrócimy 

uwagę do Podkarpackiego Zarządu Dróg Wojewódzkich aby no wyegzekwował poprawkę od 

wykonawcy, ja również dzisiaj też zainterweniuje u prezesa Sanockiego Przedsiębiorstwa 

Gospodarki Mieszkaniowej o zintensyfikowanie prac związanych z koszeniem cmentarza. 

Kosze na śmieci w ogródku jordanowski, to był wniosek Pan Grzegorza Kozaka no bo 

postaramy się tam przejrzeć oględziny, dokonać i ewentualnie dołożyć jeszcze dodatkowe 

kosze na śmieci, również ulica Biała Góra potwierdzam tam po wybudowaniu chodnika i coraz 

częściej tam więcej mieszkańców chodzi na spacery. Postaramy się tam też również zaradzić, 

co do oświetlenia na końcówce ulicy Młynarskiej no to jeżeli ma to być oświetlenie liniowe to 

musimy tutaj sporządzić dokumentacje, nie możemy tego bez dokumentacji projektowej, chyba 

że to chodziłoby o światło led, ale no przeanalizujemy z wydziałem taką potrzebę, to podobne 

wizytę zrobimy na terenie rekreacyjnym przy ulicy Białogórskiej żeby ewentualnie wniosek 

Pana Łukasza Radożyckiego uwzględnić, co do utwardzenia dodatkowo miejsca parkingowego 

przy ulicy Cegielnianej sprawdziliśmy tak jest to własność miasta ten teren. Kierownik budowy 

wie, że ma jakby to dodatkowe miejsce jeszcze parkingowe wybudować 

 i utwardzić, przykręcenie oświetlenia rano mamy system który umożliwia nam skrócenie czasu 

działania oświetlenia myślę, że ten taka korekta nie wiem 10, 15 minut jest jak najbardziej 

możliwa. Postępowanie odnośnie telefonii komórkowej, my już jesteśmy w kontakcie  

z mieszkańcami sprawdziliśmy czy wydział gospodarki przestrzennej wydał taką decyzję 

lokalizacji celu publicznego no to przedsięwzięcie niemniej jednak Pan naczelnik stwierdził, 

że tam jest miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego, który takiej inwestycji nie 

zakazuje, on jest dość anachroniczny z 2001 roku no i inwestor w związku z tym wprost już 

bez konsultacji i uzyskania tej decyzji o warunkach zabudowy u burmistrza, złożył wniosek do 

starosty sanockiego który ma prowadzić w jego imieniu wydział architektury postępowanie  

w celu pozwolenia na budowę. Tutaj Pan burmistrz jakby decyzyjnych takich możliwości nie 

ma, to jest wszystko jakby w rękach wydziału architektury starostwa powiatowego. Dziękuję. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Bardzo proszę Panie burmistrzu. 

Tomasz Matuszewski (Burmistrz Miasta) 

Panie przewodniczący, Panie i Panowie radni odniosę się do kilku kwestii Pan burmistrz już 

poinformował o tym punkcie wyborczym jak to jest tym dworcem, no faktycznie ten okres jest 

troszeczkę krótki i komisarz wyborczy no takiego wniosku żeby nam nie zatwierdził dlatego 

już nie chcemy takich zmian wprowadzać. Szanowni Państwo jeśli chodzi o Posadę i kocioł 

gazowy o którym mówimy ja w następnym tygodniu jestem w Narodowym Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej, jesteśmy umówieni z Panem prezesem Krzysztofem 



Jaroszem w tej sprawie, mieliśmy także spotkanie z Panem starostą obecnym Panem 

Pieszczochem, udało nam się wdrożyć decyzję dotyczącą w można powiedzieć udało nam się 

wdrożyć działania dotyczące podjęcia decyzji instalacji tego kotła gazowego który będziemy 

mogli realizować na zasadzie wz-tki a nie decyzji dotyczącej projektu, dlatego też to 

przyspieszy nam na pewno pracę, co do tych pytań które spływają od Państwa nawet w ramach 

tych interpretacji, dlaczego nie podjęto wcześniej żadnych czynności w sprawie zabezpieczenia 

dopływu ciepła, no Szanowni Państwo trudno odpowiadać na takie pytania w ogóle bo one nie 

mają przełożenia na to jaka jest rzeczywistość i co na co my napotkaliśmy, to nie jest to,  

że miasto gdzieś wcześniej zaniedbało albo urzędnicy zaniedbali to, że jest sytuacja  

z infrastrukturą ciepłowniczą taka a nie inna która była budowana przez lata. My nie jesteśmy 

dzisiaj w stanie z naszej ciepłowni z Kiczur dostarczyć ciepło na drugą stronę czyli przebić się 

przez tory można powiedzieć i dostarczyć to ciepło do mieszkańców Posada i Spółdzielni 

Autosan. Dlaczego? Ponieważ koszty samego dostarczenia ciepła na tamtą stronę, przebicia się 

i zwiększenia mocy instalacji na Kiczurach to jest ponad 100 000 000 zł. z naszych wyliczeń  

i z wyliczeń tych inżynieryjnych. Obecnie instalacja na Kiczurach nie jest w stanie i nie ma 

takiej mocy przerobowej żeby mogła dostarczyć to ciepło, czyli musi być instalacja po tamtej 

stronie, która była realizowana przez firmę Rubber Company ale to firma Rubber Company ze 

względu na restrykcje unijne ze względu na emisję dwutlenku węgla biorąc pod uwagę to,  

że koszty wzrastały jej i za tą emisję musiała płacić dużo więcej podjęła decyzję w pewnym 

czasie dla siebie nieokreślonym a dla nas był to czas, który zaskoczył nas wszystkich, ponieważ 

firma nie chciała zwiększać rachunków mieszkańcom o dziesięciokrotnie np. ponieważ płaciła 

kilka milionów kary za emisję dwutlenku węgla. My podjęliśmy działania związane z budową 

kotła na biomasę co obniżyło nam dzisiaj koszty na emisji dwutlenku węgla o ponad 4 000 

000 zł. to też pokazało, że dla przedsiębiorców od 1 maja koszty za ciepło ci którzy korzystają 

z naszego ciepła zostały obniżone o 28% ale biorąc pod uwagę Posadę, jesteśmy można 

powiedzieć na dobrej drodze żeby już za niedługo rozpoczęły się tam pracę czego one zostały 

wstrzymane i to nie jest znowu nasza jakaś tutaj omyłkowa praca albo zaniedbania po naszej 

stronie, tylko zmiana władz w Narodowym Funduszu Ochrony Środowiska spowodowała,  

że nasz projekt ugrzęsł i nasz wniosek ugrzęsł do momentu wyboru nowych władz, gdzie nie 

mieliśmy nawet kontaktu z jednym czy drugim prezesem, dzisiaj już jestem po rozmowach  

z Panią prezes narodowego funduszu, w tamtym tygodniu otrzymałem od niej informację 

SMSową, że mogę już przyjechać i dokumenty już są brane pod uwagę i nasz wniosek będzie 

rozpatrywany właśnie w następnym tygodniu w środę dotyczący właśnie Posady  

i dofinansowania, bo inwestycja będzie kosztowała nas około 30 chyba milionów 33 z tego co 

pamiętam 28 000 000 netto. Jakie będą koszty utrzymania tymczasowych kontenerów 

grzewczych? No nie jestem w stanie dzisiaj państwu odpowiedzieć, bo na pewno będzie to 

zależało od ilości beneficjentów którzy się podłączą do tej instalacji, czy Autosan będzie 

realizował swoje ciepło, bo wiemy, że ma jakieś tam pomysły ale wiemy też o tym, że nie zdąży 

bo przy wypowiedzeniu przez firmę Rubber Company tej umowy, tego terminu umowy, może 

dojść do sytuacji takiej, że część tych zakładów pracy nie będzie miała tego ciepła ale też te 

rozmowy trwają pomiędzy zakładami, pomiędzy nami a firmą Rubber Company, wierzę w to, 

że tak jak obiecaliśmy to ciepło zostanie dostarczone w tym roku przez nas do mieszkańców 

Posady. Jakie będą jego koszty? Nie wiem, nie mam wyliczeń, na razie musiałbym uzyskać 

takie informacje od naszych przedstawicieli, naszych inżynierów, działających przy obecnej 

ciepłowni na Kiczurach, Pan Tomasz Orłowski się tym zajmuje. Myślę, że następnym razem 

można by było także na sesji poprosimy go żeby wyjaśnił na jakim etapie są te wszystkie 

decyzje które będą pokazywały też harmonogram naszych prac jakie będziemy czynić na 

Posadzie, ale bierzemy to na siebie i jak to pan Jerzy Domaradzki mówi bierzemy to na klatę. 

 



Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo, Pan Burmistrz Artur Konrad jeszcze tak. 

Artur Kondrat (Zastępca Burmistrza ds. Rozwoju) 

Ja może uzupełnię swoją wypowiedź dlatego, że no transmisję z obrad dzisiejszej sesji 

obserwuje prezes Sanockiego Przedsiębiorstwa Gospodarki Mieszkaniowej i tutaj przekazał mi 

informację dla Pana Adama Korneckiego i Pana Macieja Drwięgi, że już SPGM jest po 

pierwszym wiosennym koszeniu teraz jest w trakcie drugiego i że do czwartku mają być 

cmentarze wykoszone. Dziękuję. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Panie Burmistrzu, nie przekazał informacji odnośnie fontanny, fontanny bo też zadałem 

pytanie. 

Tomasz Matuszewski (Burmistrz Miasta) 

Jeśli chodzi o fontannę, ja odpowiem już udzieliłem tą odpowiedź udzieliłem tej odpowiedzi 

ostatnio gdzieś tam w social mediach już nie pamiętam była to odpowiedź pisemna, którą 

otrzymałem z naszego wydziału umowa z firmą którą podpisaliśmy dotycząca odbudowy tej 

dziewczynki z parasolką oraz instalacji, jest została wydłużona ze względu na bardzo naprawdę 

duże zniszczenia do 30 do końca czerwca ma być z tego co wiemy już zainstalowana 

dziewczynka tak jest tak umowa obejmuje. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo Panie burmistrzu, proszę, bardzo jeszcze do głosu zgłosił się Pan Radny Jerzy 

Domaradzki bardzo proszę. 

Jerzy Domaradzki (Radny) 

Ja tylko krótko bo tego cmentarzach o koszeniu ja też ostatnimi czasy chodzę bardzo często  

i tam w dzielnicy Olchowce proszę bardzo służby odpowiedzialne jeżdżę tą drogą zaraz za 

kościołem jak to Państwo wiecie i tam były naprawiane takie dwie bardzo duże dziury, one nie 

wiem jak były wyglądały dosyć solidnie ale po zimie to wszystko wypadła, wpada się i można 

tam felgi porozwalać i tak dalej, tam jest promień około metra brakuje asfaltu ale jest tak 

nietypowe miejscu, że bardzo ostre kanty, także najlepiej chyba wyciąć kawałek tego asfaltu  

a nie tak jak się przyjeżdża i łopatą przyklepuje i jedzie się dalej, bo to nie ma sensu naprawdę 

to mocne auto przejedzie jest, jest pozamiatane szkoda pracy i pieniędzy. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo, bardzo proszę Pan radny Maciej Drwięga. 

 

 



Maciej Drwięga (Radny) 

Panie przewodniczący tu dziękuję Panu prezesowi za szybką reakcję nie jest kwestia chyba 

tylko koszenia, tylko plewienia bo jakby pokaże tutaj fotkę tak wygląda ta główna aleja prawda, 

tutaj z tym będzie pewno większy kłopot bo tutaj się tego już nie skosi no trzeba to po prostu 

doprowadzić do porządku. Pytanie kto to może zrobić? I pytanie takie z ciekawości Pan 

burmistrz Matuszewski, Pan użył takie sformułowania że jedzie Pan z prezesem z SPGK do 

Warszawy, czyli w dalszym ciągu Pan prezes jest prezesem SPGK? Dziękuję. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Bardzo proszę, Pan Burmistrz. 

Tomasz Matuszewski (Burmistrz Miasta) 

Panie przewodniczący, Panie i Panowie radni, jeszcze ostatnio na komisji była taka sytuacja, 

która mnie bardzo zaniepokoiła wiem, że te słowa może nie padły oficjalnie ale też gdzieś 

między nami i myślę, że ten przekaz powinien zostać dzisiaj wyprostowany, Pani 

Przewodnicząca komisji finansowej powiedziała takie słowa cytuję, może się pomylę tam  

w obszarze tego przekazu, ale że w okresie kampanii były tworzone nowe stanowiska na 

Miejskim Ośrodku Sportu i Rekreacji, które można powiedzieć w tym samym uderzały  

w budżet, w tym samym pokazywały, że coś się działo niepokojącego i miały być jakimś 

elementem może nawet gry kampanijnej ja to tak odebrałem i dlatego chciałem aby dzisiaj tak 

jak już powiedziałem Pan dyrektor który jest tutaj Miejskiego Ośrodka Sportu Rekreacji 

odpowiedział na temat schematu organizacyjnego w ostatnim czasie, czy zatrudnią w okresie 

kampanii dodatkowe osoby które spowodowały uszczerbek na budżecie Miejskiego Ośrodka 

Sportu i Rekreacji myślę, że ta dyskusja i ten przekaz był też nagrany także ja postaram się 

następnym razem odczytać pewnie tą szczegółową informację, którą przekazała Pani 

przewodnicząca. Jeżeli jest taka możliwość, prosiłbym Pana przewodniczącego o udzielenie 

głosu Panu dyrektorowi Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Bardzo proszę Pani radna Anna Szpiech się zgłasza do głosu. 

Anna Szpiech (Radna) 

Panie Burmistrzu ja nie wycofuje się w ogóle z mojej wypowiedzi z komisji finansowej więc 

nie musimy się cofać do nagrania tylko bardziej sprostuje, że powiedziałam, że nie zostały 

zatrudniane osoby, tylko tak formalnie ta taka 

struktura zatrudnienia była dopiero jakby tworzona przed samymi wyborami, a przy okazji 

dopowiedziałam, że zostało stworzone stanowisko np. archiwisty więc chciałabym usłyszeć czy 

to jest tak naprawdę tak jak ja do mnie docierają informacje i czy takie stanowisko zostało 

powołane, też troszeczkę gdzieś tam dopytywałam więc bardzo bym prosiła o odpowiedź. 

 

 



Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo, w takim razie bardzo proszę Pana dyrektora o zabranie głosu, prosiłbym o 

taką krótką odpowiedź jeżeli będzie potrzeba, to wtedy Pani radna proszę o zwrócenie się z 

interpelacją a Pana dyrektora prosiłbym o wyjaśnienie tej kwestii. 

Bogusław Rajtar (Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Sanoku) 

Witam Państwa serdecznie Panie przewodniczący Panie i Panowie radni, Panie burmistrzu, 

zgromadzeni goście. Tak, doszły mnie słuchy ja niestety nie miałem możliwości odsłuchać 

właśnie tego z komisji ze względów tam czasowych bo weekend był dość intensywny ale 

postaram się pokrótce odpowiedzieć myślę, że ktoś kto mnie zna to pewnie nie powiedziałby 

takich słów albo ktoś zna specyfikę działania MOSiRu. Ja postaram się pokrótce, ale muszę 

przedstawić pewne fakty, MOSiRem zarządzam od trzech lat, byłem powołany jakby 

poproszony o pełnienie obowiązków później ta umowa została przedłużana o trzy miesiące, 

następnie o sześć miesięcy, jakby po roku pracy gdy zapoznałem się ze specyfiką MOSiRu, 

gdzie był ogłoszony konkurs na stanowisko dyrektora ja też do pierwszego konkursu nie 

poszedłem, dopiero jakby z następnego skorzystałem, gdzie ten konkurs, że tak powiem 

wygrałem i po roku czasu, po roku czasu i po roku jakby analizy potrzeb, sytuacji, ludzi, po 

prostu uważałem, że należy dokonać zmiany schematu organizacyjnego, nie pod kątem 

wyborów i nie pod kątem tworzenia dodatkowych stanowisk pracy bo to jest wierutna bzdura  

i mówię to zupełnie świadomie tylko pod kątem działalności jednostki i będąc gdzieś tam na 

wielu czy szkoleniach, konferencjach, czy na studiach, czy też, czy też na jakiś studiach 

podyplomowych taką normą jest, że spółka, jednostka, urząd żeby działał dobrze to nie może 

bazować na schemacie który jest od lat nie wiem osiemdziesiątych, dziewięćdziesiątych, 

dwutysięcznych tylko normalną rzeczą jest proces zmian i żeby dokonywać zmian pewne 

rzeczy po prostu muszą zacząć funkcjonować i wskoczyć na odpowiednie tryby. Sytuacja jaką 

zastałem odnoszę się odniosę się do tego jednego choćby stanowiska archiwisty. Wyobraźmy 

sobie Szanowni Państwo salę herbową w ilości nie wiem dwóch lub trzech sal i dokumenty  

z lat siedemdziesiątych, osiemdziesiątych, dziewięćdziesiątych, dwutysięcznych była taka 

potrzeba żeby te dokumenty i te wszystkie, że tak powiem zbędne dokumenty zniszczyć, 

zarchiwizować a te które należy uporządkować, po prostu trzeba je, że tak powiem 

usystematyzować tam padło pytanie znaczy padło, hasło, że teraz wszystko elektronika. 

Owszem, ale te dokumenty, które dotyczą często ludzi, naszych znajomych, starszych osób, 

emerytów, być może, dziadków, być może, kogoś z naszej rodziny no w kategorie osobowe 

owszem są gdzieś tam fajnie zachowane ale mnóstwo dokumentów Pan burmistrz Konrad jest 

przykładem dzisiaj wracamy do 2000 roku i mało tego zdjęcie lotnicze zdjęcie z 80 roku, mapa 

pomaga nam jakby w Wodach Polskich przeprowadzać pewne tematy, trudno doszukać się w 

dokumentach które są gdzieś tam, że tak powiem nieuporządkowane i często pada hasło 

zatrzymajmy młodych w Sanoku, praca dla młodych i tak dalej a z drugiej strony zabierzmy tą 

pracę młodym, są różne sytuację osoby, które są zatrudniane i na które są wymagane konkursy 

na wszystkie stanowiska, są konkursy przeprowadzane zgodnie z procedurą prawa, na 

stanowiska archiwisty również ale tutaj dodam, że ta osoba nie zajmuje się tylko archiwum jest 

to jedno z zadań danej osoby a jeżeli uporządkuje myślę, że to potrwa co najmniej rok może 

dwa a jak będzie potrzeba to nawet trzy lata, bo to jest proces który trwa i ktoś kto pracuje  

w jednostkach dużych, mniejszych bądź większych wie, że to archiwum jest niezbędna 

szczególnie jeżeli chodzi o dokumentację publiczną to dotąd będzie to stanowisko dopóki nie 

będzie sytuacja uporządkowana i wtedy można sobie w jakiś inny płynny sposób przejść do 

tego natomiast taki zarzut, uważam za bezzasadny, ja jeszcze dodam jedną rzecz, schemat został 

zmieniony dostałem sytuację następująco. Proszę sobie wyobrazić jeden kierownik 40 lat na 



stanowisku kierowniczym Pan Roman Mul na pewno znacie, drugi kierownik Pan Tomasz 

Dańczyszyn ponad 30 lat na odwrót chyba z tymi latami zastałem sytuację gdzie obaj Panowie 

w danym momencie odchodzili na emeryturę czyli dwie osoby, dwa filary jednostki, którzy 

znali każdy kanał, każdą dziurę, każdy szczebel, po prostu w każdy centymetr działki, tych 

działek jest mnóstwo, tych obiektów jest mnóstwo. Płynnie udało się zmienić przesuwać osoby 

oddolnie, osoba która jeździła na rolbie została kierownikiem z konkursu powtarzam po 

studiach wyższych konkurs na kierownika na zastępcę kierownika ogłaszałem czterokrotnie, 

ogłaszałem na BIPie na Facebooku, ciężko mi było znaleźć osobę która zastąpi godnie osobę 

znającą od podszewki cały MOSiR to jest potężna instytucja i myślę, że od tego powinien 

zacząć bo za miesiąc na najbliższej sesji chciałbym złożyć sprawozdanie roczne za 2023 rok  

i myślę, że tak zaproponowałem dwa lata temu na pierwszej na jednej z pierwszych sesji przed 

swoim pierwszym sprawozdaniem żeby zrobić wyjazdową komisję i wtedy chyba skorzystało 

z tego zaproszenia 15 lub 16 radnych, uważam to spotkanie za bardzo owocne i chciałbym takie 

spotkanie zanim przedłożę sprawozdanie za miesiąc za najbliższej sesji żeby ci z Państwa, 

którzy być może nie mają elementarnej wiedzy jak funkcjonuje MOSiR a myślę, że wielu z nas 

jest i to nie przez to że, bo nie każdy będzie się znał na prądach, na maszynowniach, na pod 

basenu, ja zapraszam i dziś możemy ten termin ustalić i myślę, że będzie to Panie 

przewodniczący jeżeli Pan zaakceptuje tą prośbę, to zaproponował nie wiem 10 11 lub 12 

czerwca np. na taką wizytę roboczą ja z chęcią oprowadzę, pokaże, jakie są problemy, jest to 

obiekt który ma który powstał w 68 roku. Niedaleko jak tydzień temu mieliśmy wybuch na 

stacji TRAFO duża awaria, jest potrzeba przebudowy. Potrzeba przebudowy maszynowni, bo 

nie zamrozimy toru, ja o tym mówię od trzech lat ale dzisiaj jesteśmy to ma wszystko znaczenie. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Panie dyrektorze, tak, tak, tylko tu było konkretne pytania o tych sprawach właśnie, o których 

pan dyrektor w tej chwili mówi to doskonały moment będzie żeby porozmawiać w momencie, 

kiedy faktycznie taka takie spotkanie wyjazdowych komisja się pojawi, natomiast tutaj 

prosiłbym o jakby zawężenie swojej wypowiedzi do kwestii tego schematu organizacyjnego 

właściwie Pan dyrektor już odpowiedział w tej kwestii. 

Bogusław Rajtar (Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Sanoku) 

Tak, dodam jeszcze, że powstało wiele innych stanowisk takie które są niezbędne i dodam,  

że ludzie pracują na MOSiR nie 8 godzin tylko 24 na 7 większości na wszystkich obiektach. 

Tego myślę, że mało kto bierze pod uwagę także dużo innych stanowisk zostało stworzonych 

na potrzeby jednostki i ciągle tych ludzi brakuje. Dziękuje.  

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo, bardzo proszę Pani radna Anna Szpiech. 

Anna Szpiech (Radna) 

Ja tak w miarę krótko postaram się bo chciałabym naprawdę złożyć w tym tygodniu o w tym 

bieżącym tygodniu złożyć interpelację, ale w tej interpelacji chciałabym uzyskać informację  

o dokładnych ilościach osób zatrudnionych dokładnych i ja na jakich etatach z zakresem 

obowiązków także myślę, że do tematu na pewno będę chciała wrócić. Nie neguje samego 

powołania stanowiska archiwisty tylko chodzi mi o to, że jeśli nawet jakaś bo jeśli się nie mylę 

jest jakaś ustawa jakby dająca właśnie taką potrzebę powołania archiwisty. Bardziej mi 



chodziło o oszczędności czy nie czy nie można by było w ten sam sposób jak Pani burmistrzowi 

Jowita Nazarkiewicz mówiła nam już nie pamiętam, czy na sesji, czy na komisji, że jest 

planowanie powołanie w oświacie takiego CUWU czyli tak samo na tej zasadzie takiego 

archiwisty czy nie można by było z innymi jednostkami połączyć, żeby to nie było właśnie 

dodatkowe zatrudnienia, to ja tylko dam przykład jednego zatrudnienia, jednej osoby, jednego 

stanowiska. Natomiast z różnych jakby informacji i różne informacje docierają do nas nie tylko 

do mnie o tak naprawdę dodatkowych zatrudnieniach i w księgowości, i w innych jeszcze jakby 

działach także no chciałabym mieć wiedzę na ten temat. Czy faktycznie to jest zasadne 

zatrudnienie, więc ja złożę interpelację w tym tygodniu. Także dziękuję bardzo. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo, Pani radna, pani radna złoży interpelację Panie dyrektorze to wtedy tam  

w szczegółach, w szczegółach odpowiemy Pan radny Jerzy Domaradzki jeszcze prosił o głos 

bardzo proszę. 

Jerzy Domaradzki (Radny) 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, ja tylko korzystając bo Pan dyrektor MOSiR u na końcu 

powiedział co mnie zaniepokoiło, że właśnie dzisiaj hokejowy temat i powiedział, że stacja 

TRAFO padła i znowu są kolejne koszty, które nie neguje trzeba robić i naprawdę rozważnie 

podchodzimy do tego tak jak Pan dyrektor powiedział, że to są lata a niektóre tam są systemy 

bardzo przestarzałe, nie da się jeździć na częściach fiata tak szybko i wygodnie jak mercedesem. 

Naprawdę. Chcemy pokazać coś niesamowitego, a nie mamy do tego podstaw. Dziękuję, 

bardzo. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Dziękuję bardzo. Pan dyrektor jeszcze prosił, bardzo proszę. 

Bogusław Rajtar (Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Sanoku) 

Ja już tylko króciutko o odpowiedź do Pani radnej, tak księgowości zostało zatrudnione 

stanowisko ale za momencik dzięki temu stanowisku odzyskamy z VAT u 2 000 000 zł. a być 

może kolejne dwa. Trudno jest ocenić kogoś rzucić dlatego ja potrzebuję odpowiedzieć bo 

pewne rzeczy musimy ucinać w zarodku lub możemy zanim cokolwiek rzucimy cokolwiek 

bądź to zachęcam do zapoznania się, zachęcam przyjść do jednostki bo później tego nie 

odwołamy. Ja owszem napiszę interpelację odpowiedź to gdzieś zostanie odczytane ale ludzie 

to słyszą dlatego odpowiadam, że tak jest zatrudniona osoba, która kosztuje nie wiem 50, może 

70 000 w roku ale dzięki tej osobie odzyskamy 2 może 4 000 000 liczymy ta osoba  

z księgowości prowadzi półkolonie szanowna Pani radna. W przeciągu trzech lat pracy na 

MOSiR nie podwyższając zbytnio cen za bilety, za usługi, za ślizgawki. Dzięki dodatkowym 

działaniom jak półkolonie, jak icespeedway, jak rewia na lodzie i mogę tu wymieniać ale nie 

mamy na to czasu. Budżet został zwiększony z około 2 do 6 000 000 zł. po stronie 

przychodowej po stronie przychodowej. Dziś na koniec kwartału mamy netto ponad 2 000 

000 zł przychodu. To się nie bierze z niczego. Ja zachęcam i mogę zaproponować bo znam 

źródło Pani wiedzy i to już proponowałem pewnej grupie. Automat rozliczeniowy możemy 

zlikwidować np. zlikwidować brzydko nie chcę zanim cokolwiek podejmę personalnie 

rozważam za i przeciw, na lewo i na prawo, ale można zautomatyzować w ten sposób,  

że niepotrzebny może być kasjer na basenie, ratownik musi być potrzebny, elektryk musi być, 



ale to są trudne tematy, zanim cokolwiek wrzucimy ja zachęcam szczególnie jestem na to 

mocno uczulony bo za dużo daje z siebie żeby i będę to robił, kłamliwe rzeczy oskarżenia co 

do moich w tym momencie. Ale Panie Przewodniczący. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Panie dyrektorze 

Bogusław Rajtar (Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Sanoku) 

Ale Panie Przewodniczący muszę takie rzeczy mówić. Dziękuje. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Panie dyrektorze, proszę posłuchać. Rada składa się w dużej części z nowych radnych tu nie 

chodzi o źródła informacji, tylko radni mają prawo pytać będzie Pan miał sprawozdanie  

z działalności planowe na sesji będzie można o wielu sprawach powiedzieć, można zaprosić 

komisję, proszę tego nie traktować jako jakieś ataki, po prostu wielu radnych chce pytać o różne 

sprawy, ja bym prosił o wystudzenie emocji i jednak odpowiadanie merytoryczne a wszystkie 

tematy da się zapewne wyjaśnić, dlatego prosiłbym o tak bo tak w drugą stronę troszkę emocje 

popłynęły żebyśmy te emocje studzili.  

Ad.21 

Zamknięcie obrad sesji. 

Sławomir Miklicz (Przewodniczący Rady Miasta) 

Szanowni Państwo, nie widzę więcej pytań i zgłoszeń przypomnę tylko że 5 minut po 

zakończeniu sesji bardzo proszę o spotkanie konwentu seniorów celem ustalenia krótkich, 

technicznych spraw dotyczących pracy na sesji w następnym czasie. Dziękuję szanowni 

Państwo zamykam trzecią sesję Rady Miasta Sanoka. 

 

Na tym protokół zakończono.  
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